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Ptuj, Podravje � Kako si Čelanovi in Senčarjevi zabijajo gole

Kam z dobičkom Komunale, kam s smradom
Mnenja ptujskih svetnikov glede delitve nerazporejenega dobička, pa tudi revizije poslovanja Komunale Ptuj so različna. Različni 
pa so tudi rezultati skupnega projekta izgradnje kanalizacije v spodnjepodravskih občinah; milijoni evrov so bili porabljeni, na 
Ptuju pa še vedno smrdi … Več na straneh 2 in 3.
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V sklopu projekta so v ob-

činah Markovci in Gorišnica 

zgradili 17,3 kilometra cevovo-

dov (naselja Bukovci, Stojnci, 

Muretinci, Mala vas, Gajevci in 

Placerovci), sedem črpališč in 

čistilno napravo v Forminu, na 

katero lahko priključijo 4.000 

gospodinjstev. »Čistilna naprava 

v Forminu je od decembra lani 

v fazi poskusnega delovanja. 

Naprava dela dobro in kmalu 

pričakujemo izdajo uporabne-

ga dovoljenja,« je povedal župan 

občine Gorišnica Jože Kokot ter 

dodal, da so zaradi dotrajanosti 

v naselju Muretinci sočasno z 

gradnjo kanalizacije zamenjali 

850 metrov cevi za vodovod. 

Prav tako na nekaterih odsekih 

urejajo pločnike in javno razsve-

tljavo ter širijo cestišča, kar pa ni 

upravičeni strošek kohezijskega 

projekta. Ta dela, njihova okvir-

na vrednost je okrog pol milijo-

na evrov, zato občina financira 

iz lastnega proračuna.

»Podobna situacija je tudi v 

občini Markovci,« je pojasnil 

tamkajšnji župan Milan Gabro-

vec in dodal, da so z lastnimi 

sredstvi sočasno ob gradnji 

kanalizacije zgradili pločnike, 

kolesarske steze, javno razsve-

tljavo in v naselju Stojnci zame-

njali cevovod za oskrbo s pitno 

vodo.

Župan Kokot je napovedal, da 

bodo cestišče v Muretincih kma-

lu asfaltirali, končni sloj asfalta 

naj bi bil v nekaj dneh položen 

tudi po vaseh občine Markovci 

(kjer še ni). Po zaključku tega 

projekta bo imela občina Go-

rišnica s kanalizacijskim siste-

mom pokritega približno 90 % 

celotnega območja. Ureditev ka-

nalizacije jim nato ostane samo 

še za naselje Tibolci, kjer bodo 

deloma zgradili sistem in ga na-

vezali na čistilno napravo v Go-

rišnici, deloma pa bodo zgradili 

individualne čistilne naprave. 

Slednje bodo namestili tudi pri 

nekaterih objektih v nižinskem 

delu občine, kjer je gradnja raz-

pršena.

V občini Markovci bo po kon-

čanju kohezijskega projekta s 

kanalizacijo pokritih 85 % ob-

močja. Urejena je v vseh naseljih 

razen v Novi vasi, kjer bo zaradi 

dotrajanosti obenem treba ob-

noviti tudi vodovodno omrežje. 

Če država ne bo razpisala sofi-

nancerskih sredstev, župan Ga-

brovec za gradnjo tega sistema 

napoveduje tudi morebitno na-

jetje kredita. Projekt je ocenjen 

na 1,3 milijona evrov.

Na Ptuju novozgrajeni ka-

nalizacijski sistem v celoti pri-

ključujejo na centralno čistilno 

napravo, ki je bila zgrajena v 

sklopu prve faze projekta. V 

okviru druge faze so sistem gra-

dili v naseljih Kicar, Podvinci, 

Žabjak, Štuki, Grajena, v mestu 

pa v Zoisovi, Župančičevi in 

Krambergerjevi ulici ter na Po-

trčevi, Peršonovi, Vokmerjevi, 

Vsebino treh različic stališč 

smo povzeli v članku pred enim 

tednom. Kot smo poročali, je 

na koncu obveljal kompromisni 

predlog med upravo, nadzor-

nim svetom (NS) in vodstvom 

MO Ptuj. Po predlogu uprave in 

NS bo skupščino vodila Branka 

Neffat, med delničarje bodo 

razdelili tudi del letošnjega do-

bička (100.000 evrov). Pri izbiri 

revizijske hiše, ki bo pregledala 

poslovanje KP Ptuj za leto 2015, 

pa je obveljala volja aktualnega 

vodstva MO Ptuj oz. ekipe žu-

pana Mirana Senčarja: namesto 

revizijske družbe Auditor, ki 

je revizijo poslovanja KP Ptuj 

opravljala zadnjih nekaj let, bo 

(kot kaže) novo izbrani revizor 

družba Revicom iz Maribora. 

Stališčem, ki jih je sprejel mestni 

svet, bodo najverjetneje sledili 

sklepi skupščine, saj je MO Ptuj 

večinska lastnica Komunale.

Nad tem, da je župan Miran 

Senčar na spletni strani občine 

v zvezi s skupščino KP objavil 

dvoje stališč in nato svetnikom 

dal na seji na mizo še tretji pre-

dlog, mestni svet ni izrazil zado-

voljstva. Spomnimo: prva razli-

čica stališč je bila oblikovana na 

predlog uprave in NS KP Ptuj, 

druga različica je bila »župano-

va«, tretja pa kompromis med 

vodstvom KP in vodstvom MO 

oz. županom. Svetnik Miran Me-

ško (SD) je poudaril: »S takšni-

mi potezami dajemo v javnost 

sporočilo, da se MO in uprava 

podjetja težko dogovarjata o ne-

katerih zadevah. Negativno me 

preseneča, da ne razpravljamo o 

poslovanju KP, ki je uspelo izpla-

vati iz rdečih številk. S temi re-

zultati bi morali biti zadovoljni, 

ne pa da se ukvarjamo s stališči 

za skupščino in različnimi inte-

resi. Pozdravljam, da je obvladal 

razum in da je čistopis kompro-

misni predlog obeh strani. Sicer 

pa predlog za v bodoče – naj se 

stališča iz dneva v dan ne spre-

minjajo.«

Z Meškovim razmišljanjem 

se je strinjal tudi Brane Kumer 

(SMC). Poudaril je, naj bodo 

stališča pred objavo v javnosti 

usklajena.

Pa na varnost ne pozabite!
Za šolarje so se poletne počitnice že 

pričele, prve poletne dopuste pa so začeli 

že tudi v nekaterih delovnih kolektivih. 

Skratka, vsak po svoje že nestrpno ča-

kamo na svoj odklop, saj sta pred nami 

dva najlepša poletna meseca, ko se bomo 

prepustili počitku in zabavi. Ker pa pri 

tem radi pozabljamo na varnost, se dogajajo tudi neprijetni, 

celo tragični dogodki. Zato vam polagamo na srce, kjerkoli 

že boste in karkoli boste počeli, ne pozabite na varnost – ne 

doma, ne med potovanjem in ne na samem dopustovanju. 

Evropski svet za varnost prometa je uvrstil Slovenijo na prvo 

mesto v Evropi, tako da smo vsaj na področju varnosti cestne-

ga prometa prvi. Ker nam je uspelo, da smo od leta 2001 na 

letni ravni zmanjšali število smrtnih žrtev na cestah za 61 

odstotkov, je Slovenija pred nekaj dnevi prejela celo evropsko 

nagrado za varnost v cestnem prometu. Torej se vsaj nekaj 

premika v pravo smer.

V lanskem letu je na cestah držav Evropske unije na mili-

jon prebivalcev v povprečju umrlo 51 ljudi, v Sloveniji pa 52. 

V minulem letu pa je bilo v državah EU v primerjavi z letom 

2010 kar 5700 manj smrtnih žrtev prometnih nesreč. Največ 

so jih imeli v Latviji, Romuniji, Bolgariji in na Poljskem, naj-

manj pa na Švedskem, Nizozemskem in v Veliki Britaniji, 

medtem ko se v Sloveniji uvrščamo v zlato sredino.

Čeprav se vsaj na področju varnosti v cestnem prometu le 

premika na bolje, pa se še vedno prevečkrat dogaja, da zaradi 

majhne nepazljivosti pozneje obžalujemo ali, bog ne daj, celo 

žalujemo vse življenje.

Pa še nekaj: ko se boste odpravili na dopustovanje, daljši 

izlet ali obisk znancev, obvezno poskrbite za ustrezno zava-

rovanje svojega premoženja, zlasti nepremičnin. Šibke točke 

objektov so zlasti okna ter balkonska, hišna in garažna vrata. 

Vlomilci se ne bojijo sosedov, spuščenih rolet, še manj oken s 

slabo zaščito, najučinkoviteje jih odganjajo alarmni sistemi, 

varnostna vrata, varnostna stekla, ponoči pa tudi senzorska 

luč. In ker v poletnih mesecih tudi hormončki radi podivjajo, 

naj vas opozorimo, da zdravstvena stroka ponovno opaža 

trend naraščanja spolno prenosljivih okužb, tudi s HIV, zato 

velja več pozornosti posvetiti tudi varni spolnosti. Skratka: ne 

pozabite na varnost, na vsakem koraku, tudi v postelji!
Martin Ozmec

Uvodnik Ptuj � Zmedenost in neusklajenost oblikovanja stališč pred skupščino KP Ptuj

Kako si Senčarjevi in Čelanovi 
Ptujski mestni svetniki so na junijski redni seji največ razprave namenili definiranju in potrditvi stališč
sedanju skupščine Komunalnega podjetja (KP) Ptuj.

Spodnje Podravje � Kanalizacija v Gorišnici in Markovcih po načrtu, na Ptuju številne nejasnosti

Milijoni na Ptuju so se potrošili, drek 
Aprila lani so občine Ptuj, Markovci in Gorišnica s takratnim ministrstvom za kmetijstvo in okolje (MKO) podpisale pogodbo o sofinanciranju druge 
faza projekta, vključno z gradnjo centralne čistilne naprave (CČN) na Ptuju, je stala okrog 22 milijonov evrov. 85 odstotkov vrednosti naložbe 
fazo izvedbe projekta spremljale krčevite težave. Tudi pri izvajanju druge faze je za območje mestne občine (MO) Ptuj kar nekaj nejasnosti.

Foto_ Črtomir Goznik

Fotografija je simbolična

Foto: MZ

Na tisoče kubikov neprečiščene odpadne vode se je po drenažnem kanalu ob desnem bregu 
Ptujskega jezera desetletja valilo od Ptuja do Markovcev in se tam usedlo v koritu šturmo-
vske lagune. Fotografija je bila posneta spomladi 2008. Od takrat je bila sicer na Ptuju zgra-
jena nova čistilna naprava, vendar tudi ta naj ne bi delovala optimalno oz. po standardih.
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Poljski in Zagrebški cesti. Vzpo-

redno z gradnjo kanalizacije so 

na nekaterih mestih zamenjali 

še vodovodne cevi (2.000 m) in 

položili 3.910 m kablov za javno 

razsvetljavo.

In kako je na Ptuju s preplasti-

tvami cest na območjih, kjer so 

gradili fekalne kanale? »Kohezij-

zabijajo gole
č Mestne občine (MO) Ptuj v zvezi z odločanjem na za-

in smrad pa ostajata
faze gradnje kanalizacijskega sistema. Ocenjena vrednost te faze je bila 13 milijonov evrov. Prva 
pokrivata Republika Slovenija in Evropska unija, preostali del pa občine. Spomnimo, da so prvo 

Foto: Črtomir Goznik

Ob zaključku druge faze projekta odvajanja in čiščenja odpadne vode na območju Ptujskega polja so 
pripravili novinarsko konferenco, na kateri so o rezultatih projekta govorili župana občin Markovci in 
Gorišnica Milan Gabrovec in Jože Kokot ter podžupan MO Ptuj Gorazd Orešek.

Štefan Čelan je dodal, da se 

MO Ptuj s takšnimi potezami 

predstavlja neresno in smešno 

ter da ne želi biti del tega cirku-

sa. Opozoril je še, da je bilo vsem 

drugim lastnicam KP Ptuj (obči-

nam) poslano gradivo za skup-

ščino s prvotnimi predlogi in da 

je bila družba Auditor izbrana 

na podlagi javnega zbiranja po-

nudb (ker je predložila najugo-

dnejšo ponudbo). Poudaril je, da 

njihova Lista podpira prvi pre-

dlog (torej uprave in NS-ja), vod-

stvu MO pa je na dušo položil 

politično modrost. »Priporočam 

in sugeriram politično modrost. 

Da ne bomo imeli zapletov še z 

drugimi občinami solastnicami.«

Rajko Fajt (SDS) je dejal, da so 

se nekateri župani, potem ko so 

na spletu videli dvoje različnih 

objavljenih stališč, že oglasili. 

Župan Senčar je odgovoril, da 

bodo v prihodnje pri tem previ-

dnejši, tokrat pa da jih je prehite-

val čas in so zato najprej objavili 

ena stališča, jih nato preklicali in 

objavili druga. Na mizo so nato 

mestni svetniki dobili še tretjo 

verzijo – kombinacijo prvih 

dveh.

Zakaj zamenjava 
revizorja

Župan je razložil, da se je 

za drugačni predlog pri izbiri 

revizijske hiše odločil zaradi 

priporočila Društva revizorjev. 

Priporočljivo naj bi bilo, da se 

revizor po petih letih zamenja. 

»Za zamenjavo smo se odločili 

izključno iz tega razloga in ne 

zato, ker bi želeli s tem nekomu 

škoditi.«

Županovo odločitev je podprl 

vodja svetniške skupine ZA Ptuj 

Martin Mlakar: »Kodeks o javnih 

delniških družbah natančno go-

vori, da je treba po petih letih 

menjati revizorja. Gre za osno-

ve transparentnosti, higiene in 

dobrega korporativnega upra-

vljanja. Zaradi tega ne bi smeli 

nastati neki problemi.«

Zapletom okrog famoznega 

potrjevanja stališč ni in ni bilo 

videti konca. Čelan je namreč 

predlagal nasprotni predlog, 

da bi poslovanje  Komunale za 

leto 2015 vendarle pregledoval 

Auditor, ki je podal za 500 evrov 

cenejšo ponudbo v primerja-

vi z Revidicomom. Vnela se je 

razprava, ali je o tem predlogu 

sploh mogoče glasovati in kdaj 

naj se o njem glasuje. Župan je 

nato dal na glasovanje čistopis. 

Predloge iz čistopisa so svetniki 

potrjevali od točke od točke in 

vse potrdili. Ker je bil predlog o 

izboru Revidicoma potrjen, se o 

Čelanovem predlogu za Auditor 

ni glasovalo.

Mojca Zemljarič

ska sredstva omogočajo financi-

ranje asfalta le nad izvedenimi 

fekalnimi kanali. Ponekod je 

bilo treba ceste zaradi dotraja-

nosti preplastiti v celoti ali pa 

tehnika dela ni omogočala, da se 

izvede asfalt samo nad kanali. V 

tem delu smo se po pogajanjih 

odločili za dodatno asfaltiranje. 

Glede na zahteve DRSI bo MO 

Ptuj morala izvesti vsaj del ploč-

nika v Štukih,« je povedala Minja 

Vučinić z MO Ptuj.

»V projektu so prijavljeni po-

godbeni neupravičeni stroški 

skupno znašali 281.000 evrov. 

To so stroški, ki se nanašajo na 

odcepe oziroma priključke do 

parcelnih mej posameznih za-

sebnih zemljišč. Med projektom 

sta bili izvedeni tudi dve javni 

naročili – pogajanja za izvedbo 

vodovodov in asfalterskih del 

(večina Žabjak, Podvinci, Kicar, 

Poljska cesta). Skupna vrednost 

teh aneksov znaša 675.000 evrov 

brez DDV.«

Koliko kilometrov 
kanalizacije na 
Ptuju še manjka

Da se bodo uporabniki na no-

vozgrajeni sistem lahko priklju-

čili, bo morala MO Ptuj zgraditi 

še sekundarne kanalizacijske 

vode. V nekaterih primerih (npr. 

Grajena) bo sicer možna nepo-

sredna priključitev na primarno 

omrežje. Aktivnosti za pričetek 

del na sekundarnem omrežju so 

po besedah Vučinićeve v Mestni 

hiši že pričeli. »Do sedaj je bil 

izveden razpis za projektiranje 

v okvirni dolžini 12 km, to pa še 

ne zagotavlja celotne pokritosti. 

Ocenjujemo, da so potrebe še 

vsaj enkrat tolikšne. Ko bodo 

projekti izdelani, bomo dobili 

oceno vrednosti potrebnih sred-

stev. Če bodo zagotovljena sred-

stva, predvidevamo, da bi lahko 

gradnjo tega omrežja pričeli v 

letih 2016-2018.

Prva faza projektiranja sekun-

darnega omrežja je razdeljena 

na štiri sklope: sklop I (Žabjak 

in Nova vas pri Ptuju), sklop II 

(Turnišče z naseljem do cerkve 

sv. Roka), sklop III (Grajena) in 

sklop IV (Sodnice – Suha veja).«

Mojca Zemljarič

Daljnovod Cirkovce–
Pince

Odškodnine za služnost in 

škodo na zemljiščih so upravi-

čene osebe (lastniki), ki imajo 

parcele v območju državnega 

prostorskega načrta za daljno-

vod. Celotna vrednost projekta 

znaša približno 65 milijonov 

evrov, glede na pretekle inve-

sticije pa je ocena za vrednost 

služnosti približno 15 % celo-

tne investicije. Odškodnine se 

izplačujejo na osnovi predho-

dno izdelanih cenitev sodno 

zapriseženih cenilcev.

Trenutno je bilo izplačanih 

približno sedem milijonov 

evrov odškodnin za celotno 

traso daljnovoda, na kateri je 

več kot 4000 zemljišč. Pred-

met cenitve so nepremičnine, 

dostopne poti in stojna mesta 

v območju daljnovoda, so poja-

snili v družbi Eles.

Avtocesta Draženci–
Gruškovje 

Za razlastitve na območju 

gradnje avtoceste Draženci–

Gruškovje ima DARS predvi-

denega še pol milijona evrov. 

Za poplačilo odškodnin je bilo 

izplačanih že za 17,8 milijona 

evrov, kar vključuje odkup ze-

mljišč in 32 objektov (stano-

vanjske stavbe, trgovski objekt, 

motel, dva bencinska servisa). 

Trenutno poteka še 57 razlasti-

tvenih postopkov, glede na to, 

da je gradbeno dovoljenje za 

celotno traso že pridobljeno, 

pa se nove zahteve za razlasti-

tev ne bodo več vlagale.

Železniška proga 
Pragersko–Hodoš

Na Direkciji RS za infra-

strukturo so pojasnili, da od-

škodnina za vsakega posame-

znega lastnika vedno določi 

cenilec skladno z veljavnimi 

predpisi in dejanskim stanjem 

na terenu.

»Višina odškodnine je dolo-

čena povsem individualno, z 

upoštevanjem vseh pomemb-

nih parametrov posamezne 

nepremičnine, kot so na pri-

mer lega in lokacija zemljišča, 

boniteta zemljišča, namenska 

raba, morebitna razdroblje-

nost zemljišča itd. Strošek do 

sedaj izplačanih odškodnin za 

zemljišča in objekte znaša 2,8 

% celotne ocenjene vrednosti 

investicije,« so povedali. To 

pa pomeni, da je bil strošek 

do zdaj izplačanih odškodnin 

13 milijonov evrov. Vrednost 

celotne prenove proge Prager-

sko–Hodoš je namreč 465,5 

milijona evrov. 

Mojca Vtič

Podravje � 15 % vrednosti investicije v daljnovod 
znašajo odškodnine

Avtocesta, železnica in daljnovod:
za odškodnine 37,8 milijona evrov
V začetku junija smo že pisali o številu razlastitev za namen gradnje treh projektov dr-
žavnega pomena: železniške proge Pragersko–Hodoš, avtoceste Draženci–Gruškovje in 
daljnovoda Cirkovce–Pince. Vlog za razlastitev ali omejitev lastninske pravice je bilo na 
območju Upravne enote Ptuj 192. Zdaj pa smo uspeli pridobiti podatek, koliko so skupno 
znašale odškodnine. Tri podjetja v državni lasti so za odškodnine v okviru omenjenih pro-
jektov skupno že odštela 37,8 milijona evrov.

Kam 316.000 evrov 
nerazporejenega bilančnega 
dobička

Svetnika Braneta Kumra je zanimalo, za katere na-
mene se bo uporabil nerazporejen bilančni dobiček 
KP Ptuj v znesku 316.000 evrov. Direktor KP Janko 
Širec je pojasnil, da zaenkrat ostane nerazporejen. 
Po njegovih besedah bi se ga lahko uporabilo tudi 
za morebitno pokrivanje izgub v prihodnosti. KP Ptuj 
sredstev iz dobička neposredno v infrastrukturo ne 
sme vlagati, saj ni lastnik omrežja oz. infrastrukture, 
ampak le najemnik in upravljavec omrežja. Čelan je 
predlagal, da bi ta denar lahko prihodnje leto v obliki 
dividend izplačali v proračune občin in ga nato po 
posameznih občinah vložili v omrežje.

Ptujska kanalizacija: drama, 
tragedija in španska limonada?

Kot ugotavljamo, je območje MO Ptuj kljub obsežnim vlaga-
njem še relativno slabo pokrito s kanalizacijo, vprašljivo je tudi 
delovanje ptujske centralne čistilne naprave. Ob novozgraje-
nem sistemu zdaj na nekaterih delih manjkajo sekundarni 
cevovodi, da bi se uporabniki lahko priključili na omrežje. Del 
sistema (npr. na desnem bregu Ptuja) je zastarel in ne zadostuje 
potrebam naselja, saj kanalizacija že leta in leta zaradi poddi-
menzioniranosti »udarja nazaj«. Na MO Ptuj smo naslovili vpra-
šanje, katera naselja na območju občine so še brez kanalizacije 
in koliko sredstev bi potrebovali, da bi zgradili celoten sistem 
ter obnovili obstoječega, ki ne funkcionira (zlasti desni breg). 
Natančnega odgovora nismo prejeli. »Za posredovanje točnega 
odgovora bi potrebovali navedbo ulice, kjer naj bi bile težave na 
omrežju. Sicer pa nekatera naselja zaradi razpršenosti gradnje 
za zdaj niso predvidena za priklop na kanalizacijsko omrežje,« 
so povedali na MO Ptuj. Dodajmo, da na občini zelo dobro po-
znajo območja (in ulice), kjer kanalizacija ne deluje, kot bi mora-
la. Lahko takšen odgovor razumemo kot sprenevedanje?K
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Gre za nezazidana stavbna ze-

mljišča, ki pa so po podrobnej-

ši namenski rabi opredeljena 

kot varovane zelene površine. 

»Zemljišča smo kupili že pred 

več leti od podjetja v stečaju. 

Ocenjena in prodana so nam 

bila kot stavbna zemljišča, šele 

kasneje smo izvedeli, da na teh 

parcelah ne moremo graditi,« je 

povedal prokurist podjetja Mi-

lan Stavanja. Da gozd ne bi pro-

padal in ogrožal bližnjih hiš, kar 

naj bi bila tudi želja okoliških 

prebivalcev, so v podjetju skle-

nili, da bi skušali v Slovenski Bi-

strici postaviti otroški pustolo-

vski park po vzoru drugih par-

kov, ki že obstajajo v Sloveniji.

»Na omenjenem območju 

želimo zgraditi pustolovsko-ple-

zalni park za otroke z dodatnimi 

vsebinami, kot so učno-rekrea-

cijske sprehajalne poti, otroška 

igrala izključno iz lesa in manjši 

živalski vrt za najmlajše (poniji 

za jahanje, koze itd.). Postavili 

bi montažno plezališče z leseni-

mi elementi, ki jih je po potrebi 

mogoče odstraniti, pri čemer 

se gozd ohranja nedotaknjen. 

Z ureditvijo bi se gozd zaščitil 

pred nadaljnjim propadanjem, 

saj je v trenutnem stanju v večji 

meri neprehoden, zaradi ne-

vzdrževanja pa so bile v prete-

klosti potrebne večje sanitarne 

sečnje,« je pojasnil Stavanja.

Društvo Vintgar se 
ne strinja s parkom

Kot je dejal, je podjetje po po-

govoru z večino sosedov, ki naj 

ne bi imeli negativnih pripomb, 

pripravilo strokovne podlage, 

idejno zasnovo pa jim je pri-

pravilo podjetje iz Tržiča, ki naj 

Slovenska Bistrica � Podjetje Evroaktiv želi pustolovski park, društvo Vintgar mu nasprotuje

Bodo ptički že v temeljih zaustavili 
Podjetje Evroaktiv iz Miklavža na Dravskem polju je lastnik 7000 m2 velikega zemljišča (gozda) nad potokom v Slovenski Bistrici zraven mestnega
z nasprotovanjem društva Vintgar.

Društvo Vintgar nasprotuje ureditvi pustolovskega parka na zemljišču, ki
Evroaktiv.

Za to izjemno pomembno 

naložbo nista glasovala svetnika 

Janko Merc in Anton Cestnik, 

kar je hajdinskega župana Sta-

nislava Glažarja in tudi svetnike, 

ki so odločitev podprli, močno 

presenetilo. „Presenečen sem, 

saj gre vendarle za naše otroke. 

V takšnih stvareh takšnega rav-

nanja človek ne bi pričakoval,“ je 

izpostavil hajdinski župan Stani-

slav Glažar.

S to odločitvijo so hajdinski 

svetniki omogočili, da bodo je-

seni lahko vrtec obiskovali vsi 

otroci iz občine Hajdina. Dela 

bodo potekala v juliju in avgu-

stu. Od 1. septembra letos bo 

tako hajdinski vrtec obiskovalo 

že 127 otrok. Da je bila izgradnja 

hajdinskega vrtca več kot nujna, 

potrjuje vsakoletni povečani 

vpis. Začel je le s petimi oddelki.

Minimaturantsko 
slovo

Letos je hajdinski vrtec zapu-

stilo 27 otrok. Minimaturante 

je že po tradiciji sprejel tudi 

hajdinski župan Stanislav Gla-

žar s  sodelavci ter najmlajšim 

prebivalcem občine zaželel lepe 

počitnice, uspešen vstop v šolo 

in izobraževanje.

Že po tradiciji pa je župan 

s sodelavci ob koncu šolskega 

leta in zaključenem osnovno-

šolskem izobraževanju sprejel 

najuspešnejše hajdinske osnov-

nošolce, prejemnike priznanj 

za doseženi uspeh od 4. do 8. 

razreda ter 9. razreda. Čestital 

je Alenu Gojkošku, Mitji Ko-

dermanu, Tilnu Kröpflu, Niku 

Volgemutu, Nuši Steiner, Nini 

Štumberger, Luciji Tement in 

Tomažu Vidoviču. Za doseženi 

uspeh v 9. razredu pa je hajdin-

ski župan čestital Urški Murko. 

Občina Hajdina je nanje pono-

sna, to so bodoči kadri, na ka-

tere računajo v bodočnosti, so 

povedali njeni predstavniki.

MG

Hajdina � Seja sveta in sprejema pri županu

Nova vrteška učilnica, minimaturanti in odličnjaki
Na junijski seji so hajdinski svetniki v okviru prerazporeditve sredstev občinskega proračuna za leto 2015 dodatno zagotovili 40.000 evrov za gradnjo 
sedme igralnice v hajdinskem vrtcu Najdihojca. S to odločitvijo obsega letošnjega proračuna niso spremenili - ta ostaja pri 4,8 milijona evrih.

Foto: T. Mohorko

Hajdinski vrtec bo letos zapustilo 27 otrok. 

Foto: T. Mohorko

Ob koncu šolskega leta je hajdinski župan s sodelavci sprejel tudi najuspešnejše hajdinske osnov-
nošolce, ki bodo že jeseni srednješolci.

Kidričevo � Mateja Kožuh Novak se je p

Več kot 220.000 n
Dosedanja predsednica Zveze društev upokojencev Sloven
šele začenja, več kot 220.000 članov društev upokojencev 

Skupina razigranih deveto-

šolcev se je skupaj s svojo razre-

dničarko Valerijo Krivec in rav-

nateljico Silvestro Klemenčič z 

navdušenjem napotila na sedež 

občine Žetale, kjer jih je sprejel 

župan Anton Butolen. Vsem 

učencem, učiteljem in ravnate-

ljici se je zahvalil za ves trud, ki 

so ga vložili v proces izobraže-

vanja v devetih letih šolanja na 

žetalski šoli, učencu Tomažu 

Plajnšku pa je za izstopajoče re-

zultate izročil knjižno nagrado. 

Ob tej priložnosti jim je župan 

predstavil tudi nekaj zanimivih 

podatkov o delu in načrtih ob-

čine Žetale, vsem učencem pa 

je zaželel veliko uspehov tudi v 

nadaljevanju  šolanja in na nji-

hovi življenjski poti. Vse skupaj 

so pogostili, preden pa so se po-

slovili, jim je župan v spomin na 

sprejem izročil še rumene maji-

ce z grbom občine Žetale in se 

z njimi fotografiral.

-OM

Žetale � Županov sprejem za devetošolce

Tudi v Halozah imajo uspešne šolarje
Ob zaključku šolskega leta je župan občine Žetale Anton Butolen prejšnji ponedeljek povabil na sprejem skupino 
devetošolcev OŠ Žetale z razredničarko in ravnateljico ter se jim zahvalil za dosežene uspehe.

Foto: arhiv šole

Župan občine Žetale Anton Butolen se je po sprejemu z devetošolci, njihovo razredničarko in rav-
nateljico za spomin še fotografiral.

bi imela že tri tovrstne parke v 

Sloveniji.

»Na občini smo podali po-

budo za spremembo namemb-

nosti zemljišča v površine za 

rekreacijo in šport, na javni 

obravnavi pa smo bili neprije-

tno presenečeni nad negativ-



nim odzivom nekaterih članov 

društva Vintgar, ki projektu 

nasprotujejo. V priloženi peti-

ciji občani podpirajo ohranitev 

narave – gozda, to pa je z gra-

ditvijo parka pravzaprav tudi 

naša želja. Za razjasnitev vseh 

nejasnosti in dvomov smo želeli 

srečanje s predstavniki društva 

in drugimi zainteresiranimi ob-

čani, kjer bi pojasnili predvide-

ne načrte in odgovorili na vsa 

vprašanja. Žal kljub našim več-

kratnim pobudam do sestanka 

ni prišlo, ostalo je le pri oblju-

bah predstavnikov društva, da 

bodo srečanje organizirali,« je 

povedal prokurist.

Predvidena investicija naj bi, 

kot pravi Stavanja, znašala pri-

bližno 300.000 evrov.

V društvu se bojijo 
za ptice, metulje, 
hrošče ...

Za pojasnilo smo se obrnili 

na slovenjebistriško društvo 

Vintgar. Tajnik društva, svetnik 

in prvopodpisani pod peticijo 

proti gradnji omenjenega par-

ka Drago Mahorko nam je po-

sredoval stališče do sprememb 

namembnosti zemljišč za po-

trebe parka. Iz poslanega gra-

diva je razvidno, da spremembi 

zemljišč, ki so bila opredeljena 

kot varovane zelene površine, 

nasprotujejo, saj da zelene po-

vršine znotraj območij strnje-

ne poselitve predstavljajo po-

membno protiutež negativnim 

okoljskim dejavnikom, ki ga v 

prostor poselitve prinašajo po-

zidane površine (stavbe, igri-

šča, ceste, razsvetljava). »Vsaka 

pozidava namreč zmanjša ze-

lene površine, ki pomembno 

prispevajo k ustvarjanju kisika, 

še posebej takrat, ko gre za goz-

dno in grmovno zarast, ob tem 

pa smo v društvu prepričani, 

da drevesa in grmovnice pred-

stavljajo protihrupno in proti-

prašno bariero,« so zapisali v 

društvu.

Dodali so še, da območje 

predstavlja življenjski prostor 

številnim pticam, ki gnezdijo 

na tem območju in ki pripomo-

rejo k uničevanju škodljivcev, 

hkrati pa da je to območje ha-

bitat manjših sesalcev (veveric, 

polhov …), dvoživk, hroščev in 
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postavitev pustolovskega parka?
a kopališča. Na tem zemljišču želijo postaviti pustolovsko-plezalni park za otroke z dodatnimi vsebinami, vendar so bili pri svojih namerah soočeni 

Foto: Mojca Vtič

 je sicer že v lasti investitorja, podjetja 

Na julijski seji o spremembi namembnosti zemljišč
Na današnji seji bodo svetniki obravnavali točko stališča do pripomb – spremembe in 

dopolnitve odloka o začasnih prostorskih ureditvenih pogojih za centralna naselja v občini 
Slovenska Bistrica in mesto Slovenska Bistrica. Stališča je pripravilo slovenjebistriško ar-
hitekturno podjetje Ibis. Predlagalo je, da se na dveh parcelah ohrani območje varovanih 
površin, ostale parcele pa se spremenijo v območje zelenih površin, kjer je dovoljena tudi 
rekreacija in šport.

Kot je pojasnil pripravljavec stališč, je to v skladu z usmeritvami Zavoda za gozdove Slo-
venije, ki je v letu 2014 izdelal conacijo gozdnega prostora z vidika rekreacije in turizma in 
območje opredelil kot cono, kjer je dovoljenja raba za jahanje in vožnjo s kolesi, za hojo po 
gozdu in rabo gozdnih cest v skladu z zakonodajo. In če bodo svetniki sprejeli stališča do 
pripomb, kot so bila predlagana občinskemu svetu, potem se bo na podlagi tega spremeni-
lo besedilo odloka, katerega spremembe bodo potrjevali po počitnicah.

Četudi svetniki sprejmejo stališča do pripomb, kot so jim predlagana, in torej naredijo 
prvi korak k spremembi namembnosti zemljišč, pa še ni jasno, ali otroški pustolovski park 
v Slovenski Bistrici bo. »V prvi vrsti potrebujemo dovolj veliko zemljišče, nisem še namreč 
seznanjen z gradivom na seji. Ob tem si želimo podpore in tudi pomoči okolja. Vemo, da 
pustolovski parki sami po sebi niso dobičkonosni, in če ne bomo imeli podpore okolja, inve-
sticije, ki bo v škodo podjetja, ne bomo izvedli,« je nekaj dni pred sejo povedal Stavanja in 
dodal, da bi v primeru, da se podjetje odloči za postavitev parka, skušali pridobiti evropska 
sredstva.

Kot je na srečanju PZDU Spo-

dnje Podravje v Kidričevem pou-

daril predsednik Franc Hojnik, 
danes upokojenci niso le marlji-

vi, ampak tudi merljivi, saj so v 

svoje vrste pritegnili kar 91 % 

upokojenske populacije, poveza-

ne v 39 društvih Sp. Podravja: » V 

okviru programa Starejši za sta-

rejše je 409 prostovoljcev opra-

vilo 12.623 obiskov pri starejših 

in 1464 pomoči potrebnim so 

nudili 3364 raznih oblik pomo-

či. To je še posebej pomembno 

sedaj, v kriznih časih, ko kar 51 % 

starejših zaradi nizkih pokojnin 

bije bitko za preživetje.«

Zaradi tega je bil kritičen do 

težkih razmer upokojencev, ki 

jih družba ne zna in noče razu-

meti: »Žal smo postali družba, 

kjer so se vse vrednote poraz-

gubile, kjer je krizo vrednot 

nadomestil kapital, kjer veljaš 

le toliko, kolikor imaš, kjer je 

peščici posameznikov uspelo 

odtujiti premoženje, ki smo ga 

vrsto let skrbno gradili za svojo 

varno starost. Zaradi tega v dru-

štvih upokojencev bijemo tudi 

bitko za svoje pravice.« Ker so že 

bili seznanjeni, da bo na zboru 

ZDUS dosedanja predsednica 

Mateja Kožuh Novak predala 

posle novemu predsedniku, se 

ji je v imenu vseh upokojencev 

za njeno nadvse uspešno 8-letno 

vodenja zveze iskreno zahvalil.

Se prava bitka 
za pokojnine 
šele začenja?

Ob zahvali za čestitke je Ma-
teja Kožuh Novak, še zadnjič 

v vlogi predsednice ZDUS, pou-

darila: »Zelo sem vesela, da svo-

jo kariero v upokojenski zvezi 

končujem prav tukaj, saj sem 

jo leta 1995 tu blizu, na Kogu, 

tudi začela. Spoznala sem, česa 

vse smo sposobni upokojenci. 

Z Anko Osterman sva s pomočjo 

ptujskih društev upokojencev 

naredili prvi projekt Starejši za 

starejše. Ste ena najuspešnejših 

pokrajin, saj imate le še dru-

štvo ali dve, ki se nista vključili 

v medsebojno pomoč. Iskrena 

hvala vsem, ki ste pomagali ta 

projekt spraviti v življenje.«

Ker je v društva in pokrajin-

ske zveze že sporočila, da se 

poslavlja s funkcije predsednice 

ZDUS, je Kožuh Novakova na 

svojem zadnjem javnem nastopu 

v tej funkciji še dodala: »Moram 

reči, da je bilo teh osem let zame 

in za vse vas zelo plodnih, zato 

s ponosom gledam nanje. A ne 

bi nam uspelo, če ne bi bilo za 

mano vseh vas, slovenski upo-

kojenci; mene sploh opazili ne 

bi. Mislim, da predajam mesto 

predsednika v dobre roke, zato 

vas lepo prosim, zaupajte tudi 

novemu vodstvu!«

Da so v občini Kidričevo od-

govorni tudi do upokojencev, je 

v pozdravni besedi zatrdil župan 

Anton Leskovar, predsednik DU 

Cestica v sosednji Hrvaški Milan 

Borko pa je izpostavil dobro so-

delovanje upokojencev z obmo-

čja Sp. Podravja z upokojenci iz 

varaždinske županije.

Srečanje upokojencev v Ki-

dričevem so s kulturnim spore-

dom popestrili ljudske pevke s 

Sel, skupina ljudskih pevcev iz 

Turnišča ter folklorna skupina 

Društva upokojencev Tomaž pri 

Ormožu.

M. Ozmec

poslovila od ZDUS

as je in ni vrag, da nas ne bi slišali!
ije Mateja Kožuh Novak je na srečanju upokojencev Spodnjega Podravja poudarila, da se prava bitka za pokojnine 
pa je pozvala, naj bodo dovolj glasni, saj jih bodo le tako morali slišati in uslišati!

Foto: M. Ozmec

Dosedanji predsednici ZDUS Mateji Kožuh Novak (v sredini) sta se 
v imenu Pokrajinske zveze društev upokojencev zahvalila Franc 
Hojnik in Silva Gorjup.

Foto: M. Ozmec

Novi predsednik 
ZDUS Anton 
Donko

V Zvezi društev upokojencev 
Slovenije je Matejo Kožuh Novak 
po osmih letih uspešnega vodenja za-
menjal dosedanji podpredsednik Anton Donko.

Na sredinem volilnem zboru članov so 63-letnega An-
tona Donka potrdili soglasno, izvolili pa so tudi dva pod-
predsednika: Vero Pečnik (PZDU Celje), ki bo skrbela za 
finančne, kadrovske in izobraževalne zadeve, ter Jane-
za Sušnika (PZDU Gorenjska), ki bo zadolžen za pove-
zovanje z vladnimi resorji, političnimi strankami in tudi 
za športno organiziranost. Z novim vodstvom je začel 
delovati tudi novi upravni odbor, ki ga sestavlja 13 čla-
nov iz posameznih pokrajinskih zvez. Ob izvolitvi je novi 
predsednik Donko poudaril, da bodo skušali povečati 
sodelovanje z državnim svetom, ekonomsko-socialnim 
svetom, sindikati in zvezami mladih. Vse sile bo usmeril 
tudi k pridobivanju sredstev za možnost širitve progra-
mov zdravega in aktivnega staranja in k pridobivanju 
evropskih sredstev za starejše. Prizadevali si bodo za 
ustanovitev urada za starejše in vztrajali, da začne čim 
prej delovati rezervni demografski sklad.

Donko se je zahvalil dosedanji predsednici ZDUS 
Mateji Kožuh Novak in ji podelil listino in naziv častna 
predsednica ZDUS.

Kožuh Novakova je upokojence opozorila še na eno 
grenko resnico, ki jih čaka: »Prava bitka za pokojnine se 
je zdaj šele začela in bo trajala kakih 34 let. Mi konca te 
bitke ne bomo doživeli, naši otroci pa jo bodo. Sami vidi-
te, kako grozno nizke pokojnine imajo sveži upokojenci, 
zato moramo stopiti skupaj, če ne, nam bodo pokojni-
ne še naprej nižali. Zato so pomembna naša društva in 
zveze upokojencev. Prav sedaj prihaja kot vroč krompir 
v vlado in parlament demografski sklad. Povejte svojim 
otrokom, da demografski sklad nam res ne bo prinesel 
višjih pokojnin, bo pa njim zagotovil pokojnine, zato se 
nam morajo pridružiti.«

metuljev. Društveniki so tudi 

mnenja, da je sprememba na-

membnosti zemljišč v nasprotju 

z zakonom o ohranjanju narave, 

ki določa, da se na območjih 

strnjene poselitve biotska ra-

znovrstno ohranja tako, da se 

ohranjajo zelene površine, tega 

pa po mnenju društvenikov z 

omenjenim adrenalinskim par-

kom ni mogoče zagotoviti.
Mojca Vtič
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V občini Hajdina so na do-

sežke Stanislava Gojkoviča zelo 

ponosni. Družina Gojkovič je 

umetniška družina, iz nje izhaja 

tudi častni občan občine Hajdi-

na Viktor Gojkovič. Tokrat pa je 

bil posebne časti deležen nje-

gov brat Stanislav Gojkovič kot 

prejemnik najvišjega priznanja 

za življenjsko delo na področju 

konservatorstva in restavrira-

nja. To ni samo priznanje zanj, 

za njegove sodelavce in njegovo 

družino, temveč tudi za lokalno 

skupnost, je povedal hajdinski 

župan. Prepričan je, da je Ste-

letovo priznanje spodbuda za 

delo vnaprej. Na sprejemu mu 

je hajdinski župan v imenu ob-

čanov čestital za nagrado in mu 

podaril priložnostno darilo, ki 

so ga ustvarile hajdinske roke - 

pleteni izdelek in knjiga Atila, 

šiba božja.

Povabilo na sprejem v hajdin-

skih občinskih prostorih je Sta-

nislava Gojkoviča presenetilo, 

saj ga ni pričakoval. Steletova 

nagrada mu zelo veliko pome-

ni, ker je to priznanje za delo, 

ki ga je opravljal več kot 40 let. 

„Zelo sem vesel in počaščen. 

Zahvaljujem se za sprejem. Po-

nosen sem na opravljeno delo 

na področju konservatorstva in 

restavratorstva na Ptujskem in 

Ormoškem ter za druge muze-

je v Sloveniji. V delo, ki sem ga 

opravljal z veliko ljubeznijo in 

predanostjo, me je vpeljal oče, 

ki je prav tako prejemnik najviš-

jega muzejskega priznanja. Svo-

je znanje sem uspešno prenašal 

na mlajše, nekateri med njimi 

so danes doktorji arheologije. 

Arheologiji se je zapisal tudi 

eden od sinov, tako da se na 

nek način tradicija v naši druži-

ni prenaša iz roda v rod, pa tudi 

žena dela v muzeju.“

Stanislav Gojkovič je častni 

član slovenskega arheološkega 

društva, ponaša pa se tudi s Ste-

letovim priznanjem za prezen-

tacijo rimske vile v Radvanju.

MG

Hajdina � Sprejem za Stanislava Gojkoviča, prejemnika Steletove nagrade

Ponosen na opravljeno delo
Hajdinski župan Stanislav Glažar je v prostorih občine Hajdina pripravil sprejem za Stanislava Gojkoviča, prejemnika Stele-
tove nagrade za življenjsko delo in najvidnejše dosežke na področju varstva kulturne dediščine in naravnih vrednot. Nagra-
do podeljuje Slovensko konservatorsko društvo. Gojkovič jo je prejel za leto 2013 (za leti 2014 in 2015 Steletovih nagrad 
niso podelili). V vsakem letu pa podelijo le eno.

Foto: Črtomir Goznik

V občini Hajdina so ponosni na Stanislava Gojkoviča, prejemnika Steletove nagrade.

Kot je na osrednji nedeljski 

sklepni slovesnosti v dvorani 

restavracije poudaril župan An-
ton Leskovar, je bilo minulo 

leto za občino Kidričevo nadvse 

uspešno: »Smo družbeno odgo-

vorna občina, ki si prizadeva za 

čim večjo blaginjo svojih obča-

nov, dobro pa sodelujemo tudi 

z lokalnim gospodarstvom. Z 

veseljem vam sporočam, da se je 

občina pred 14 dnevi preselila 

v dvorec Sternthal, za prenovo 

katerega smo prejeli Steletovo 

priznanje, to je najvišje priznanj 

za dosežke na področju varstva 

naravnih vrednot in kulturne 

dediščine, ki jih podeljuje Slo-

vensko konservatorsko društvo.«

Po županovih besedah so tudi 

načrti smeli in jasni, saj bodo 

delovali v smeri razvoja celotne 

občine, da bodo ustvarjeni čim 

boljši pogoji tako za delo vsake-

ga občana kot vsakega podjetja v 

občini. Pripravljajo se že na nove 

projekte, med katerimi sta naj-

pomembnejša dom za starejše 

in ureditev gramoznice Pleterje 

v športno-rekreacijski center. 

Skratka dotikajo se vseh podro-

čij življenja, pri čemer se zaveda-

Kidričevo � Sklenili 18. občinsko praznov

Mladost in prihodnost – 
Na osrednji slovesnosti ob občinskem prazniku in dnevu državnosti 
de Mlakar iz Lovrenca na Dravskem polju ter skupina Vesele polanke,

Foto: M. Ozmec

Najvišje priznanje, plaketo občine Kidričevo, je prejel vsestransko 
aktiven Ivan Kopušar iz Apač.

Letošnji jubilej je bil za druž-

bo še posebej slovesen, saj so 

v obrtni coni Novi jork v Mar-

kovcih namenu predali nove 

poslovne prostore oz. storitve-

no-logistični center.

Podjetje Teleing na trgu po-

nuja pakete kabelske televizije, 

internetnega dostopa ter staci-

onarne in mobilne telefonije. 

Od nedavnega preko spletne 

trgovine ponujajo tudi nakup 

telekomunikacijske in druge 

tehnične opreme. Kot pojasnju-

je direktor Janez Smolkovič, 

število naročnikov osnovnega 

paketa kabelske televizije sicer 

stagnira, so pa zadovoljni, ker 

se ti isti naročniki odločajo za 

dodatne storitve, na primer še 

za internet in telefonijo. Vse te 

storitve imajo potem na enem 

stroškovnem mestu oz. na eni 

položnici.

»Absolutna rast števila naroč-

nikov se je ustavila. A kot reče-

no, se obstoječi naročniki odlo-

čajo za več naših storitev hkrati 

in to pospešuje rast. Konkuren-

ca na trgu telekomunikacij je 

neusmiljena. Zato se moramo 

za vsakega naročnika izjemno 

potruditi,« je povedal direktor 

Smolkovič in dodal, da je podje-

tje Teleing leta 2007 začelo in-

tenzivno vlagati v omrežje. »Na 

območju, kjer smo ponudnik 

storitev, bomo klasične bakre-

ne vode do leta 2020 zamenjali 

z optičnimi. Ta odločitev se je 

izkazala za pravilno, po osmih 

letih intenzivnega investiranja 

v omrežje so že vidni rezultati. 

Omrežje v glavnem polagamo 

sočasno z gradnjo druge komu-

nalne infrastrukture po obči-

nah.«

Družba Teleing zaposluje 33 

redno zaposlenih sodelavcev, 

od tega približno polovico s 

ptujskega območja. »Politika 

zaposlovanja je takšna, da zapo-

slujemo tudi sodelavce z obmo-

čij oz. iz občin, kjer smo ponu-

dnik storitev,« pove Smoklovič 

in nadaljuje:

»Teleing je v lokalnem okolju 

postal prepoznavna blagovna 

znamka, zaposleni so neločljiv 

del uspešne zgodbe podjetja. 

Zavedamo se, da je naša priho-

dnost odvisna od zadovoljstva 

naročnikov, zato neprestano 

dopolnjujemo ponudbo. V le-

tošnjem letu bomo za vse inve-

sticije, gradnjo novih optičnih 

omrežij in nakup omrežne 

opreme namenili 1,2 milijona 

evrov.«

Podjetje Teleing je ob otvo-

ritvi novega storitveno-logistič-

nega centra v občini Markovci 

tamkajšnjemu Rdečemu križu 

namenilo donacijo v vrednosti 

500 evrov.

Mojca Zemljarič

Markovci � Nova pridobitev podjetja Teleing

20 let poslovanja in odprtje novih prostorov
Podjetje Teleing s sedežem v Razkrižju letos praznuje 20 let uspešnega poslovanja. Storitve kabelske televizije in telekomu-
nikacij družba opravlja v 15 občinah na območju Podravja in Pomurja.

Foto: MZ

Nova Teleingova poslovna stavba v obrtni coni Novi jork

Teleing posluje uspešno. Podjetje po podatkih Ajpe-
sa letno ustvari okrog štiri milijone evrov prihodkov in 
pol milijona evrov dobička. Njihov bilančni dobiček je 
konec lanskega leta znašal skoraj 3,3 milijona evrov.

Foto: MZ

Direktor podjetja Teleing Janez Smolkovič

Z deklamacijami in pesmimi 

ter mislimi so se učenci najprej 

poklonili domovini in državi 

Sloveniji. Tako so učenci nižje 

stopnje o domovini povedali, 

da je Slovenija njihova domovi-

na, ker imajo tukaj dom, dedka, 

botrico, starše in sestrice, da je 

domovina Slovenija poznana po 

uspešnih športnikih in naravnih 

lepotah, da je Slovenija njihova 

domovina, ker so tukaj srečni. 

Učenci majšperške šole so se z 

besedami, povezanimi v verze, 

poklonili še soncu, sreči, obla-

kom. Besede so učenci prepletli 

z melodijami klavirja, flavte, ele-

ktrične kitare, z baletnimi koraki 

in petjem. Dogajanje je dopolni-

la še mladinska folklorna skupi-

na KPD Stoperce.

Izbrane misli je na prireditvi z 

zbranimi delila tudi ravnateljica 

šole Danica Lorber, ki je poveda-

la: »Sprehodili smo se po mislih 

in melodijah, posvečenih šoli, 

poletju, domovini in sreči. Prav 

je, da se nam vedno znova pove, 

Majšperk � Prireditev ob zaključku šolske

S plesom, petjem in bes
poklonili domovini in na
Učenci in kolektiv osnovne šole Majšperk so 23. junija, dan pred zaklj
ob dnevu državnosti in zaključku šolskega leta z naslovom Pikapolo

Učenci, ki so prejeli knjižno nagrado in nagrado občine za posebne dose
Rodošek, Mihael Korez, Mihael Cep, Zarja Vuk, Sara Plečko, Tadej Fakin,
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vanje

moto razvoja občine
so grbe občine Kidričevo prejeli podjetji Kmetijstvo Polanec iz Pleterij in Zaščitna sredstva Maj-
 plaketo občine pa Ivan Kopušar iz Apač.

Foto: M. Ozmec

Prejemniki grbov občine Kidričevo Franc Planinšek – Kmetijstvo Polanec, Majda Mlakar in Vese-
le polanke v družbi z županom Antonom Leskovarjem in direktorjem občinske uprave Damjanom 
Napastom

jo, da so mladi naša prihodnost 

in lačni delovnih izzivov, zato je 

njihov letošnji moto Mladost in 

prihodnost. 

Ob prazniku so izročili tudi 

najvišja občinske priznanja. 

Grb občine Kidričevo so preje-

li uspešno družinsko podjetje 

Kmetijstvo Polanec Franca in 

Danice Planinšek iz Pleterij, 

podjetje Zaščitna sredstva sa-

mostojne podjetnice Majde 

Mlakar iz Lovrenca na Dra-

vskem polju ter skupina ljud-

skih pevk Vesele polanke, ki 

delujejo že 20 let v okviru PD 

Cirkovce. Najvišje priznanje, 

plaketo občine Kidričevo, pa je 

prejel vsestransko aktiven Ivan 

Kopušar iz Apač.

Čestitkam ob 18. občin-

skem prazniku so se pridruži-

li poslanka državnega zbora 

Suzana Lep Šimenko, gostje iz 

pobratene hrvaške Crikvenice, 

v imenu vseh županov pa še 

Stanislav Glažar, župan občine 

Hajdina. Za prijeten kulturni 

utrinek so poskrbeli mladi pev-

ci otroškega pevskega zbora 

OŠ Kidričevo pod vodstvom 

Liljane Krošl.
M. Ozmec

Svetniki občine Sveti Tomaž 

so novembra lani potrdili pro-

račun za leto 2015. Prihodke so 

si zastavili v višini 1,91 milijona 

evrov, odhodke pa v višini 2,03 

milijona evrov. Gre za bistveno 

nižji proračun kot v letu 2013, 

ko je bil – tudi zaradi gradnje 

vrtca – ovrednoten na dobre tri 

milijone evrov.

V letošnjem proračunu je bilo 

za investicije prvotno predvide-

nih okrog pol milijona evrov, ker 

pa se je znižala primerna poraba 

– denar iz državnega proračuna 

–, so morali na tokratni seji prvič 

z rebalansom poseči v proračun. 

Že prej je bilo znano dejstvo, 

da se je glavarina s 536 evrov v 

letu 2014 znižala na 525 evrov in 

velja do 1. julija. Nadaljnja uso-

da sredstev, ki jih bodo občine 

prejele iz državnega proračuna, 

ni znana. Govori se o 500 evrih 

glavarine, kar bo občine vodilo k 

pripravi novih rebalansov prora-

čuna. Sicer pa so se sredstva na 

račun dohodnine v proračunu 

občine Sveti Tomaž znižala s pr-

votnih 1,5 na 1,2 milijona evrov.

Cesto v Sejancih 
bodo obnavljali dve 
leti

Tako letos ne bodo imeli 

dovolj sredstev za predvideno 

modernizacijo ceste v Sejancih. 

Kot je dejal župan Mirko Cvetko, 

bodo to investicijo primorani 

izvajati dve leti, del sredstev, ki 

so bila letos namenjena za obno-

vo ceste v Sejancih, pa bodo na 

podlagi vloženih amandmajev 

na rebalans proračuna prenesli 

na nove postavke.

Tako bodo zagotavljali 11.000 

evrov za investicijsko vlaganje 

v smučišče Globoki klanec v 

Hranjigovcih, 10.000 evrov za 

rekonstrukcijo ceste na relaci-

ji Rakovci–Majcen, dodatnih 

3000 evrov pa bodo namenili 

za zdravniške preglede gasilcev 

tamkajšnje gasilske zveze. Za 

omenjenih 24.000 evrov so tako 

znižali postavko, namenjeno za 

modernizacijo ceste v Sejancih, 

za katero bodo v letošnjem letu 

namenili le 21.000 evrov, ostalo 

pa v letu 2016. Po sprejetem re-

balansu se prihodki znižujejo na 

1,8 milijona evrov, odhodki pa 

za 32 tisoč evrov – na 2,01 mili-

jona evrov.

Kje bodo jemali
»Za naprej nihče ne ve, kaj 

se bo zgodilo. Upam, da ne bo 

obveljala napoved, da se bo pov-

prečnina znižala na 500 evrov. 

Takrat bo za delovanje občine 

od države še manj sredstev,« je 

dejal župan Cvetko.

V razpravi o rebalansu pro-

računa je svetnik Mirko Lovrec 

izpostavil problem propadanja 

domačije pisatelja Stanka Cajn-

karja v Savcih. Lovrec si namreč 

ne želi, da se s Cajnkarjevo do-

mačijo zgodi podobno kot z 

rojstno hišo še enega pisatelja 

iz njihovih krajev, Franca Ksavra 

Meška. »Če bomo zapustili to 

domačijo, kot smo Meškovo, ne 

bomo imeli več o čem govoriti,« 

je dejal. Ob tem je govoril tudi 

o vedno višjih zneskih, ki jih iz 

občinskega proračuna namenja-

jo za socialne transferje in za ne-

katere zavode, ki so jim skupni 

z občinama Ormož in Središče 

ob Dravi. »Prihodki občine se 

manjšajo, zato se bodo ti stroški 

morali zmanjšati. Če bo tako šlo 

naprej, ne bomo več imeli kje 

jemati.«

Župan Cvetko je v odgovoru 

pojasnil, da jim plačilo nekate-

rih transferjev nalagata država 

in delitvena bilanca, ki so jo 

podpisali ob razdelitvi nekdanje 

skupne občine Ormož. Za obno-

vo Cajnkarjeve domačije imajo 

letos zagotovljenih 10.000 evrov, 

potrebovali pa bi, kot je dejal 

Cvetko, bistveno več. »Na to te-

matiko bomo na sejah občinske-

ga sveta v prihodnje še govorili,« 

je dodal Cvetko.

Miha Šoštarič

Sveti Tomaž � Seja občinskega sveta

Cesta ne, smučišče da
Krčenje državnih sredstev na račun dohodnine je vodilo vodstvo občine Sveti 
Tomaž k pripravi rebalansa proračuna za letošnje leto.

Foto: Miha Šoštarič

Svetniki občine Sveti Tomaž so na junijski seji sprejemali reba-
lans proračuna za letos.
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MIZDE D Z

ega leta

edo so se 
ravi
učkom pouka, pripravili prireditev 
nica, poleti v nebo.

Foto: Mojca Vtič

ežke: (od leve) Urška Ferlež, Ambrož 
 Klara Kropec.

kaj naj v življenju iščemo, ob 

čem smo lahko srečni,« je  po-

vedala in dodala, da si mora-

mo za srečo domovine in lju-

di prizadevati vsi. Čestitala je 

tudi vsem učencem, ne le do-

bitnikom priznanj na zaključ-

ni prireditvi, ter dodala, da bi 

bilo nebo dolgočasno, če bi 

na njem sijale le najsvetlejše 

zvezde. »Lepoto nebu dajejo 

še vse drobne zvezdice,« je 

povedala Lorberjeva.
Mojca Vtič

Ustanavljajo režijski obrat
Zakon o lokalni samoupravi dovoljuje občinam, da za 

opravljanje javnih služb ustanovijo med drugim tudi re-
žijski obrat. Kot je obrazložila direktorica občinske upra-
ve občine Sveti Tomaž Zinka Hartman, se režijski obrati 
ustanavljajo za izvajanje gospodarskih služb zato, ker 
bi bilo zaradi majhnega obsega in značilnosti službe ne-
ekonomično ali neracionalno ustanoviti javno podjetje 
ali podeliti koncesijo. Občina Sveti Tomaž si želi režijski 
obrat za izvajanje enostavnih nalog na področju ure-
janja in čiščenja javnih površin, vzdrževanja občinskih 
cest, upravljanja s pokopališči ter urejanja in vzdrževa-
nja pokopališč. Predvideva se, da bi imeli zaposlenega 
enega delavca, preko programa javnih del pa si bodo 
prizadevali še za dodatno zaposlitev. Osnutek odloka 
o ustanovitvi režijskega obrata so svetniki podprli, do 
dokončne potrditve ustanovitve obrata na eni izmed 
prihodnjih sej pa bodo pretehtali dobre in slabe strani 
ustanavljanja tega obrata.



torek � 30. junija 20158 Podravje

Kot poudarjajo na ZPS, 

evropska, kartica zdravstvene-

ga zavarovanja ne zagotavlja 

varstva, če potrošniki potujejo 

v večino držav zunaj Evropske 

unije. Tudi v državah, kjer lahko 

uveljavljajo pravice na podlagi 

evropske kartice, so te omejene 

na nujne in potrebne zdravstve-

ne storitve oziroma v nekaterih 

državah samo na nujne zdra-

vstvene storitve.

Kaj krije 
evropska kartica 
zdravstvenega 
zavarovanja?

V državah Evropske unije, 

EGP (Islandija, Norveška, Li-

echtenstein) ter v Švici lahko 

zavarovanci z evropsko kartico 

uveljavljajo nujne in potrebne 

zdravstvene storitve neposre-

dno v zdravstvenih ustanovah, 

ki so del javne državne zdra-

vstvene mreže. Vendar se je 

tudi na tem področju pokazalo, 

da teorija in praksa ne gresta 

vedno z roko v roki. Tako so na 

Zavodu za zdravstveno zavaro-

vanje Slovenije tudi lani prejeli 

opozorila zavarovancev, ki so 

imeli na Hrvaškem težave pri 

uveljavljanju pravic z evropsko 

kartico. Da bi bilo tovrstnih te-

žav čim manj, je hrvaški zavod 

za zdravstveno zavarovanje 

zagotovil, da je v vseh ordina-

cijah, ki so dolžne nuditi nujne 

oz. potrebne zdravstvene stori-

tve na podlagi evropske karti-

ce, na vidnem mestu namešče-

na oznaka – uradna nalepka, 

da sprejemajo evropsko karti-

co. Kartice pa ne sprejemajo 

t. i. turistične ambulante, tam 

bodo zavarovane osebe samo-

plačniki. Dodatne informacije 

v zvezi s tem lahko zavarovane 

osebe prejmejo med bivanjem 

na Hrvaškem tudi na brezplač-

nem telefonu hrvaškega zavoda 

za zdravstveno zavarovanje, šte-

vilka 0800 7999.

10 kun za izdajo 
recepta ali obisk 
zdravnika

Kljub evropski kartici pa mo-

rajo zavarovanci na Hrvaškem 

doplačati za vsak obisk zdrav-

nika in izdan recept. Zdravnik, 

ki ima sklenjeno pogodbo s hr-

vaškim zavodom za zdravstve-

no zavarovanje, ob preložitvi 

evropske kartice zdravstvenega 

zavarovanja ne bo zaračunal 

svojih storitev, bo pa zaračunal 

obisk. Ob vsakem obisku znaša 

doplačilo 10 kun, enako visoko 

je doplačilo za recept, za vsak 

dan bivanja v bolnišnici bo tre-

ba na Hrvaškem doplačati 100 

kun, najvišji znesek enega bol-

nišničnega sprejema pa lahko 

znaša 2.000 kun. Hrvaški zavod 

za zdravstveno zavarovanje ne 

vrača stroškov, ki so bili zaraču-

nani kljub predložitvi evropske 

kartice zdravstvenega zavaro-

vanja, zato se je treba za več 

podatkov o povračilu stroškov 

po vrnitvi v Slovenijo obrniti na 

ZZZS. Slednje velja tudi za vse 

druge države, saj je kljub evrop-

ski kartici mnogokrat potrebno 

doplačilo storitev.

Za povračilo 
denarja potrebujete 
originalen račun, 
medicinsko 
dokumentacijo

Sicer pa velja, da če bi mora-

le zavarovane osebe v državah 

članicah EU in EGP ter v Švici, 

Bosni in Hercegovini, Make-

doniji, Srbiji ali Črni gori stro-

ške nujnih oziroma potrebnih 

zdravstvenih storitev plačati 

same (na primer, ker jih uvelja-

vljajo zunaj mreže javne zdra-

vstvene službe), jim bo ZZZS 

ob vrnitvi domov na osnovi 

predložene medicinske doku-

mentacije in originalnih raču-

Slovenija � Pred odhodom v tujino je treba pravočasno urediti zdrav

Povrnitev stroškov lahko z o
Bližajo se počitniški dnevi, ko bodo številni dopustovali zunaj meja Slovenije. To pa pomeni,
zavarovanja, če sklepate tudi turistično zavarovanje, pa si vzemite čas – primerjajte ponudbe,

Slovenska Bistrica � Direktorica zelo skeptična do novega sistema NMP

Bodo vrata zdravstvenega dom
Predlog pravilnika o novi organizaciji nujne medicinske pomoči se je več mesec pripravljal v strogi tajno
tovrstna ureditev pripomogla k višjemu standardu zdravstvenih storitev, v Zdravstvenem domu Slovenska

Ministrstvo za zdravje smo 

zaprosili za čim bolj poljudno 

razlago, kaj pomeni satelitski 

urgentni center. »Satelitski cen-

tri so locirani v zdravstvenih do-

movih, imajo ustrezno število 

zdravstvenih delavcev in točno 

določeno opremo. Postavljeni 

so na območjih, katerih odda-

ljenosti od urgentnih centrov 

oziroma specifika, kot je npr. 

obseg zdravstvenih storitev, 

geografsko-demografske zna-

čilnosti, stanje cestnih povezav 

in podobno, zahtevajo dodatno 

okrepitev mreže nujne medi-

cinske pomoči,« so povedali na 

ministrstvu. Dodali so še, da 

zdaj nujno medicinsko pomoč 

v Zdravstvenem domu Sloven-

ska Bistrica izvajajo zdravnik, 

zdravstveni tehnik ter voznik 

reševalnega vozila, po predlogu 

pravilnika pa naj bi se ekipi pri-

družil še diplomiran zdravstve-

nik (dipl. medicinska sestra) z 

dodatnimi znanji s področja tri-

aže. »Na ta način, da zdravstveni 

dom ne bo nikoli zaprt, saj bo v 

primeru intervencije na terenu 

za nujne primere v ambulanti 

prisoten diplomirani zdravstve-

nik oziroma diplomirana medi-

cinska sestra z dodatnim zna-

njem s področja triaže. Vzposta-

vitev enotne dispečerske službe 

zdravstva bo zagotovila, da bo 

ustrezna pomoč do pacienta 

na terenu prišla v krajšem času 

kot zdaj,« so povedali na mini-

strstvu. 

Dežurne službe 
pravilnik ob koncih 
tedna ne predvideva

Toda direktorica Zdravstve-

nega doma Slovenska Bistrica 

Jožefa Lešnik Hren opozarja, da 

trditev, da bo zdravstveni dom 

vselej odprt, ne drži. »Zdaj mora 

zdravnik, ki je v pripravljenosti, 

med delavnikom v času inter-

vencije iz ambulante na teren. 

S satelitskim centrom dobimo 

posebej zdravnika za urgenco, 

to je pozitivna pridobitev. Ni 

pa predvidena nobena oblika 

dežurne službe ob koncih te-
Zdravstveni dom izvaja službo nujne medicinske pomoči za občine Makole,

  Nasvet ZPS – evropska kartica
1. Pred odhodom se seznanite, kaj krije evropska 

kartica zdravstvenega zavarovanja.
2. Zagotovite si jo pravočasno. Naročiti jo morate 

vsaj štiri delovne dni pred odhodom v tujino, v pole-
tnih mesecih pa vsaj sedem dni pred odhodom. Če 
jo že imate, lahko novo naročite največ 30 dni pred 
iztekom njene veljavnosti.

Foto: Črtomir Goznik

Foto: Brec

Že 40. pohod minimaturantov

Zlatoporočenca Brec

Od tod in tam

Ptuj � Celo mesto je 18. junija slišalo žvižge in pesem 
minimaturantov. 
Njihovi pohodi po mestnih ulicah in trgih ob zaključku vrteške-
ga obdobja so tradicija, ki traja že štiri desetletja. Vrtec Ptuj 
je letos zapustilo 242 malčkov, ki bodo že jeseni prvič sedli v 
šolske klopi. Zbranim staršem, sorodnikom in drugim, ki so jih 
pospremili na njihovem mestnem obhodu ter na tržnici, kjer so 
se ustavili, so zapeli tudi svojo minimaturantsko himno. Rav-
nateljica Vrtca Ptuj Božena Bratuž je vsem zaželela uspešno 
nadaljnje izobraževanje, najmanj tako uspešno, kot je bilo v 
vrtcu, ter prijetne počitnice. MO Ptuj je že po tradiciji poskrbela 
za bombone in sokove.

MG

Markovci � V soboto, 16. maja, sta po 50 letih zakona 
pred matičarja ponovno stopila Ivana in Anton Brec iz 
Nove vasi pri Markovcih.
Zlata nevesta Ivana Brec je bila rojena 1938 v Novi vasi kot 
Ivana Zelenik, Anton pa leta 1941 v Zagojičih. Poročila sta se 
27. 2. 1965 v Markovcih. Po 50 letih sta z zlatim DA obno-
vila svojo zakonsko zvezo. Civilni obred je opravil podžupan 
Zvonko Črešnik, cerkvenega pa župnik Janez Maučec. Drug 
z drugim sta vzpostavila trdno in trajno življenjsko skupnost, ki 
jo še vedno negujeta. Veliko časa preživita v Nemčiji, kjer sta 
službovala do upokojitve, danes pa tam živijo njuni otroci, ki so 
jima v veliko veselje: Dušan, Zlatko, Majda in Silva s partnerji 
ter Dani. Zelo se razveselita, ko ju obiščejo vnuki Mitja, Melani, 
Tamara, Denis, Marcel in pravnuk Neo. Seveda pa uživata tudi 
doma, v rodni vasi, kjer lepo skrbita za dom in okolico. Sreča-
nje ob zlati poroki sta proslavila v krogu domačih, sorodnikov 
in prijateljev v gostišču Pri Ribeku.

JL

Foto: NŠ
Praznik občine

Radenci � Ob prazniku občine Radenci je na osrednji 
slovesnosti zbrane nagovoril diplomat in nekdanji sloven-
ski veleposlanik v Makedoniji Marjan Šiftar, o prehojeni 
poti v obdobju enega leta pa je prisotne seznanil radenski 
župan Janez Rihtarič.
Izpostavil je gradnjo novega vrtca in vodovodnega omrežja 
ter potek sprejema dopolnjenega osnutka občinskega prostor-
skega načrta z okoljskim poročilom. Med drugim je poudaril, 
da se v občini spopadajo s številnimi težavami na socialnem, 
družbenem in socialnem področju, a jih po najboljših močeh 
poskušajo reševati. Rihtarič je skupaj s podžupanom Alešem 
Kaučičem podelil občinska odlikovanja. Prejeli so jih Marija Er-
veš in Dom starejših občanov Radenci Dosor (plaketa) ter Ivan 
Peklar in Mladinsko društvo Vrelec Radenci (priznanje).

NŠ



dna in praznikih. Torej oseba, ki 

ne bo potrebovala reševalnega 

vozila, a bo zbolela za angino, 

pljučnico ali bo imela ledvične 

kamne, bo morala iti v Maribor. 

Pri nas pa bi delovali samo na 

klic 112. To je neživljenjsko in 

nerealno. Želimo si spremem-

bo pravilnika, da bi nam mini-

strstvo dodelilo zdravnika, ki 

bi opravljal dežurno službo za 

akutno obolele, ki sicer niso ži-

vljenjsko ogroženi, pa vendarle 

potrebujejo zdravnika,« je po-

jasnila direktorica. Ob tem pa 

je dejala, da ima občutek, da s 

predlogom pravilnika ni zado-

voljen nihče. Ne tisti, ki bodo 

imeli urgentne centre, ne tisti, 

ki urgentnih centrov ne bodo 

imeli. 

Ministrstvo 
ustvarja prvo- in 
drugorazredne 
državljane?

Na ministrstvo smo tudi na-

slovili vprašanje glede financi-

ranja nadgradnje zdravstvenih 

domov v satelitske urgentne 

centre. Odgovorili so: »Ker pre-

dlog pravilnika še ni sprejet, 

je preuranjeno govoriti o po-

drobnih stroških zagotovitve 

standardov glede izobrazbe in 

opreme v posameznih enotah 

nujne medicinske pomoči, oce-

ne pa jasno kažejo, da se sred-

stva, namenjena izvajanju nujne 

medicinske pomoči, v regiji ne 

bodo zmanjševala, verjetno bo 

ravno obratno. Financiranje bo 

urejeno v Splošnem dogovoru 

za posamezno pogodbeno leto, 

Ministrstvo za zdravje pa bo so-

delovalo tudi s pripravo razpi-

sov za nakup ustrezne opreme.« 

Kdo bo financiral izgradnjo ali 

dogradnjo dodatnih prosto-

rov, niso odgovorili. Je pa na to 

vprašanje odgovorila direktori-

ca zdravstvenega doma: »Izgra-

dnja urgentnih centrov se bo 

financirala z evropskim denar-

jem, satelitski centri pa niso ne 

v evropskem in ne v državnem 

načrtu. Postali naj bi stvar obči-

ne, saj naj bi bili satelitski centri 

nov povrnil stroške v višini, kot 

bi jih priznala tuja zdravstvena 

zavarovalnica. Stroške nujnih 

zdravstvenih storitev, ki jih 

bodo plačale zavarovane osebe 

v državah, s katerimi Slovenija 

nima sklenjenih meddržavnih 

sporazumov, pa jim bo ZZZS v 

upravičenih primerih povrnil v 

višini povprečne cene teh stori-

tev v Sloveniji. V primerih zah-

tevkov zavarovanih oseb za po-

vračilo stroškov zdravstvenih 

storitev v tujini ZZZS upošteva 

le originalne račune (priložena 

mora biti tudi medicinska do-

kumentacija, recepti za zdravi-

la, ...).

Obseg storitev v 
tujini odvisen od 
države do države

Tudi v Makedoniji, Srbi-

ji, Črni gori in Avstraliji velja 

evropska kartica, vendar v teh 

državah lahko z njo zavarovanci 

uveljavljajo le nujne zdravstve-

ne storitve. Nujno zdravljenje 

in nujna medicinska pomoč 

so tiste zdravstvene storitve, ki 

jih ni mogoče odložiti, ne da bi 

bilo ogroženo vaše življenje ali 

zdravje. Z evropsko kartico lah-

ko svoje pravice osebe uvelja-

vljajo le v zdravstvenih ustano-

vah, ki so del javne mreže, kar-

tica pa ne krije stroškov pri za-

sebnih izvajalcih. Tudi v Bosni 

in Hercegovini so zavarovane 

osebe upravičene le do nujnih 

zdravstvenih storitev, vendar je 

za njihovo uveljavljanje treba 

imeti konvencijsko potrdilo.

Z naročilom evropske kartice 

oziroma konvencijskega potr-

dila se lahko zavarovanci izo-

gnejo neposrednemu plačilu 

praviloma visokih stroškov za 

opravljene nujne oz. potrebne 

zdravstvene storitve v tujini, so 

povedali na ZZZS. V ostalih dr-

žavah (Egipt, Tunizija, Turčija, 

ZDA) evropska kartica ne velja.

»Da se izognejo neposredne-

mu plačilu stroškov in razliki 

med povračilom stroškov in tr-

žno ceno zaračunanih stroškov, 

ki je lahko velika, svetujemo 

zavarovanim osebam, da pred 

odhodom v države, s katerimi 

Slovenija nima sklenjenega spo-

razuma, sklenejo komercialno 

zavarovanje z medicinsko asi-

stenco. V teh državah morajo 

slovenske zavarovane osebe pla-

čati zdravstvene storitve same, 

nato pa lahko vložijo zahtevek 

za povračilo stroškov zdravstve-

nih storitev na pristojni območ-

ni enoti ali izpostavi ZZZS,« so 

dejali na ZZZS. Vlogo za povra-

čilo stroškov zdravstvenih sto-

ritev v tujini si lahko natisnete 

na spletni strani ZZZS. Priložite 

ji originalne račune in recepte. 

Če bo ZZZS v skladu s predvide-

nim postopkom ugotovil, da so 

bile zdravstvene storitve nujne, 

boste prejeli povračilo v višini 

poprečne cene take storitve v 

Sloveniji.

Pri turističnem 
zavarovanju se 
osredotočite 
na zdravstveno 
zavarovanje

Turistično zavarovanje je 

skupno ime za različne vrste 

zavarovanj, s katerimi se zavaru-

jete za nepredvidene dogodke, 

povezane s potovanji. Najpo-

membnejše in najbolj razširje-

no je zdravstveno zavarovanje v 

tujini, zavarovalnice pa ponuja-

jo še druga kritja, npr. proti ne-

zgodam, tatvini ali kraji, izgubi 

prtljage, odgovornosti, prekini-

tvi ali prisilnemu podaljšanju 

potovanja.

»Kaj boste izbrali, je seveda 

odvisno predvsem od vaših 

potreb, žal pa zavarovalnice 

večinoma ne omogočajo po-

sebne fleksibilnosti pri sestavi 

zavarovanja, ki bi ustrezalo va-

šemu konkretnemu položaju. 

Za turistično zavarovanje so 

namreč zelo značilne paketne 

ponudbe, v katerih boste sko-

raj brez izjeme »dobili« (in pla-

čali) tudi kritja, ki jih ne želite, 

tista, ki jih potrebujete, pa bodo 

morda tako omejena, da vam 

bodo v praksi le malo koristila,« 

opozarja Mojca Štrucl z ZPS in 

dodaja: »Največ neprijetnosti 

in hkrati tudi velike stroške 

lahko povzročijo nepredvidene 

zdravstvene težave v tujini, zato 

bodite pri izbiri turističnega za-

varovanja pozorni predvsem na 

zdravstveno zavarovanje.«

Mojca Vtič
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FOTO: Mojca Vtič

Tudi v državah, kjer je mogoče uveljavljati pravice na podlagi 
evropske kartice, so te storitve omejene.

vstveno zavarovanje

riginalnimi računi zahtevate od ZZZS
, da si je treba urediti zavarovanje v tujini. Če dopustujete v Evropski uniji, si je treba pravočasno zagotoviti evropsko kartico zdravstvenega 
 preberite pogoje in izberite tisto, ki vam po vsebini najbolj ustreza, svetujejo na Zvezi potrošnikov Slovenije (ZPS).

Nasvet ZPS – turistično 
zavarovaje

1. Podrobno preverite omejitve kritja. Tudi zdra-
vstveno zavarovanje v tujini vas ne bo ščitilo v vseh 
primerih.

2. Izberite večjo zavarovalno vsoto. Zavarovalna 
vsota je največji znesek, ki ga lahko dobite z naslo-
va zavarovanja. Če bodo stroški presegli zavaroval-
no vsoto, bo šlo doplačilo iz vašega žepa.

a ob koncih tedna in praznikih zaprta?
osti. Aprila je bil objavljen in takrat je bilo razkrito, da naj bi v Slovenski Bistrici deloval satelitski urgentni center. In medtem ko na ministrstvu menijo, da bo 
a Bistrica niso takšnega mnenja. 

Foto: Črtomir Goznik

, Poljčane, Oplotnica, Slovenska Bistrica oziroma za približno 36.000 ljudi.

Satelitski centri bodo,
a kasneje

Pred dnevi je član delovne skupine pri ministr-
stvu za zdravje napovedal, da sistema, kot ga pred-
videva osnutek pravilnika o službi nujne medicin-
ske pomoči, do nadaljnjega ne bo. Kmalu za tem 
je ministrstvo za zdravje sklicalo novinarsko kon-
ferenco, kjer so pojasnili, da bodo satelitski centri 
vzpostavljeni postopoma in da se bo zgolj podaljša-
lo prehodno obdobje. »Za vse predvidene lokacije, 
kjer naj bi pričeli v prihodnje delovati sateliti urgen-
tnih centrov, tudi v Slovenski Bistrici, to pomeni, 
da bodo obstoječi zdravstveni domovi imeli več 
časa za izpolnitev vseh s pravilnikom predvidenih 
pogojev za vzpostavitev satelitov urgentnih centrov 
(kader, oprema ipd.),« so pojasnili na ministrstvu. 
Dodali so, da se ne spreminja niti število oseb, ki 
naj bi delovale v okviru urgentne službe, niti obseg 
opreme.

v interesu občin. S tem so poka-

zali, da smo ponovno razdeljeni 

na prvo- in drugorazredne dr-

žavljane. Skratka, moje mnenje: 

zelo neokusno.«
Mojca Vtič
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V uvodu je zbrane pozdravila 

vodja ptujskega sklada Iva Ferlinc, 

nato pa so dobili besedo besedni 

umetniki. Na letošnjem srečanju 

literatov so se zbrali generacijsko 

zelo različni ljudje, tudi njihovo 

literarno ustvarjanje je zelo razno-

liko, smo se lahko prepričali ob 

predstavitvah njihovih pesniških in 

proznih del. Tema letošnjega sreča-

nja je bila naslovljena Telo človeka 

– človeka telesa, zato je David Be-

drač, strokovni spremljevalec sreča-

nja in voditelj večera, najprej hotel 

izvedeti nič kaj literarno dejstvo: 

kako literati skrbijo za svoje telo. Da 

skrbijo za svojo dušo med drugim s 

pisanjem in branjem, kaže dejstvo, 

da so se udeležili srečanja literatov. 

Kaj pa telo? In prejel je nekaj prav 

zanimivih odgovorov.

Ko je svojo skrb opisala mlada 

pesnica Amadeja Kokot, je starejši 

pesniški kolega Mirko Jaušovec ko-

mentiral: »Dobro skrbi!« Nekateri 

tečejo, se sprehajajo, kolesarijo, 

Marija Markovič vrtnari, Cecilija 

Bernjak pa vsak dan v parku opra-

vi jutranje vaje 1000 gibov. »A vi to 

štejete? Jih je kdaj 998?« je bil rado-

veden David Bedrač. »Pravzaprav 

jih je 1022,« mu je pojasnila gospa 

Cecilija. Janko Keček iz Ormoža pa 

je povedal, da skrb za to, da ostane v 

kondiciji in da hitro teče, zahteva že 

njegova služba: je namreč inšpektor 

– in je včasih treba hitro teči pred 

razjarjenimi občani. In še recept 

Melite Vidovič, kako ostati mlado-

sten: »Recept je zelo preprost: giba-

nje, dober spanec, izbrana hrana in 

dosti se ljubiti.« (V njenem primeru 

recept drži.)

Kot so bili pestri začetni odgovo-

ri udeležencev območnega literar-

nega srečanja, je bilo pestro tudi v 

nadaljevanju, ko so se predstavili s 

svojimi deli: Melita Vidovič, Matilda 

Simonič in Mirko Jaušovec s prozo, 

drugi pa vsak s po tremi pesmimi.

Večer se je končal v prijetnem 

druženju ob gibanici.

jš

Ptuj � Območno srečanje literatov

V skrbi za dušo in telo
Junija je ptujska območna izpostava Javnega sklada za kulturne dejavnosti v sodelovanju z Zvezo 
kulturnih društev Ptuj v Stari steklarski pripravila območno srečanje literarnih ustvarjalcev; devet 
se jih je predstavilo s svojimi proznimi in pesniškimi deli.

Foto: Iva Ferlinc, JSKD

Udeleženci območnega srečanja literatov: (od leve) David Bedrač, strokovni spremljevalec srečanja, ter li-
terati Melita Vidovič, Janko Keček, Matilda Simonič, Katja Zadravc, Jožica Štumberger, Marija Markovič, 
Cecilija Bernjak, Mirko Jaušovec, Amadeja Kokot

Razstava predstavlja pregled do-

sežkov arhitekturnega načrtovanja 

vrtcev v Sloveniji od začetka njiho-

ve namenske gradnje skozi celotno 

obdobje razvoja, različne družbene 

ureditve ter demografska nihanja v 

družbi do danes. Na potujoči razsta-

vi je predstavljenih 21 vrtcev, ki jih 

odlikujejo premišljena umestitev 

v prostor, prostorska in oblikovna 

skladnost s kontekstom, sodobna 

prostorska zasnova, sodobno razu-

mevanje tradicionalnih in avtohto-

nih arhitekturnih elementov, inova-

tivni detajli, smiselna uporaba barv, 

materialov, teksture in svetlobe ter 

premišljeno oblikovanje prostora 

z upoštevanjem merila in potreb 

otrok. Med predstavljenimi je poleg 

vrtca Pikapolonica Cerkvenjak, ki je 

eden kvalitetnih sodobnih vrtcev, 

tudi vrtec Poljčane.

„Naštetim merilom nedvomno 

ustreza več vrtcev, ki bi jih lahko 

predstavili na razstavi. A ker je pro-

stor galerije Dessa omejen, smo se 

odločili za razvojni prikaz z najzna-

čilnejšimi objekti posameznega ob-

dobja,“ so sporočili z galerije ter še 

dodali: „Z razstavo, ki bo potovala 

po Sloveniji, želimo obenem opozo-

riti, da prav v današnjem času s po-

gosto neprimernimi prenovami in 

energetskimi sanacijami, ki odraža-

jo kulturno raven današnje družbe, 

za vedno izginjajo tudi arhitekturno 

kakovostne stavbe in z njimi naša 

kulturna identiteta. Prav tako spod-

bujamo k sodelovanju vse, katerih 

poti se prepletajo pri načrtovanju, 

gradnji in življenju vrtcev: načrto-

vanje kvalitetnih prostorov za otro-

ke je namreč večplasten proces, ki 

zahteva dobro sodelovanje različ-

nih strok. Otroci s svojo odprtostjo, 

domišljijo in svobodo so najzahtev-

nejši uporabniki arhitekture.“

Razstava na ogled 
še v prvi polovici julija

Namen razstave je po besedah 

kustosinj Špele Nardoni Kovač in 

Damjane Zaviršek Hudnik širšo 

javnost opozoriti na pomen kvali-

tetnega arhitekturnega načrtova-

nja objektov za otroke in objektov 

nasploh: „Otroci z odhodom iz do-

mačega okolja v vrtec prvič vstopa-

jo v svet družbe in javnih ustanov, 

srečujejo se s stavbami drugačnega 

merila in drugačno organizacijo. 

Hkrati je to eno najpomembnejših 

obdobij razvoja otrok. Zato izku-

šnja prostora, ki se v najnežnejših 

letih vgrajuje v otrokov spomin, 

sodi med temeljne gradnike njego-

ve osebnosti. Arhitektura vrtcev je 

arhitektura, ki vzgaja.“ Razstava, ki 

jo sicer sofinancira ministrstvo za 

kulturo, bo do 15. julija na ogled v 

vrtcu Pikapolonica, septembra bo 

gostovala v Sokolskem domu v Ško-

fji Loki ter novembra predvidoma 

na Šoli za ravnatelje.

Monika Levanič

Cerkvenjak � Arhitektura vrtcev - arhitektura, ki vzgaja

Iz malega raste veliko – pol stoletja vrtcev
Minuli torek je v vrtcu Pikapolonica potekala odprtje retrospektivne in pregledne razstave slovenskih vrtcev, ki jo je organizirala 
arhitekturna galerija Dessa iz Ljubljane. Gre za prvo razstavo, ki obravnava tematiko arhitekture vrtcev v Sloveniji. Na njej je poleg 
cerkvenjaškega vrtca na ogled tudi vrtec Poljčane.

Foto: arhiv arhitekturne galerije Dessa

Na potujoči in razstavi, ki obravnava tematiko arhitekture vrtcev, je 
kot kvaliteten sodoben vrtec predstavljen tudi vrtec Pikapolonica 
Cerkvenjak.

Vse šolsko leto smo pridno 

ustvarjali in nastalo je nekaj domi-

šljijskih zgodbic, pesmic in zani-

mivih razmišljanj. Vreme je bilo že 

dokaj poletno, zato je bilo druženje 

toliko lepše.

Slišali smo vse od prvošolcev, ki 

so uspešno preživeli prvo šolsko 

leto, pa do devetošolcev, ki so na 

zanimiv način izrazili svoje mnenje 

o današnji politiki. Nekateri so svo-

je občutke zlili na papir, spet drugi 

so se raje izrazili v glasbi. Seveda so 

bili vsi dobri in lahko rečem, da se 

zelo veselim naslednjega podobne-

ga druženja, ko bomo spet lahko 

uživali v različnih pripovedkah o 

čarobnih palicah in čudežnih mo-

Ptuj � Literarno-glasbeni večer v OŠ Mladika

Ustvarjalci se predstavijo
V ponedeljek, 1. junija, smo se na dvorišču osnovne šole Mladi-
ka zbrali otroci in starši, da bi prisluhnili literarnemu ustvarja-
nju učencev naše šole.

Foto: arhiv OŠ Mladika

Melita Vidovič, avtorica črtice Trdovratna iluzija, je bila udeleženka leto-
šnjega območnega literarnega srečanja v Ptuju, ki je potekalo pod ge-
slom: Telo človeka – človek telesa.

Trdovratna iluzija
Kdo sem?
Bitje vrste Homo sapiens.
Zgrajeno iz 100 milijard celic, kar je vsaj tisočkrat več, kot 
je zvezd v Mlečni cesti.
Sem sistem, ki ima za seboj 500 milijonov let evolucije in se 
upravlja, oskrbuje ter zdravi sam.
Sem Rjavolaska s 105.000 lasmi.
Pod frizuro me krasijo možgani, omrežje milijarde nevro-
nov, ki z električnimi impulzi potujejo po nevronih s hitro-
stjo 320 km/h ter mi omogočajo, da si zapomnim okoli 10 
milijard informacij.
Možgani me defi nirajo.
To sem jaz.
Telo z več kot 100 milijardami živčnih celic, med seboj 
povezanih z bilijoni kontaktnih mest, imenovanih sinapse, 
ki gradijo več kombinacijskih možnosti, kot je atomov v 
vesolju.
Čez moj nos in grlo preteče dnevno 10.000 litrov zraka, 
ki se prenaša v celice po skoraj 96.000 kilometrih žil in 
780.000 kilometrih živčnih vlaken.
Z vsakim korakom premaknem 200 mišic in z vsakim po-
ljubom 34 obraznih.
Vsak zunanji dražljaj vzvalovi moj najtežji organ, ki me ovi-
ja kot prosojen plašč in me ščiti pred mrazom, izsušitvijo, 
poškodbami, vročino in tvori zid pred strupenimi snovmi.
Koža je  moja vizitka, s katero se predstavim ljudem in ki 
izdaja številne informacije: starost, zdravstveno stanje in ob-
časno tudi čustveno stanje.
Moj kolerični skelet z 206 kostmi je v 43 letih dodobra raz-
dražil moj želodec, ki dnevno proizvede do 2 litra kisline, ki 
je tako močna, da lahko razžre tudi britvico.
A fi lozofi ja Vzhoda in Zahoda mi je nalila v skodelico življe-
nja spoznanje, da vse mine.
In vse se na novo rodi.
Moje telo se povsem obnovi vsakih sedem let, kar pomeni, 
da sem do sedaj 6-krat na novo rojena.
In ker se skoraj vse celice v telesu zamenjajo v sedmih mese-
cih, pomeni, da sem  celično prerojena že 67-krat.
A brez vode ne preživim niti enega tedna.
Ob teh številnih ponavljajočih se rojstvih v telesu se kot 
edino živo bitje na Zemlji zavedam svoje lastne umrljivosti.
Zato – kaj bom?
Nekoč 1190. truplo v Mariboru.
19.334. truplo v Sloveniji.
Številka v statističnem letopisu Republike Slovenije.
Osmrtnica na predzadnji strani v časopisu.
Nasmešek s fotografi je v albumu.
Miselni spomin nekomu, ki sem mu bila kdaj blizu Srca.
In ko tudi miselni spomin ne bom več, bom le še piš ener-
gije.
Daljni odmev.

In kaj sem bila?
Deklica s sanjami.
Zavisten Otrok.
Mati z brezpogojno ljubeznijo.
Izziv ali poraz na ljubezenski šahovnici.
Mogoče razočaranje nad Žensko.
Tujka z rdečo torbo na vlaku.
Plačnica blaga po povzetju na pošti.
Stanovalka v bloku.
Še en kupec kruha pekarne za vogalom.
Potrošnica z davčno številko 17406366.
Bralka od zadnje do prve strani.
Glasna ljubimka.
Oboževalka marcipana.
Ženska brez dlake na jeziku.
Strastna lenoba.
Mogoče nočna mora?
Ni pomembno.

Kaj je pomembno in smiselno?
Ohraniti ravnovesje, kajti Vesolje je iznašlo način, s katerim 
naravi preprečuje, da bi se vse zgodilo naenkrat.
Rojstvo, življenje in smrt bivajo v ravnovesju.
Preteklost, sedanjost in prihodnost so le trdovratna iluzija 
časa.

Melita Vidovič

žeh ter se zazrli nazaj v odmeve otro-

štva, ko je bilo še vse lepo in prav.

Ko se je prireditev končala, sem 

uzrla nasmeh na marsikaterih ustih 

in mislim, da smo se vsi skupaj imeli 

zelo lepo. Zahvaljujemo se vsem, ki 

ste prišli, in vas že sedaj prisrčno va-

bimo na naslednji literarno-glasbeni 

večer.

 Lena Rimele, OŠ Mladika



Prejšnji teden je bilo na 
Brdu pri Kranju žrebanje pa-
rov za novo tekmovalno sezo-
no 2015/16 v 1. in 2. ligi ter 
Pokalu Slovenije. Nogometna 
zveza Slovenije tako vstopa v 
jubilejno, 25. sezono držav-
nega prvenstva, katere uvod 
bo 5. julija na Bonifiki s tek-
mo superpokala med pokal-

nim zmagovalcem Koprom 
in državnim prvakom Mari-
borom.

Prvoligaši so že začeli 
priprave na novo sezono, v 
tem trenutku so zelo zapo-
slene tudi uprave, ki sesta-
vljajo igralske mozaike. Med 
najaktivnejšimi so v taboru 
Olimpije, kjer so iz Rudarja 

v svoje vrste že zvabili Deni-
sa Klinarja in Aljaža Krefla, v 
resnih kombinacijah je tudi 
nekdanji igralec ptujske Dra-
ve Rok Kronaveter. Največji 
upad igralskega kadra zaen-
krat doživlja Rudar, kjer zara-
di finančnih težav ne morejo 
zadržati dosedanjih nosilcev 
moštva. Med drugimi je Ivan 
Firer odšel v Celje, novo oko-
lje si je poiskal tudi vratar 
Matjaž Rozman (po izboru 
navijačev najboljši igralec 
Rudarja v prejšnji sezoni), ki 
bo kariero nadaljeval pri hr-
vaškem prvoligašu Slavenu 
Belupu iz Koprivnice.

Prvenstvo v 1. ligi se bo 
pričelo že čez slabe tri tedne 
– 18. julija. Žreb je bil sila 
neusmiljen do Zavrčanov, 
ki se bodo v uvodnih dveh 
krogih pomerili z največjima 
slovenskima kluboma: v 1. 
krogu z Mariborom v gosteh, 
v drugem pa na domačem 
stadionu z Olimpijo. Najtežje 
pričakovan slovenski derbi 
med Mariborom in Olimpijo 

bo na sporedu v 6. krogu v 
Mariboru (15. 8.).

V 2. ligi so bo prvenstvo 
pričelo drugi teden avgu-
sta, v konkurenci pa bosta 
tudi ekipi Aluminija in Dra-
ve. Omenjeni ekipi se bosta 
med sabo prvič pomerili v 
9. krogu (4. 10.), tekma bo v 
Kidričevem. Za uvod se bodo 
Kidričani na domačem igri-
šču pomerili s Tolminom, v 
2. krogu sledi gostovanje v 
Ankaranu. Ptujčani bodo v 
uvodu gostovali na Gorenj-
skem pri Šenčurju, v 2. krogu 
pa se bodo domačim gledal-
cem predstavili proti ekipi 
Tolmina.

Istočasno so bili izžrebani 
pari 1. kroga Pokala Slovenije, 
v kateri MNZ Ptuj zastopajo 
Zavrč, Drava in Stojnci. Naj-
težje delo bodo imeli Stojn-
čani, ki se bodo na domačem 
igrišču pomerili s kranjskim 
Triglavom (2. liga).Večje mo-
žnosti za napredovanje imata 
Zavrč in Drava; prvi se bodo 
merili s Šampionom (3. liga), 

drugi pa s Hotizo (1. liga 
MNZ Lendava).

V kongresnem centru na 
Brdu pri Kranju so poleg 
žreba podelili še nagrade naj-
boljšima strelcema minule se-

zone (Marcos Tavares v 1. in 
Matej Podplatnik v 2. ligi) ter 
nagrade za ferplej – v tej raz-
vrstitvi sta bila najboljša Celje 
(1. liga) in Aluminij (2. liga).

Jože Mohorič

Nogomet
Gerečja vas poražena 
na odločilni tekmi

Stran 14
Strelstvo
Urška Kuharič 
zadovoljna 

Stran 14

Sašo Petek
Sezona ptujskih roko-
metašic je bila uspešna

Stran 12
Atletika
6. Tek partnerskih mest 
na Ptuju 

Stran 12

Tenis
Tamara Zidanšek 
zmagala na ITF-turnirju

Stran 13
Judo
Trinajst medalj za ptujski 
judo

Stran 13
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Pari 1. kroga Prve lige Telekom Slovenije (18. 7.):
Maribor – Zavrč, Krško – Celje, Koper – Domžale, Olimpija – 

Gorica in Rudar Velenje – Krka, 

Pari 1. kroga 2. SNL (9. 8.):
Aluminij – TKK Tolmin, Šenčur – Drava Ptuj, Farmtech Veržej 

– Kalcer Radomlje, Zarica Kranj – Triglav Kranj in Roltek Dob 
– Ankaran Hrvatini

Pari 1. kroga Pokala Slovenije (19. 8.):
Hotiza – Drava Ptuj, Stojnci – Triglav Kranj, Šampion – Zavrč
Rogaška – Olimpija Ljubljana, Ivančna Gorica – Odranci, Fu-

žinar – Krka, Brda – Zarica Kranj, TKK Tolmin – Ankaran Hr-
vatini, Mura – Gorica, Ilirija Extra-Lux – Kalcer Radomlje, Izola 
– Farmtech Veržej in Tehnotim Pesnica – Rudar Velenje

Nogometaši Zavrča so v 
enem izmed najtežjih de-
lov priprav na novo sezono 
2015/2016 v Prvi ligi Tele-
kom Slovenije, za katero je 
prvi mož Miran Vuk napove-
dal boj za mesta pri vrhu ozi-
roma vsaj boj za tretje mesto, 
ki vodi v evropska nogome-
tna tekmovanja. Na poti do 

tega cilja je ekipa v zadnjih 
štirinajstih dneh opravila 
številne treninge. Vsak drugi 
dan so se na trening odpra-
vili dvakrat dnevno, ostale 
dneve enkrat, odigrali so tudi 
nekaj prijateljskih tekem.

O pripravah je napadalec 
Zavrča Rok Zorko povedal: 
»Za nami je naporen niz tre-

ningov, v katerih smo dela-
li predvsem na izboljšanju 
fizične pripravljenosti, za 
katero mislim, da bo ob kon-
cu priprav pri vseh igralcih 
zares dobra. Ob tem v nogo-
metnem delu delamo precej 
tudi na tehniki, največ pa 
uigravamo različne kombi-
nacije.«

Nogomet � Žreb za 1. in 2. ligo ter Pokal Slovenije

Aluminij in Drava se bosta pomerila v 9. krogu

Nogomet � NK Zavrč, 1. SNL

Nogometaši na polno trenirajo za prihajajoča srečanja

Foto: Črtomir Goznik

Nogometaši Zavrča bodo novo sezono odprli s tekmo proti državnim prvakom iz Maribora.

Pihler in nato je za 2:1 zadel 
s strelom s kakšnih dvajsetih 
metrov še Matjašič. Nogome-
taši Celja so v nadaljevanju 
dosegli še dva zadetka, med-
tem ko je izenačil po kotu in 
strelu z glavo Poljanec.

Težek žreb za Zavrč
V vrstah Zavrča so z ne-

gotovostjo pričakovali žreb 
tekmovanja v Prvi ligi Tele-
kom Slovenije, ki jim v uvodu 
prinaša dve zelo težki tekmi, 
saj bodo igrali z Maribor v 
gosteh in z Olimpijo doma. 
Ob takšnem sporedu je po-
močnik trenerja Zavrča Mi-
ran Emeršič dejal: »Žreb za 
nas res ni najbolj naklonjen, 
saj je start v prvenstvo zelo 
pomemben. Ne glede na uvo-
dna nasprotnika, Maribor in 
Olimpijo, bomo mi igrali na 
zmagi.« Napadalec ekipe Rok 
Zorko je o žrebu povedal: 
»Žreb je po eni strani lep, 
po drugi pa zelo težek. Mi 
se bomo poizkušali čimbolj 
izkazati na igrišču in že na 
začetku iztržiti dobra rezul-
tata.«

Do začetka prvenstva je 
ostalo še dobrih štirinajst 
dni časa in v tem času se bo 
Zavrč dodobra fizično pri-
pravil in uigral, tako da lahko 
od mlade ekipe pričakujemo 
dobre predstave že na začet-
ku sezone.

David Breznik

Foto: Črtomir Goznik

Doris Kelenc in Rok Kronaveter, nekdanja igralca Drave, bosta 
sedaj konkurenta na ligaških tekmovanjih.

Zraven napornih treningov 
so v prejšnjem tednu odigrali 
dve prijateljski pripravljalni 
tekmi. Najprej so na pomo-
žnem igrišču v Zavrču nasto-
pili proti Dinamu iz Tbilisija 
in izgubili z 2:0. Gruzijci, ki 
so pri nas na pripravah, so 
bili boljši nasprotnik in so 
izkoristili svoje priložnosti, 
medtem ko je naš prvoligaš 
imel na tekmi le nekaj pol-
priložnosti. Sledila je tekma 
v Cirkulanah, kjer je Zavrč 
gostil FC Politehnica. Romun-
ski prvoligaš je v zelo pov-
prečni tekmi z 2:0 premagal 
kombinirano ekipo Zavrča, 
za katero so nastopili v glav-
nem novinci in tisti, ki so na 
preizkušnji. Eden tistih, ki 
je v prejšnjem tednu okrepil 
našega prvoligaša, je odličen 
napadalec Marko Nunić, ki 
je prestopil iz Aluminija, za 
katerega je v minuli sezoni v 
2. slovenski nogometni ligi 
dosegel kar sedemnajst zadet-
kov. To je pomenilo, da je bil 
drugi strelec lige in zanj bo 
igranje v prvoligaškem dresu 
Zavrča (pred leti je igral za 
Olimpijo, op. p.) nov izziv, da 
potrdi svojo kvaliteto in napa-
dalske sposobnosti.

Prijateljski remi s 
Celjem

Zavrč – Celje 3:3 (0:1)
Zavrč: Kovačić, Muženjak, 

Rogač, Datković, Antić, Cvek, 
Pihler, Polić, Glavica, Zorko, 
Škvorc; igrali so še: Lovrec, 
Novoselec, Ptiček, Mužek, 
Tudjan, Matjašič, Poljanec, 
Habibović; trener: Ivica So-
lomun.

Nogometaši Zavrča so v 
soboto na prijateljski pripra-
vljalni tekmi gostili Celje, ki 
se pripravlja na četrtkovo 
prvo tekmo za Ligo Evropa, 
ko bodo igrali s Slaskom iz 
Vroclava. Igralci iz »knežjega 
mesta« so imeli generalko 
pred tem pomembnim ob-
računom, na katerem je bila 
domača vrsta boljša v prvem 
delu, medtem ko so gostje 
izkoristili številne domače 
menjave v nadaljevanju, kar 
je na koncu prineslo tudi 
pravičen remi s 3:3. V prvem 
delu so Celjani dosegli zade-
tek, medtem ko je Zavrč imel 
štiri lepe situacije, a jih ni 
izkoristil. V drugem delu so 
se domačini bolje odprli, saj 
je bil najprej v gneči spreten 



Že pred časom se je kon-
čala sezona tudi za ptujske 
rokometašice, ki so letos po 
dolgih letih nastopale med 
drugoligašinjami. Ptujčanke 
so v sezono krenile s precej 
pomlajeno postavo, zasedba 
pa je kljub nihanjem pokaza-
la napredek v igri. Na koncu 
je ekipa ŽRK Tenzor DP-Lo-
gik Ptuj osvojila končno 4. 
mesto in uvrstitev v končnico 
tekmovanja, kar je bil tudi cilj 
kluba pred začetkom sezone. 
Seveda si Ptujčanke želijo še 
napredovati in se morda čez 
nekaj časa spet uvrstiti v naše 
najelitnejše rokometno tek-
movanje. Sezono 2014/15 je 
ocenil strateg Sašo Petek.

Sezona 2014/2015 je 
končana. Ste z razpletom 
zadovoljni?

S. Petek: »S sezono 
2014/15 sem glede na kader, 
s katerim sem razpolagal, 
zelo zadovoljen, saj smo tek-
movali z domačimi igralka-
mi. Cilj je bil dosežen, in si-
cer uvrstitev v ligo za prvaka, 
hkrati pa smo dokazali, da se 
lahko enakovredno merimo z 
ekipami, ki so napredovale v 
1. žensko ligo. Ptujske članice 
so tako odigrale 18 tekem re-
dnega dela, kjer so zmagale 
10-krat, enkrat igrale neod-
ločeno in šestkrat izgubile. 
To je bilo dovolj za uvrstitev 
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Odbojka na mivki � Turnir v Ljutomeru

ŠD Pristava jubilejni naslov
Na desetem turnirju v odbojki na mivki mešanih sestav (dveh fantov in enega dekleta) 

pod okriljem ŠZ Ljutomer se je v dveh predtekmovalnih skupinah pomerilo devet ekip. 
Zaključni boji najboljše osmerice so na igrišču letnega kopališča v Ljutomeru potekali mi-
nulo soboto, največ uspeha pa so imeli igralci ŠD Pristava, ki so osvojili prvo mesto pred 
dvema vrstama s Cvena.

REZULTATI, četrtfinale: Veržej – MRD Krapje 2:0, ŠD Cven – OK Ljutomer 2:0, Cven-
ski čehi in dikline – Stare sablje Ljutomer 2:0, ŠD Pristava – ŠRD Kostanjevica Stara Cesta 
2:0. Polfinale: Cvenski čehi in dikline – Veržej 2:0, ŠD Pristava – ŠD Cven 2:0, tekma za 
3. mesto: ŠD Cven – Veržej 2:0; finale: ŠD Pristava – Cvenski čehi in dikline 2:0.

Za zmagovalno vrsto so nastopali: Sara Kutnjak, Anja Brenčič, Tjaša Kovačič, Damir Tre-
tinjak, Jan Filipič in Matic Dobrajnščak.

NŠ

Rokomet � ŽRK Tenzor DP-Logik Ptuj

Sezona je bila uspešna

Foto: Črtomir Goznik

Sašo Petek: »Za višje cilje potrebujemo predvsem malo več izku-
šenj in pa mogoče kakšno izkušeno igralko ali dve.«

Vsaki dve leti, v skladu s 

tradicijo, poteka Tek par-

tnerskih mest, ki se vije po 

ulicah in trgih mesta Ptuja. 

Šesta izvedba prireditve je 

imela startno-ciljni prostor 

pred Mestno hišo, nato pa so 

tekači in tekačice delali kro-

ge v dolžini približno 1300 

metrov. Izmed devetnajstih 

prijavljenih štiričlanskih ekip 

jih je sodelovalo osemnajst 

(na startu ni bilo zelo moč-

ne ekipe AK Ormož, op. p.), 

na osemurnem teku pa je 

nastopilo tudi sedem posa-

meznikov. Ti si zaslužijo prav 

posebno pozornost in čestit-

ke, saj so večino časa tekli v 

svojem tempu in zmagovalec 

med njimi je bil Drago Selin-

šek (OSA). Ta je v osmih urah 

pretekel šestdeset krogov ozi-

roma okrog oseminsedem-

deset kilometrov. Za njim je 

bil v zadnjem obdobju eden 

najvztrajnejših ptujskih špor-

tnikov, ki se v osnovi ukvarja 

z boksom, Damjan Habjanič 

(BK Ring Ptuj), medtem ko 

je bil tretji Aleš Lešnik (MO 

Ptuj 1.). V ekipnih konkuren-

cah je bilo sedem moških, 

štiri ženske in sedem meša-

nih ekip (v ekipi sta bila dva 

moška in dve ženski). Zmago 

na 6. tradicionalnem Teku 

partnerskih mest je v moški 

kategoriji odnesla ekipa ŠD 

TAO 1. v postavi Matej Jeza, 

Matevž Zavec, Andrej Voglar 

in Robert Prelog. Ti so sku-

pno pretekli 89 krogov, dru-

gouvrščeni Slovaki iz Banske 

Štiavnice 83 krogov in tretje-

uvrščeni TK Maraton 2. 79 
krogov. V ženski konkuren-
ci je bila najboljša ekipa ŠD 
TAO 2., za katero so nastopile 
Loreta Kmet, Natalija Sbull, 
Vanja Hotko in Eva Rojko. 
Članice Tekaške akademije za 
odrasle so pretekle šestinse-
demdeset krogov, na drugem 
mestu jim je sledila ekipa Te-
kaška vadba Maribor 1. in na 
tretjem mestu Nagykanizsa 1. 
Med sedmimi mešanimi eki-
pami je zmaga šla v Nemčijo, 
v pobrateno mesto Burghau-
sen. Njihovo prvo ekipo, ki je 
pretekla devetinsedemdeset 
krogov, so sestavljali Chri-

stian WeissBerger, Albert 

Herzog, Romana Wimmer in 

Karin Kalusok. V tej kategori-

ji so bili drugi TD TAO 3. in 

tretji TK Maraton 1.

Organizatorji prireditve – 

Mestna občina Ptuj, Zavod 

za šport Ptuj in Tekaški klub 

Maraton – so po koncu teka 

najboljšim podelili pokale in 

priznanja; prehodni pokal za 

skupno zmago na 6. tradici-

onalnem Teku partnerskih 

mest je dobila ekipa ŠD TAO 

1., katere člana Matej Jeza 

in Matevž Zavec sta prejela 

tudi posebni priznanji za 

največ pretečenih krogov 
(23). Ne glede na rezultate 
so bili zmagovalci teka vsi 
udeleženci, ki so nastopili 
na Ptuju in jih ni motilo niti 
spremenljivo vreme z vme-
snim rahlim dežjem. Ta je 
mnogim pomagal, da so lažje 
premagovali progo po ulicah 
in trgih mesta Ptuja, ki se je 
ponovno izkazal kot organi-
zator tega športnega dogod-
ka, na katerem so sodelovale 
tudi ekipe iz partnerskih in 
pobratenih mest Burghau-
sen, Nagykanizsa, Banska Šti-
avnica in Varaždin.

David Breznik

Izjave po teku:
Matej Jeza (član zmagovalne ekipe ŠD TAO 1.): 

»Za nas je tradicionalno, da se zberemo na Teku partner-
skih mest. Imamo dobro ekipo, v kateri, bi dejal, nihče 
bistveno ne izstopa. S svojimi nastopi smo zadovoljni, saj 
smo drugouvrščeno ekipo prehiteli za pet krogov, kar v 
takšnih vremenskih razmerah ni bilo enostavno.«

Drago Selinšek (zmagovalec teka med posame-
zniki): »Uh, lahko rečem sedaj, v cilju, zame zmaga na 
takšnem teku pomeni veliko čast. Moram povedati, da 
sem imel že po dveh urah in pol krizo in sem nameraval 
odstopiti, vendar sem jo premagal in tek nadaljeval. Mo-
ram priznati, da še nikdar nisem tako dolgo tekel, zame je 
bil ta osemurni tek velik izziv, saj se nanj nisem posebej 
pripravljal. Moj cilj je bil, da pridem do konca, in na kon-
cu se je izšlo, da sem pretekel največ krogov in zmagal, 
česar sem še posebej vesel.«

Gorazd Orešek (podžupan MO Ptuj): »Tek je zelo 
dobro uspel in bil tudi dobro obiskan. Tekači so morali 
zares pokazati vso svojo vzdržljivost, saj jih je tokrat za 
nameček spremljalo zelo spremenljivo vreme. Mislim, da 
so se vsi udeleženci odlično odrezali, in želim si, da nas 
tekači ponovno obiščejo na podobnem teku leta 2017, ko 
bo na sporedu 7. tradicionalni Tek partnerskih mest na 
Ptuju.«

Atletika � Tekaška prireditev na Ptuju

Vsi so bili zmagovalci

v ligo za prvaka, kjer se pa je 
vedelo, da bo vsaka točka zla-

ta vredna. V ligi za prvaka so 
Ptujčanke štirikrat izgubile, 

enkrat igrale neodločeno in 
enkrat zmagale. Ptujske roko-
metašice v tem trenutku za-
ključujejo treninge, starejše 
deklice in kadetinje so se pri-
družile članski ekipi, tako da 
dobijo malo občutka, koliko 
truda in dela je treba vložiti, 
da se lahko merijo s člansko 
ekipo. Treningi potekajo bolj 
ali manj na rekreativni bazi, 
končali pa se bodo 15. junija, 
nato sledi zaslužen dopust.«

Med sezono je bilo pre-
cej nihanj v igri. So ta ni-
hanja odnesla borbo za 
prvaka?

S. Petek: »V igri je bilo na 
splošno kar nekaj nihanj, kar 
pa ni nič nenavadnega, če 
vemo, da ekipo tvorijo de-
kleta s povprečno starostjo 
18–19 let.«

Kako komentirate raz-
plet na vrhu 1. B-lige pri 
ženskah?

S. Petek: »1. B-liga za žen-
ske se je končala po mojih 
napovedih, saj sta se naprej 
zasluženo uvrstili ekipi Bre-
žic in Jadrana Kozine. Obe 
sta med sezono pokazali 
največ znanja, predvsem pa 
konstantno igro, predvsem 
ekipa Jadrana Kozine je bila 
prepričljiva, saj ekipa klonila 
le dvakrat ter enkrat igrala 
neodločeno, in to proti ptuj-
ski ekipi.«

Kaj mlade Ptujčanke po-
trebujejo, da bi lahko spet 
naskakovale uvrstitev v 1. 
ligo?

S. Petek: »Predvsem malo 
več izkušenj in pa mogoče 
kakšno izkušeno igralko ali 
dve, čeprav je moja osebna 
želja igrati le z domačo zased-
bo. Že v naslednji sezoni pa 
bo jasno, kako in kaj, saj bo 
cilj še kakšno mesto višje kot 
v letošnji sezoni.«

Ostajate v klubu tudi v 
naslednji sezoni? Kakšen 
bo igralski kader? Kdo 
pride, kdo odhaja?

S. Petek: »Ostajam v klu-
bu tudi v naslednji sezoni, 
že šesto zapovrstjo, drugo s 
člansko ekipo. Igralski kader 
ostaja enak, pridružili bomo 
nekatere letnice 1998 in še 
mogoče kakšno igralko iz RK 
Rače. S to smo v letošnji sezo-
ni odlično sodelovali, saj ima-
mo isti pogled na rokomet in 
na to, kako delati z mladimi.«

Kakšno je trenutno sta-
nje s podmladkom v klu-
bu? Kako želite delo z mla-
dimi igralkami izboljšati?

S. Petek: »V novi sezoni 
bomo velik poudarek name-
nili podmladku, saj je naša 
največja želja, da se članska 
ekipa dopolnjuje z domačim 
kadrom.«

tp

Foto: Črtomir Goznik

Letošnji, šesti Tek partnerskih mest je imel startno-ciljni prostor pred Mestno hišo na Ptuju.



Puconci so gostili državni 
prvenstvi v judu za starostni 
skupini U-10 in U-12. Udele-
žilo se ga je 134 tekmovalcev 
in tekmovalk iz 26 slovenskih 
klubov, med njimi tudi tekmo-
valci JK Drava Ptuj in JK Gori-
šnica. Obe ekipi sta z rezultati 
dokazali, da imajo v svojih vr-
stah zelo perspektivne tekmo-
valce: Ptujčani so osvojili 13, 
Gorišničani pa 11 medalj.

JK Drava Ptuj
V mlajši starostni kategoriji 

U-10 sta 1. mesti dosegla Zar-
ja Fajt in Tilen Kolednik, 
medtem ko so bili tretji Jurij 
Farič, Aljaž Jančič, Anže 
Hrga in Ema Munda. Tik 
za dobitniki medalja sta na 4. 
mestu pristala Amadej Ko-
lednik in Žan Brodnjak, 5. 
mesta pa so osvojili Tadeja 
Simonič, Rok Jovanovič 
in Urban Tetičkovič.

Rezultatsko so bili iz ptuj-
skega tabora še uspešnejši 
tekmovalci v starostni skupi-
ni U-12. Drugi sta bili v svo-
jih kategorijah Zoja Munda 
in Ana Vidovič, tretji pa so 
bili Andi Karameta, Aljaž 
Ajdič, Matija Krajnc, Eva 
Fajt in Nina Košak. Nasto-

pila sta še Jaka Solina Pe-
trovič in Alen Plošinjak.

JK Gorišnica
Gorišničani so na prven-

stvo peljali 11 svojih nadebu-

dnežev in prav vsi so v svojih 

kategorijah osvojili medalje. 
Iz JK Gorišnica prihaja kar 
pet novih državnih prvakov, 
eden v starejši in štirje v mlaj-
ši starostni skupini.

U-10 – cicibani-ke: 1. me-
sta: Domen Bezjak, Nika 
Murk, Lara Bezjak in Blaž 

Bezjak; 2. mesta: Miha Va-
lenko in Jan Sirc; 4. mesto: 
Maša Petek;

U-12 – ml. dečki – deklice: 
1. mesto: Luka Belšak; 2. me-
sto: Katarina Bezjak; 3. me-
sti: Teja Kojc in Žiga Belšak.

DB, JM

17-letna Tamara Zidan-
šek, članica TK Terme Ptuj 
in najboljša slovenska mlada 
igralka, je še enkrat potrdila 
svojo veljavo in se v Gruzi-
ji veselila druge zaporedne 
zmage na članskih profesi-
onalnih ITF-turnirjih z na-

gradnim skladom 10 tisoč 
dolarjev – pretekli teden je 
slavila že v Banjaluki. Skupaj 
to pomeni 10 zaporednih 
posamičnih zmag, kar je spo-
štovanja vreden dosežek, ne 
glede na kategorijo!

V gruzijski Telavi je mini 

slovenska odprava odšla pod 
vodstvom trenerja Zorana 
Krajnca, sestavljali pa sta jo 
še igralki Pia Čuk (736. na 
WTA) in Tamara Zidanšek 
(662.),. Že prvi turnir je po-
kazal smotrnost odločitve o 
poti v oddaljeno državo ob 
Črnem morju, kjer bodo osta-
li vsaj tri tedne in v tem času 
igrali turnirje istega ranga.

Tamara je bila na prvem 7. 
nosilka in je celoten turnir 
odigrala na visokem nivoju. 
Dovolj pove podatek, da ga 
je osvojila brez izgubljenega 
niza, vse je odločila še pred 
morebitno podaljšano igro. 
Kljub temu da so listo igralk 
v glavnem žrebu do polovice 
sestavljale tenisačice iz cen-
tralne ali zahodne Evrope, 
pa sta tako Tamara kot Pia v 
svojem delu žreba srečevali 
izključno z igralkami iz dr-

žav blizu Gruzije. Tamara je 
najprej po vrsti ugnala Aliso 
Rudenko (17 let), Katarino 
Zavatsko (15 let) in Adeliyo 
Zabirovo (16 let). V polfinalu 
je 1. nosilki, domačinki Ma-
riam Bolkvadze (17 let, 572. 
na WTA), prepustila zgolj tri 
igre, v finalu pa 3. nosilki, 
19-letni Belorusinji Sadafi-
noh Tolibovi (665.) le dve 
več ...

Pia Čuk se je z dvema zma-
gama prebila do četrtfinala, 
kjer jo je ustavila kasnejša 
finalistka, Belorusinja Sa-
dafmoh Tolibova. Tudi zaradi 
tega je bilo finalno slavje Ta-
mare proti Belorusinji še ne-
koliko slajše … Z osvojenimi 
točkami se bosta obe ome-
njeni Slovenki na WTA-lestvi-
ci naslednji teden pomaknili 
krepko navzgor.

JM
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ITF-turnir v Telavivu (Gruzija), 10 tisoč 
dolarjev:

1. krog: Zidanšek (7.) – Rudenko (Rusija) 6:1, 6:4; 

Čuk (6.) – Akhalkatski (Gruzija) 6:1, 6:3; 

2. krog: Zidanšek (7.) – Zavatska (Ukrajina) 6:1, 6:0; 

Čuk (6.) – Tishchenko (Moldavija) 6:2, prek.;

četrtfinale: Zidanšek (7.) – Zabirova (Rusija) 6:1, 6:4; 

Čuk (6.) – Tolibova (Belorusija, 3.) 1;6, 3:6;

polfinale: Zidanšek (7.) – Mariam Bolkvadze (Gruzi-

ja, 1.) 6:2, 6:1;

finale: Zidanšek (7.) – –Tolibova (3.) 6:4, 6:1.

Judo � Državno prvenstvo

Trinajst medalj za ptujski judo

Uspešna ekipa JK Gorišnica: zadaj: Jože Marin, sodnik, Franc Nasko, trener, Katarina Bezjak, Teja Kojc, Luka Belšak, Žiga Be lšak in 
Rok Veselič, pomočnik; spredaj: Domen Bezjak, Lara Bezjak, Nika Murk, Maša Petek, Jan Sirc, Miha Valenko in Blaž Bezjak.

Tenis � Tamara Zidanšek

Deset posamičnih in dve turnirski 
zmagi zapored

Tamara Zidanšek (TK Terme Ptuj)

Mlada ekipa JK Drava Ptuj na tekmovanju v Puconcih

V bazenu hotela Minerva 
v Varaždinskih Toplicah je v 
organizaciji Plavalnega kluba 
Varaždinske Toplice bil izve-
den mednarodni plavalni mi-
ting, peti Vodni lev (Vodeni 
Lav). Sodelovalo je okoli 300 
plavalcev iz 11 klubov Hrva-
ške in Slovenije.

Med petimi slovenskimi 
klubi so bili PD Maribor, 
Ratitovec Železniki, Triglav 
Kranj, Zdravilišče Radenci in 
PK Terme Ptuj. Pod vodstvom 
trenerja Jureta Rozmana so 
na Hrvaškem ptujske barve 
zastopali Lora Grobelšek, 

Viktorija Rihtarič, Sara 
Lampret, Leon Ljubec Zaj-
ko in Klara Benko. S svo-
jimi rezultati, ki so bili zelo 
blizu osebnih rekordov, se je 
najbolj izkazala Lora Grobe-
lšek, saj je osvojila štiri prva 
mesta v disciplinah 50 in 100 
metrov hrbtno in prosto. Zla-
to medaljo si je v svoji staro-
stni kategoriji na 50 metrov 
delfin priplavala tudi Klara 
Benko. Ob omenjenih zma-
govalkah so tudi ostali trije 
člani ptujske plavalne ekipe 
dobro opravili svoje nastope.

David Breznik

Plavanje � Miting v Varaždinu

Ptuj � V soboto Bazeni energije 
Bazeni energije, največja, najbolj mokra in najbolj sexy 

zabava ob bazenih v Sloveniji, bo letos v polnem pogonu v 
soboto, 4. julija, od 9. ure zjutraj pa vse do zgodnjih jutraj-
nih ur naslednjega dne. 

Prvo soboto v juliju boste tako deležni celodnevne zabave, 
glasbe, kopanja in obilice atraktivnih iger. 

Obeta se pester nabor športnih aktivnosti z bogatimi na-
gradami za zmagovalce. Lahko se boste pomerili v body zor-
bing nogometu, igrah brez meja in odbojki ter ugotovili, če 
ste najhitrejši v spustu po toboganu. Možnost boste imeli 
preizkusiti slackline, se potapljati, pomeriti v špricar pon-
gu, in še v mnogih drugih mokrih igrah. 

Obiskovalce bosta zvečer razvnemala ena izmed trenutno 
najbolj zaželjenih skupin na sceni, skupina S.A.R.S. in sku-
pina Kingston. Oba banda bosta zagotovo poskrbela za noro 
zabavo in nepozabne poletne spomine. 

Vstopnice za Bazene energije je možno po predprodajni 
ceni kupiti na vseh Eventimovih prodajnih mestih in v Kavar-
ni ptujskih študentov. 

Sandra Križanec

Od leve: Lora Grobelšek, Viktorija Rihtarič, Sara Lampret, Leon 
Ljubec Zajko in Klara Benko (vsi PK Terme Ptuj)



tniki, kjer je za nas bilo dobro 
poskrbljeno. Prva tekma je 
bila zame z zračno puško. Na 
strelišču, ki je bilo odlično 
urejeno, je bila konkurenca 
zelo močna, zato je bilo pri-
sotne kar nekaj treme. Kljub 
temu sem se trudila streljati 
po svojih najboljših močeh 
in uspelo mi je narediti mi-
nimalni rezultat, za katerega 
sem vedela, da ga zmorem. 
Napornejši so bili treningi 
z malokalibrsko puško, saj 
so bile razmere zelo oteže-
ne zaradi močnega vetra. Na 
dan tekme se je veter umiril, 
je pa bilo še vedno nekaj tre-
me. Vendar sem se tudi tukaj 
uspela zbrati in osredotočiti 
na tehniko ter tekmo končala 
dokaj solidno. Vesela sem, saj 
sem si dokazala, da lahko tudi 
na takih večjih tekmah nare-
dim dober rezultat ter sledim 
najboljšim strelkam. Počasi 
se navajam na takšna tekmo-
vanja, nervoza je iz tekme v 
tekmo manjša. Tudi napak, ki 
jih naredim med streljanjem, 
sem se začela zavedati, zato 
vem, na kaj moram biti pozor-
na na prihodnjih treningih,« 
je misli strnila Kuharičeva.

Le Rajmond Debevec 
z boljšo uvrstitvijo od 
Kuharičeve

Najboljšo uvrstitev v slo-
venski ekipi strelcev je dose-
gel naš najizkušenejši strelec, 
zlati olimpionik Rajmond 
Debevec, ki se je v ležečem 
položaju z malokalibrsko 
puško z relativno skromnim, 
vendar v danih težkih razme-
rah dobrim dosežkom s 614,1 
kroga uvrstil na 15. mesto. 
V mešanih dvojicah s puško 
šibrenico v trapu sta brat in 
sestra Boštjan in Jasmina 
Maček s 84 zadetimi tarčami 
osvojila 8. mesto, v konkuren-
ci posameznikov pa je bil Bo-
štjan Maček 20. s 117 zadetki.

Simeon Gönc

Gerečja vas – Brežice 
1919 0:3 (0:1)

STRELCI: 0:1 Mladiček 
(17.), 2:0 Kržan (67.), 3:0 Go-
lobič (89.).

Gerečja vas: Stegne, Strel, 
Boškovič, Sagadin, Lonča-
rič, Kokot (od 81. A. Šešo), 
Rozman, Krajnc, Ademovič, 
Jazbec, Leben; trener: Igor 
Vorih.

Odločilno tekmo za napre-
dovanje v 3. slovensko nogo-
metno ligo – sever med Gere-
čjo vasjo in Brežicami 1919 si 
je prišlo ogledat vsaj 200 gle-
dalcev. Pogled na tribuno je 
pokazal tudi precej gostujo-
čih navijačev, ki so se na kon-
cu vselili zmage in napredo-
vanja svoje ekipe, medtem ko 
domačinom ni uspel preboj 
in ostajajo v prihodnji sezoni 
člani Super lige. Nogometaši 
Gerečje vasi so v tekmo stopi-
li odločno in že v uvodnih mi-
nutah je Lončarič iz prostega 
strela na 25 metrov posku-
šal zadeti mrežo gostujočih, 
medtem ko je strel Boškoviča 
zletel čez vrata. Po njihovem 
začetnem naletu so se Breži-

čani, ki so dobro stali na igri-
šču, malo bolj opogumili in 
že iz prvega resnejšega napa-
da povedli. V 17. minuti so iz-
vedli prosti strel z leve strani 
in žoga je po prerivanju v ka-
zenskem prostoru preletela 

večino igralcev, tako da je na 
drugi vratnici ostal sam Mla-
diček in jo iz bližine poslal v 
gol – 0:1. Vodstvo je goste še 
bolj opogumilo, saj so bili ne-
varni iz protinapadov, hkrati 
pa so dobro izpolnjevali svo-

je defenzivno naravnane na-
loge. Vijolično-črni domači 
nogometaši so se zelo trudili 
in v prvem polčasu z zaključ-
nimi streli poizkušali dvakrat 
Kokot, Rozman, Boškovič in 
Sagadin, a vratar Šepetavc se 
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Šah � Memorial Vasje Pirca
V organizaciji ŽŠK Maribor poteka 19. memorial Vasje Pir-

ca, enega najboljših jugoslovanskih in slovenkih šahistov. 
Organizator je tokrat pripravil A- in B-turnir ter mladinskega, 
na katerih skupaj nastopa 126 šahistk in šahistov iz 12 dr-
žav. Najštevilnejše je seveda slovensko zastopstvo, med ka-
terim je kar 12 članov Šahovskega društva Ptuj, predvsem 
iz mlade »garde«. 

Na A-turnirju vodi Emir Dizdarevič iz BiH s 4,5 točke, 
najboljši Ptujčan je David Zagoršek na 46. mestu z dvema 
točkama. Na B-turnirju vodi mladi Jaka Šubej iz SLO s 5 toč-
kami, Darko Dominko na 6. in Klemen Janžekovič na 10. 
mestu jih imata po 3,5. Na mladinskem turnirju vodi član 
ŠD Ptuj Naj Pivec s 4,5 točke, Nika Kralj je 4., Tadej Murko 
pa 5., oba s 3,5, točke, oba ŠD Ptuj itd. Turnir se bo zaključil 
v četrtek, 2. julija, ko bodo šahisti odigrali 9. krog.           SR

Pohorje – Gerečja vas 9:8 – 4:4 (2:3)
STRELCI: 0:1 Tominc (8.), 0:2 Jazbec (18.), 1:2 Stajnko 

(33.), 1:3 Jazbec (39.), 2:3 Steiner (45.). 2:4 Rozman (68.), 

3:4 Đurić (70.), 4:4 Ozim (87.); 4:5 Leben (91. iz 11. m), 5:5 

Prednik (91. iz 11. m), 5:6 Sagadin (91. iz 11. m), 6:6 Jug (91. 

iz 11. m), 7:6 Hrženjak (91. iz 11. m), 7:7 Jazbec (91. iz 11. 

m), 8:7 Nemec (91. iz 11. m), 8:8 Rozman (91. iz 11. m), 9:8 

Ozim (91. iz 11. m).

Gerečja vas: Stegne, Strel (od 64. Ademovič), Gabro-

vec, Sagadin, A. Šešo (od 83. Šerdoner), N. Šešo, Rozman, 

Krajnc (od 46. Lončarič), Tominc, Jazbec, Leben; trener: 
Igor Vorih.

Nogomet � kvalifikacije za 3. SNL – sever

Gerečja vas poražena na odločilni tekmi

Foto: Črtomir Goznik

Vijolično-črni so pokazali veliko željo po zmagi, a jim je žal zmanjkalo tudi malo sreče.

ni dal premagati. Na drugi 
strani je bil nevaren s stre-
lom z glavo Golobič, največ 
težav pa je domači obrambi 
povzročal hitri in spretni 
krilni napadalec Gatarič. V 
nadaljevanju je s kakšnih 25 
metrov odlično streljal kape-
tan Rozman, a izenačenje je s 
fantastičnim posredovanjem 
ponovno preprečil Šepetavc. 
Sledilo je obdobje raztrgane 
igre in povečane napetosti 
med igralci na igrišču, kar je 
šlo na roko Brežičanom. Ti so 
dobro kontrolirali situacije 
na igrišču in so bili nevarni 
predvsem iz protinapadov. 
Enega takšnih so uprizorili 
v 67. minuti, ko je po desni 
strani prodrl Gatarič, podal 
v sredino do Kržana, ta pa je 
v padcu še drugič premagal 
nemočnega Stegneta – 0:2. 

Tudi po tem zaostanku se 
domači niso predali in so še 
naprej iskali poti do znižanja 
izida, tako da so z nevarnimi 
zaključki poizkušali Kokot, 
Rozman in Boškovič. Slednji 
je v končnici dobil drugi ru-
meni karton in gostje so v za-
dnjih minutah z igralcem več 
v polju popolnoma kontroli-
rali zaključek tekme. V tem 
delu je Stegne ubranil čisto 
priložnost Puškariću, med-
tem ko ga je na koncu po le-
pem prodoru in natančnem 
zaključku premagal še Golo-
bič. To je pomenilo ob koncu 
veselje v taboru Brežic in ža-
lost v taboru Gerečje vasi, ka-
terih nogometaši so na tekmi 
pokazali veliko želje, a jim je 
v zaključnih akcijah pri stre-
lih na gol žal zmanjkalo tudi 
malo sreče.

David Breznik

Moderna azerbajdžanska 
prestolnica Baku je bila do 
nedelje prizorišče prvih 
evropskih iger, ki so gostile 
6.000 športnikov iz 20 špor-
tnih panog. Slovenijo je uspe-
šno zastopalo 82 športnikov, 
ki so se v domovino vrnili s 
petimi odličji: zlatim gimna-
stičnim in kar štirimi judoi-
stičnimi (srebro in 3x bron), 
ki so obenem štela tudi za EP.

Strelci so imeli na prven-
stvu zbrano najmočnejšo mo-
žno zasedbo 335 strelcev iz 
48 držav, med katerimi je bila 
tudi šestčlanska slovenska re-
prezentanca z mlado ormo-
ško strelko Urško Kuharič, 
ki se je s svojimi izkušenejši-
mi kolegi iz reprezentance 
borila za prestižna odličja in 
za eno izmed 15 olimpijskih 
kvot (t. i. vstopnic) za Rio 
2016, ki so bile podeljene v 
Bakuju. Kuharičeva, marljiva 
študentka na univerzi v Ma-
riboru, je po lanskem prvem 
mladinskem nastopu na SP 
v Granadi, nato še na uni-
verzitetnem SP v Združenih 
arabskim emiratih v Al Ainu, 
drugem nastopu na EP z zrač-
nim orožjem v nizozemskem 
Arnhemu ter premiernem 
nastopu na tekmi svetovne-
ga pokala ISSF v Münchnu, 
dočakala nov veliki trenutek 
in se pod okriljem slovenske 
olimpijske reprezentance 
udeležila še zgodovinskih pr-
vih evropskih iger ob Kaspij-
skem jezeru.

Ormožanka z zračno 
puško na 17. mestu s 
412,6 kroga

Kuharičeva, najmlajša 
članica strelske odprave, je 
prvi nastop na novem streli-
šču v Bakuju opravila z zrač-

no puško in si s 412,6 kroga 
priborila dobro 17. mesto, za 
katerega se je po koncu vseh 
strelskih tekmovanj pokaza-
lo, da je druga najvišja uvrsti-
tev slovenskih strelcev. Mla-
da Ormožanka je po serijah 
dosegla 102,8, 102,7, 103,4 
in 103,7 kroga, finale pa je 
izgubila za vsega dva kroga 
in pol. Nastopila je bolje od 
druge slovenske predstavni-
ce, olimpijke Žive Dvoršak, 
ki je po številnih manjših 
zdravstvenih težavah osvojila 
26. mesto s 411,0 kroga. Naj-
višji kvalifikacijski rezultat 
je postavila Madžarka Kata 
Veres-Zwickl s 416,7 kro-
ga, po finalu pa je v napeti 
končnici s prednostjo pičle 
desetinke kroga veliko zma-
go slavila nam dobro znana 
srbska ostrostrelka Andrea 
Arsović.

Z malokalibrsko puško 
v trojnem položaju Ku-
haričeva 26. s 571 krogi

V svoji drugi disciplini 
prvenstva, streljanju z malo-
kalibrsko puško v trojnem 
položaju, sta slovenski strelki 
osvojili podobni uvrstitvi kot 
z zračno puško, le v obrnje-
nem vrstnem redu: Kuhariče-
va je s 571 krogi osvojila 26. 
mesto, Dvoršakova pa je s 576 
krogov pristala na 18. mestu, 
do finala pa so ji zmanjkali tri-
je krogi. Ormoška strelka Ko-
vinarja je najprej v položaju 
kleče zadela 188 krogov, nato 
nadaljevala leže s 195 krogi in 
tekmo zaključila v stoječem 
položaju s 188 krogi. S tem 
dosežkom je v vetrni loteriji 
pokazala dober nastop in bi-
stveno izboljšala rezultat iz 
Münchna, pred nastopom na 

domačem EP v Gaju pri Pra-
gerskem (sredi julija) pa ima 
še kar nekaj rezerv. V kvali-
fikacijah je bila prepričljivo 
najboljša Italijanka Petra 
Zublasing s 589 krogi, ki je 
s konkurenco pometla tudi v 
finalu in slavila z veliko pred-
nostjo dobrih desetih krogov.

»Počasi se navajam, 
nervoze je vedno manj« 

Po vrnitvi v domovino smo 
se pogovarjali z mlado in per-
spektivno Urško Kuharič, ki 
nam je zaupala svojo izkušnjo 
iz Bakuja: »Občutki po prvih 
evropskih igrah so zelo pozi-
tivni. V Baku smo s slovenski-
mi strelci prispeli nekaj dni 
pred začetkom tekmovanj, 
kjer smo vsak dan imeli mo-
žnost treninga. Živeli smo v 
vasi skupaj z ostalimi špor-

Strelstvo � Evropske igre Baku 2015

Urška Kuharič zadovoljna in s pomembno izkušnjo

Foto: OKS-ZŠZ

Mlada ormoška strelka Urška Kuharič je kot edina spodnjepodravska športnica uspešno prestala 
krst na novem velikem strelskem prizorišču v Bakuju ter v strelski reprezentanci na EI dosegla drugo 
najboljšo uvrstitev.

Rezultati:
Zračna puška, 10 m
1. Andrea Arsović, SRB 415,9 + 207,8
2. Sarah Hornung, SUI 415,7 + 207,7
3. Barbara Engleder, NEM 416,1 + 186,0
17. Urška Kuharič, SLO 412,6
26. Živa Dvoršak, SLO 411,0

Malokalibrska puška – 
trojni položaj, 50 m
1. Petra Zublasing, ITA 589 + 464,7
2. Laurence Brize, FRA 580 + 454,6
3. Olivia Hofmann, AUT 579 + 443,2
18. Živa Dvoršak, SLO 576
26. Urška Kuharič, SLO 571
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Slavnostni govornik, župan 

MO Ptuj Miran Senčar, je med 

drugim poudaril: „Bili smo 

zgodba o uspehu. A smo zgod-

ba o uspehu znali tudi ostati? 

Pogled na sedanjost ni preveč 

obetaven. Kje je tista enotnost, 

ki smo jo zmogli davnega leta 

1991? Sprašujem se, ali znamo 

spoštovati vse, kar smo dosegli, 

naredili in zgradili. Državljani 

smo odgovorni za svojo državo, 

vsak izmed nas jo soustvarja. Za-

zreti se moramo v prihodnost in 

razvoj, za seboj pa pustiti prete-

klost in ideološka razhajanja. Še 

je čas, da se rešimo primeža ne-

smiselnega prisvajanja zaslug za 

to in ono in skupaj stopimo na 

pot sprememb. Res je, težki časi 

so, tako težki, da se kdo včasih z 

nostalgijo spominja tistih dni, ko 

smo odpirali tovarne, ko smo vsi 

imeli službe, ko ni bilo tolikšnih 

razlik med revnimi in bogatimi, 

a vendar za gospodarsko krizo v 

svetu in Evropi nismo odgovor-

ni Slovenci. Ta bi najbrž prišla 

neodvisno od našega sistema in 

države. Pomembno pa je, kako 

smo uspešni pri prilagajanju 

takšnim makroekonomskim 

razmeram. Koliko napak smo v 

svoji kratki zgodovini storili, ne 

vem. Vem pa, da ne smemo obu-

pati. Vse mine in tudi kriza bo. 

Nobena pot ni lahka, tudi naša 

ne, a je vendar veliko lažja, če 

smo gospodarji na svoji zemlji. 

In to smo že 24 let!“ 

Z državo praznoval 
tudi pihalni orkester

Na dan državnosti je v MO 

Ptuj praznoval tudi Pihalni orke-

ster Ptuj, ki deluje kot kulturno 

društvo v javnem interesu. Ob 

160-letnici mu je, ob podelitvi 

velike statue z gravuro mestne 

hiše, čestital tudi župan Senčar, 

ki je poudaril: »Brez Pihalnega 

orkestra Ptuj ni nobenega slove-

snejšega dogodka ali proslave v 

našem mestu. Ob tej častitljivi 

obletnici vsem generacijam, ki 

so ustvarjale bogato tradicijo 

godbeništva na Ptujskem, is-

kreno čestitam z željo, da nada-

ljujete svojo tradicijo in nas še 

velikokrat popeljete v glasbene 

užitke,“ 

V 160 letih se je v godbi zvrsti-

lo veliko glasbenikov, v tem času 

je imela ptujska godba 30 diri-

gentov. Danes orkester šteje več 

kot 70 članov, vodi pa ga prof. 

Fredi Simonič.

Ob jubileju vrsta 
priznanj za orkester 
in godbenike

Čestitke ob jubileju sta Pihal-

nemu orkestru Ptuj, ki ima naj-

daljšo zgodovino vseh delujočih 

orkestrov v MO Ptuj in širšem 

okolju, prinesla tudi Ivan Med-

ved v imenu Zveze slovenskih 

godb in Iva Ferlinc v imenu ob-

močne izpostave JSKD Ptuj. Ivan 

Medved je predsedniku KD Pi-

Ptuj � Dan državnosti in 160 let Pihalnega orkestra Ptuj

„Zazreti se moramo v prihodnost“
Na mestni tržnici na Ptuju je 25. junija potekala osrednja slovesnost ob 24. dnevu državnosti v MO Ptuj, ki so jo povezali z jubilejnim koncertom ob 160-letnici 
Pihalnega orkestra Ptuj pod vodstvom dirigenta Fredija Simoniča. 

Foto: Črtomir Goznik

Slovesnost ob dnevu državnosti, združena z jubilejnim koncertom 
ob 160-letnici Pihalnega orkestra Ptuj, je napolnila mestno tržni-
co. Slavnostni govornik je bil župan MO Ptuj Miran Senčar.

Fuchs se je v govoru spreho-

dil skozi najrazličnejša zgodo-

vinska obdobja in se osredo-

točil na pomembne mejnike v 

zgodovini Poljčan. Začel je pri 

Keltih, torej v stoletjih pred na-

šim štetjem. Kelti naj bi nadeli 

ime potoku Bela, ki pomeni bi-

stri potok. Dotaknil se je upor-

ništva kmetov v 16. stoletju in 

studencev milosti v Studeni-

cah. Namenoma je preskočil 2. 

svetovno vojno ter več besed 

posvetil poljčanski četi, ki je 

v času osamosvojitvene vojne 

štela 90 mož in fantov. Poudaril 

je, da je poljčanska četa izvajala 

blokado na Boču in v kasarni v 

Slovenski Bistrici. Dodal je, da 

Poljčančanom nihče ne more 

vzeti bogate zgodovine, na kate-

ro so lahko ponosni. Svoj govor 

pa je zaključil: »Imejte se lepo, 

dobri ludi.«

Kulturni program, ki so ga se-

stavljale slovenske pesmi in ljud-

ske melodije, so oblikovali člani 

in članice pevskega društva 

svete Cecilije župnije Poljčane, 

člani folklorne skupine ter pev-

ci ljudskih pesmih in godci ljud-

skih viž FD Košuta Poljčane.

Mojca Vtič

Poljčane � Prireditev v počastitev dneva državnosti

Slavnostni govornik Branko Fuchs 
zbranim odstiral drobce zgodovine
Folklorno društvo Košuta Poljčane je v sodelovanju z Občino Poljčane 23. junija pripravila 
prireditev v počastitev dneva državnosti. Slavnostni govornik na prireditvi je bil letošnji do-
bitnik občinske zahvalne listine Branko Fuchs.

Foto: Mojca Vtič

Na prireditvi je zvenela slovenska pesem.

V dneh okrog vidovega (ta 

goduje 15. junija) v po njem 

imenovani občini in fari pri-

pravljajo različne družabne 

dogodke – športno, kulturno, 

zabavno, turistično in še kako 

drugače obarvane. V ta sklop 

sodi tudi občinska proslava, a 

iz varčevalnih razlogov občina 

svoje slovesnosti pripravi le 

vsako četrto leto. Ker je zadnja 

štiriletka bila lansko leto, je bil 

letos odmor. A so tudi na občini 

spoznali, da se v štirih letih mar-

sikaj pozabi. In so letos – kljub 

»nepravemu« letu – pripravili 

tudi nekaj »svojih« prireditev. 

Poročali smo že o odprtju 4,1 

milijona evrov vredni čistilno-

kanalizacijsko-športno-parki-

riščni investiciji. Nekoliko bolj 

odmaknjena od oči pa je bila 

podelitev priznanj občine Vi-

dem. Župan Friderik Bračič se 

je namreč odločil, da zaradi ak-

tualnosti ne bo čakal še tri leta, 

pač pa že letos podelil občinska 

priznanja dvema zaslužnima 

posameznikoma in enemu dru-

štvu. Na sedež občine so bili po-

vabljeni Dejan Zavec, Janez 
Merc in predsednik Športnega 

društva Videm Renato Bračič.

Dejanu Zavcu, častnemu ob-

čanu Vidma (rojen je bil namreč 

v Trdobojcih pri Leskovcu in ga 

imajo Videmčani upravičeno za 

»svojega«), je župan Bračič po-

delil priznanje občine Videm za 

njegove nedavne zelo odmevne 

športne rezultate. Občina je na 

Dejana resnično ponosna, tudi 

Dejan pa ob vsaki priliki pou-

dari svoje korenine, saj mu je 

dejstvo, da je iz Haloz, še bolj 

okrepilo samozavest in prepri-

čanje, da se je treba v življenju 

za uspeh neprestano boriti.

Janez Merc je prejel prizna-

nje za svoje delo v civilni zaščiti 

oziroma v gasilstvu. Bil je pobu-

dnik ustanovitve Gasilske zveze 

(GZ) Videm in njen prvi predse-

dnik, član predsedstva GZ Slo-

venije in njen podpredsednik. 

Kot predsednik GZ Videm, 

predsedujoči GZ podravske re-

gije in član UO GZ Slovenije še 

zmeraj aktivno sodeluje pri ra-

zvoju gasilske organizacije.

Športno društvo Videm – v 

njegovem imenu se je spreje-

ma udeležil predsednik Renato 

Bračič – je pred kratkim prosla-

vilo 80-letnico obstoja, ki jo je 

nadgradilo s številnimi velikimi 

uspehi; člansko moštvo se je 

uvrstilo v 3. SNL-sever z najbolj-

šim strelcem iz njihovih vrst 

Dominikom Božakom in pri-

znanjem za ferplej, ligo višje pa 

so napredovali tudi njihovi ve-

terani z najboljšim strelcem Ma-

ksimom Mohorkom. Izjemno 

sezono 2014/15 zaokrožuje še 

dejstvo, da je Videm pred krat-

kim prišel do lastne nogometne 

šole (vodi jo Darko Jeza).

Uradnemu delu je sledil pri-

jeten klepet z razmišljanjem o 

tem, da tudi v majhnih okoljih 

lahko zrastejo veliki uspehi; 

majhnost je lahko samo v gla-

vah – tega pa v Vidmu ne po-

znajo.

jš

Videm � Podelitev občinskih priznanj ob vidovem

Majhno okolje z velikimi uspehi
V petek, 19. junija, je župan občine Videm Friderik Bračič pripravil sprejem za Dejana Zavca, 
Janeza Merca in Športno društvo Videm, na katerem jim je podelil priznanja občine Videm.

Foto: jš

Sprejema pri županu Frideriku Bračiču (v sredini) sta se udeleži-
la predsednik ŠD Videm Renato Bračič (na levi) in Janez Merc; 
Dejan Zavec je žal imel druge obveznosti.

Foto: Črtomir Goznik

Prvo plaketo Antona Horvata je za 61 let neprekinjenega igranja v Pihalnem orkestru Ptuj prejel 
Franc Petek. Trobento je v njem začel igrati leta 1954, star 12 let.

halni orkester Ptuj Romanu Kek-

cu izročil spominsko listino Zve-

ze slovenskih godb, Iva Ferlinc 

pa godbenikom jubilejne Gallu-

sove značke – bronaste, srebrne 

in zlate za 5-, 10- in 15-letno de-

lovanje na ljubiteljskem kultur-

nem področju ter častne Gallu-

sove značke za več kot 30-letno 

delovanje. KD Pihalni orkester 

Ptuj pa je prejel zlato jubilejno 

priznanje JSKD Slovenije.

Na jubilejnem koncertu Pihal-

nega orkestra Ptuj so prvič po-

delili tudi plaketo Antona Horva-

ta, ki je bil dirigent in umetniški 

vodja orkestra najdlje, kar 32 let. 

Prvo je prejel Franc Petek, ki je 

v ptujski godbi na pihala pričel 

igrati pred 61 leti, leta 1954, star 

12 let. Z njo so se mu zahvalili za 

izjemen prispevek k uspešnemu 

delovanja društva ter za prispe-

vek k razvoju in ugledu godbe-

ništva.

Praznični večer in jubilejni 

koncert je Pihalni orkester Ptuj 

delil z gosti Otom Pestnerjem, 

člani etnografskega društva 

Presmec in nabijači iz Kükave 

ter solisti Manjo Hliš (bariton), 

Stašem Planinškom (marimba) 

ter Doro Vidovič in Niko Ze-

lenko (duet flavt). Bil je to še 

en vrhunski koncert Pihalnega 

orkestra Ptuj, ki ga je številno 

občinstvo – praznih stolov na 

mestni tržnici ni bilo, številni 

so koncert spremljali stoje – že 

po tradiciji izjemno navdušeno 

spremljalo.

MG
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Več kot tisoč obiskovalcev iz 

različnih koncev Slovenije, pa 

tudi iz Avstrije, Italije in Hrvaške, 

je dvorano napolnilo do zadnje-

ga kotička, za tekmovalno vzduš-

je pa so z glasnim navijanjem in 

transparenti poskrbeli navijaški 

klubi nekaterih ansamblov. Vse-

kakor je za letošnji vurberški 

festival značilno veliko novih, 

mladih ansamblov, ki so se na 

svoj nastop pripravili profesio-

nalno in pokazali v glavnem zelo 

dobro kakovost. Tudi zasedbe so 

bile zelo pestre, saj so kar štirje 

ansambli nastopili kot trio, štirje 

kot kvarteti, pet kot kvinteti, naj-

številčnejši pa je bil ansambel 

Srečka Zorka z avtoštoparji, ki 

je nastopil s sedmimi člani, na 

oder pa so pripeljali še psa.

Po predizboru v Nanosu se je 

za odličja letošnjega Vurberka 

potegovalo 14 ansamblov. S po 

dvema novima skladbama so se 

tokrat predstavili ansambli: Po-

tep iz Krškega, Iber iz Krške vasi, 

Šment z Otočca, Artisti iz Vuhre-

da, Brkinski trio iz Brkinov, Šaljiv-

ci iz Limbuša, ansambel Srečka 

Zorka in avtoštoparji iz Poljčan, 

Vrh iz Mozirja, Azalea iz Gabrja, 

Zadetek iz Pesnice pri Mariboru, 

Petan iz Novega mesta, Napev iz 

Slovenj Gradca, Žargon iz Sredi-

šča ob Dravi in Glas iz Zreč. Iz-

vedbe so bile zelo dobre, zato so 

imele strokovne komisije precej 

dela, ko je bilo treba za nagrade 

določiti devet najboljših.

Prvo nagrado za besedilo je 

prejel Igor Pirkovič za pesem 

Vurberk � 24. festival v znamenju mladih, kakovostnih zasedb

Najvišja odličja za ansamble Žargon, Glas in Napev
Čeprav so 24. vurberški festival zaradi slabe vremenske napovedi preselili v športno dvorano OŠ Starše, se je štirinajst mladih, kakovostnih ansamblov predsta-
vilo več kot 1000 obiskovalcem. Kar štiri odličja je prejel ansambel Žargon, po dve pa Glas in Napev.

Košnjo na star način so No-

vovaščani letos prikazali že 14. 

leto zapored. Kosci so se zbra-

li rano zjutraj. Brodarji so jih z 

lesenimi ladjami peljali čez Dra-

vo na šturmovske travnike. Do 

prihoda gospodinj, ki so postre-

gle z dobro domačo kislo juho 

in skutinimi pogačami, je bil 

travnik pokošen. Gospodinje 

najprej koscem za klobuk zata-

knejo pušeljc iz svežega cvetja, 

nato jih povabijo k malici. To 

postrežejo kar na navlih (ku-

pih sveže pokošene trave), čez 

katere položijo prt, na sredino 

dajo veliko lončeno skledo ki-

sle juhe, okrog sklede pa žlice 

in kose kruha. Sirove pogače, 

pečene v krušni peči, še tople 

postrežejo kar iz lončenih pe-

kačev. Kosci in gospodinje po 

malici pokošeno travo naložijo 

na vozove. S travo naložene vo-

zove furmani s konjsko vprego 

odpeljejo nazaj v vas.

Že nekaj let se košnje v Štur-

movcih udeležujejo tudi kosci 

z BCS-kosilnicami. Ti nastopijo, 

ko je glavnina ročne košnje kon-

čana. Ko člani BCS-teama poko-

sijo travnik, tudi njih čaka ma-

lica, za katero poskrbijo mlajša 

dekleta. Letos so kosce v Štur-

movcih med delom obiskali še 

udeleženci srečanja starodob-

nih vozil v organizaciji društva 

Vitezi Pesničarji.

Sobotni košnji je v Novi vasi 

v nedeljo sledilo še srečanje 

konjenikov, voznikov konjskih 

vpreg, starodobnih in novodob-

nih traktorjev, starodobnih av-

tomobilov, motorjev in drugih 

vozil. Srečanja se je udeležila 

tudi skupina s starodobnimi ko-

lesi. Udeleženci se predstavijo 

v povorki, ki poteka skozi del 

vasi ter mimo gasilsko-vaškega 

doma, kjer je prireditveni pro-

stor. Udeležencev je iz leta v leto 

več; letos jih je bilo okrog 200. 

V sklopu srečanja so organiza-

torji pripravili tudi kulturni 

program in blagoslov, veselo 

druženje ob živi glasbi pa je 

trajalo do poznih večernih ur. 

Tradicionalno srečanje Novo-

vaščani namenjajo zavetniku 

kmetovalcev sv. Izidorju. Oba 

dni so v prireditev vključili tudi 

najmlajše. Na košnji so pomaga-

li pri nalaganju trave na vozove, 

v povorki pa jih je sodelovalo 

kar 30 – pripeljali so se s svoji-

mi mini traktorji.

Mojca Zemljarič

Nova vas � Košnja, srečanje konjenikov, traktoristov in starodobnikov

Predstavi se cela vas, obiskovalcev ne manjka
V Novi vasi pri Markovcih so domača društva (konjeniki, gasilci, podeželske ženske) ob pomoči vaškega odbora in občine Markovci ponovno izpelja-
la dvodnevno prireditev s prikazom košnje na star način ter parado, v kateri se je predstavilo okrog dvesto nastopajočih.

Foto: MZ

Foto: M. Ozmec

Kljub preselitvi v dvorano je festival spremljalo več kot tisoč obiskovalcev iz raznih krajev Slovenije, pa tudi iz Avstrije, Italije in Hrvaške.

Foto: MZ

Med starodobnimi vozili je bilo na srečanju največ traktorjev.

Kot je povedal Slodnjak, je 

bilo na srečanju okrog sto vozil. 

Udeleženci so se zjutraj zbrali 

pri dvorcu Dornava, nato so 

se odpravili na panoramsko 

vožnjo po domači in sosednjih 

občinah. Prevozili so okrog 45 

kilometrov dolgo pot, vmes pa 

se ustavili tudi na košnji na star 

način v Šturmovcih. Ko so se 

vrnili s panoramske vožnje, so 

druženje nadaljevali ob šaljivih 

igrah. Najzanimivejša je bila ža-

ganje hloda z ročno žago. Ude-

leženci srečanja so bili iz vseh 

koncev Slovenije: Podravja, Pre-

kmurja. Dolenjske, Gorenjske … 

Najstarejši je bil 82-letni Alojz 

Frajnkovič, častni član društva 

Vitezi Pesničarji.

Društvo, ki ga vodi Mirko 

Slodnjak, je že pričelo priprave 

na še eno poletno prireditev: 

v soboto, 15. avgusta, bodo v 

Dornavi pripravili tekmovanje 

v oranju.

MZ

Dornava � Srečanje starodobnikov

Potujoča razstava 
starodobnikov
Društvo Vitezi Pesničarji, ki ga vodi predsednik Mirko Slo-
dnjak, je v soboto, 20. junija, priredilo tradicionalno sre-
čanje in razstavo starodobnikov: traktorjev, avtomobilov, 
mopedov in motorjev.
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Bobnarju Petru, zastavonoši 

Mitju, vitezoma Miru in Janezu, 

knezu Bojanu in kneginji Brigi-

ti, maršalu Dušanu in maršalici 

Jasni, predsednici Karmen Ivan-

čič, sindikusu Marjanu, pisarju 

Janezu in kaligrafki Mari, ko-

mornici Andreji in meščanom – 

sekciji Pellegrina in Gracioza ter 

drugim članom društva so se v 

svečanem sprevodu po ptujskih 

ulicah in trgih pridružili tlačani 

iz Sožitja in Spuhlje ter skupine 

iz Slovenije in tujine: Herzogstat 

iz Burghausna v Nemčiji, Bluot 

zi Bluoda iz avstrijske Štajerske, 

KD IS viteza Gašperja Lamper-

garja z Bleda, Srednjeveška ali-

ansa, SHŠ Žoldnieri iz Slovaške, 

vitezi varuhi svetega groba iz 

Notranjske ter Ines Kočar in ple-

sna skupina Zaara iz Ljubljane. 

Pozdravil jih je ptujski župan 

Miran Senčar v vlogi nekdanjega 

mestnega sodnika, še brez ura-

dne uniforme, ki je bil izjemno 

počaščen, da so ga knez in kne-

ginja, ptujska gospoda, vitezi, 

tlačani, trgovci in drugi prišli 

pozdravit pred Mestno hišo.

„V srednjem veku je Ptuj igral 

bistveno pomembnejšo vlogo, 

kot jo ima danes. Skozi mesto 

je vodila cesta, tukaj je bil most, 

vsak, ki je želel naprej, je moral 

skozi mesto. To so znali takratni 

meščani bistveno bolje izkori-

stiti, kot to znamo danes. Če so 

tujci hoteli čez most, so morali 

plačati mostnino, če so želeli na 

sejem, so morali prinesti robo, 

jo skladiščiti v mestnih skladi-

ščih in za to tudi plačati. Tu so 

stanovali, jedli, pili, večino tiste-

ga, kar so zaslužili na sejmu, so 

tudi zapravili. To je bil pravi mar-

keting. Takrat so se ljudje celo 

pogovarjali – doma, na sejmu, 

pri delu, takrat so šli tudi hitro 

spat. Tudi zato so bile družine 

bistveno večje. Takrat je bilo vse 

drugače. Tudi delo mestnega so-

dnika (župana) je bilo enostav-

nejše. Pri vsakem sporu je vzel 

v roke mestni statut, tistega iz 

leta 1376 ali onega iz leta 1513, 

prebral člen in razsodil: tako je 

in pika. Tako je tudi bilo,“ je v 

soboto povedal ptujski župan v 

vlogi mestnega sodnika. Pohvalil 

je društvo Cesarsko-kraljevi Ptuj, 

da ohranja to veličino nekdanje-

ga ptujskega srednjega veka.

MG

Ptuj � 13. ptujske grajske igre

Dediščina, ki jo še premalo unovčujemo
Društvo Cesarsko-kraljevi Ptuj, ki oživlja tradicijo ptujskega srednjega veka, je 20. junija pripravilo že 13. ptujske 
grajske igre. Dan prej so izvedli tudi otroški srednjeveški tabor.

Foto: Črtomir Goznik

S predstavitve udeležencev 13. grajskih iger na Mestnem trgu, ko 
je še kazalo, da bo vreme vzdržalo.

Foto: Rado Škrjanec

Dogajanje na turnirskem prostoru je prekinil dež, še preden so se 
pričele viteške igre.

Ko pridem domov v izvedbi an-

sambla Potep, drugo Ivan Sivec 

za besedilo Le veter ve za tvoje 

sanje v izvedbi ansambla Žar-

gon, tretjo pa Darinka Kovač 

za pesem Če verjameš vase, ki 

jo je izvedel ansambel Potep. 

Občinstvo v dvorani je največ 

svojih glasov namenilo skladbi 

Le veter ve za tvoje sanje v izved-

bi ansambla Žargon, nagrado 

za najboljši skladbo festivala po 

izboru komisije radijskih postaj 

Slovenije pa je prejel ansambel 

Napev za skladbo Koroški na-

pevi.

Strokovna komisija festivala 

je nagrado za najboljšo izvedbo 

in plaketo Lojzeta Slaka dodelila 

ansamblu Žargon, nagrado za 

najboljšo večglasno vokalno iz-

vedbo in plaketo Jožeta Šifrarja 

pa si je pripel ansambel Glas.

Foto: M. Ozmec

Največ nagrad je prejel ansambel Žargon; najvišje vurberško odličje – zlatega zmaja – jim je izročil 
dupleški župan Mitja Horvat.

Foto: M. Ozmec

Ansambel Glas je prejel srebrnega zmaja in plaketo Jožeta Šifrarja za najboljšo večglasno vokalno 
izvedbo.

Foto: M. Ozmec

Z bronastim zmajem se je okitil ansambel Napev, ki je osvojil tudi prvo nagrado žirije radijskih postaj.

Z najvišjimi nagradami leto-

šnjega vurberškega festivala, 

zlatim, srebrnim in bronastim 

zmajem, ki pomenijo seštevek 

ocen strokovne komisije, komi-

sije radijskih postaj in glasovanja 

občinstva, pa so se okitili trije 

najboljši: bronastega je prejel 

ansambel Napev, dobitnik sre-

brnega zmaja je ansambel Glas, 

najvišjo festivalsko nagrado, zla-

tega zmaja, pa je prejel ansambel 

Žargon iz Središča ob Dravi.

Tudi letošnji vurberški festival 

sta v uvodnem in zaključnem 

delu vodila Ida Baš in Janez To-

plak, nastope vseh 14 tekmoval-

nih ansamblov pa je povezoval 

Jože Mikec, pevec ansambla 

Novi Spomini, ki je občinstvo 

zabaval v premoru, med delom 

komisij in štetjem glasov občin-

stva. Tudi letos je na dan festivala 

izšla zgoščenka s 14 festivalskimi 

skladbami, celotno prireditev pa 

je posnela ekipa TV Slovenija, ki 

bo prvi del festivala predvajala, 

v petek, 10. julija, ob 20. uri na 

1. programu TV Slovenija (po-

novitev bo na istem programu v 

nedeljo, 12. julija), drugi del pa 

bo na sporedu v petek, 17. julija, 

ob 20. uri (ponovitev v nedeljo, 

19. julija).

Kot zanimivost velja dodati, 

da je organizator prireditve, Tu-

ristično društvo Vurberk, napol-

nil zajetno serijo steklenic izbra-

nega vina vinarstva Žižek. Sceno 

za festivalski oder, na katerem je 

na levi strani kraljeval vurber-

ški zmaj, na desni pa neusahljiv 

vodnjak navdiha novih in novih 

domačih viž, je pripravil Jože 

Napotnik s svojo ekipo.

M. Ozmec

Foto: Črtomir Goznik

Daliborju je kuharski poklic 

predstavila Janja Jakopiček. Po-

jasnila, je, da pri njih vse poteka 

na domač način, vsa zelenjava, 

ki jo postrežejo, zraste na do-

mačem vrtu: ''Meso je pri nas ve-

dno sveže, saj je v okolici dovolj 

trgovin in mesnic, tako da ni 

treba posegati po zamrznjenem 

mesu. Tudi v juhah, po katerih 

smo zelo znani, ni nobenih 

umetnih dodatkov,'' pojasni Ja-

nja Jakopiček.  Prav domači vrt 

je Daliborja najbolj navdušil.

O tem, kakšen je poklic ku-

harja, je pojasnila, da mora 

dober kuhar tudi iz kakšnega 

spodrsljaja znati potegniti kaj 

pozitivnega, saj tudi iz prežga-

ne hrane lahko nastane kaj do-

brega. Je pa pomembno, da ku-

har svoje delo opravlja s srcem: 

''Kuhinja je umetnost, ki se je ne 

moreš naučiti. Okusa se ne da 

naučiti in ne kupiti, ampak ga 

dober kuhar enostavno ima v 

sebi. Vsekakor pa je treba vede-

ti, kateri okusi spadajo skupaj. 

Zato je, recimo, zelo enostavno 

pripravljati meso, saj ga samo 

obrnemo na žaru. Povsem dru-

ga zgodba pa so enolončnice in 

dobre juhe, ki jih je izjemno tež-

ko pripraviti, saj je pri njihovi 

pripravi treba uporabiti veliko 

zelenjave in naravnih sestavin. 

Za te pa mora kuhar točno vede-

ti, kateri okusi spadajo skupaj,'' 

je pojasnila.

ns

Radio Ptuj � Preizkušamo se v poklicih

Velja samo domače
V petkovi Štajerski budilki je voditelj Dalibor Bedenik spo-
znaval poklic kuharja v okrepčevalnici Raj na Ptuju. Lastnik 
lokala je Blaž Jakopiček, ki je bil s 17 leti najmlajši obrtnik 
na Hrvaškem.



mo enkrat enega, drugič dru-
gega. Pomembno je, da jih brez 
izjeme uporabimo zvečer, po 
sončnem zahodu, rastline pa z 
njimi dobro omočimo. Kapljica 
detergenta za posodo bo vedno 
dobrodošla, saj pomaga, da se 
tekočina bolje oprime listov.

Pripravek  iz njivske 
preslice

Njivska preslica je edina iz-
med preslic, ki je uporabna. Je 
najnižja, svetlo zelene barve, kot 
že ime pove, jo najdemo na nji-
vah. V teh dneh je je veliko in 
je primerna za pobiranje, kme-
tje pa vam bodo celo hvaležni, 
seveda če ne boste polomili ali 
poteptali gojenih rastlin. Iz nje 
lahko naredimo prevrelko. V 
tem primeru 1–1,5 kg sveže zeli 
ali 200 gr suhega zelišča nama-
kamo v 10 l vode in pustimo na 
soncu 10–14 dni. Ves čas redno 
mešamo. Na koncu odcedimo 
in razredčimo 1: 3 (do 5). Ta 
pripravek deluje na pepelaste 
plesni, v tem času škropimo re-
dno na tri do pet dni, deluje tudi 
na zmanjšanje števila pršic, uši. 
Nerazredčen pripravek lahko 
shranimo v temnem prostoru za 
mesec ali dva.

Brozgo naredimo tako, da 
1–1,5 kg sveže zeli namočimo 
v 10 l vode. Namakamo 24 
ur, nato pol ure prekuhamo na 
počasnem ognju, ohladimo in 
precedimo. Redčimo v razmerju 
1:5.

Pripravek iz sode 
bikarbone

1 žlica sode bikarbone in 2,5 
žlice rastlinskega olja namočimo 

v 2 dl tople vode in mešamo po-
časi tako dolgo, da se vse skupaj 
lepo raztopi in pomeša. Nato 
dodamo 3,8 l tople vode in po-
časi mešamo. Na koncu dodamo 
kapljico detergenta za pomiva-
nje posode. Ta pripravek deluje 
na vse plesnivke, torej tudi na 
tako zastrašujočo krompirjevo 
plesen na paradižniku.

Kapucinke, 
vsestransko koristne 
cvetlice

Uši, pršice tripsi ali resarji, pa 
še raznorazne gosenice so letos 
redne obiskovalke naših vrtnin. 
Kako narediti pripravek iz peli-
na in rabarbare, sem že napisala, 
poglejmo pa si še pripravek iz 
kapucink.

Poleg bolezni bodo namreč 
izbruhnili tudi škodljivci. Med 
njimi so na prvem mestu ško-
dljivi bolhači in seveda kolorad-
ski hrošč na vrtninah ter uši in 
gosenice na okrasnih rastlinah. 
Kapucinke varujejo same rastli-
ne že kot sosednje rastline. Ker 
se hitro obraščajo, naj se vam ne 
smili nekaj rastlinskih delov po-
rezati in uporabiti za pripravek. 
Še vedno si jih lahko tudi pose-
jete, uspevale, čeprav manj cve-
tele, bodo tudi na kompostnem 
kupu. Bodo pa naredile veliko 
listne mase. Sveže poganjke pre-
krijemo z vrelo vodo tako, da še 
ne plavajo. Vzamemo plitve in 
široke posode. Pustimo stati 20 
minut in precedimo. Škropimo 
z nerazredčenim pripravkom. 
Preglejte posevke in ukrepajte 
pravočasno, saj smo v začetku 
napada škodljivcev učinkovitej-
ši. Z naravnimi pripravki je tre-

Tako vrtnine kakor predvsem 
vrtnice moramo zavarovati pred 
boleznimi. Ker bodo vremenske 
razmere take, da bo možnost 
okužbe vedno prisotna, je treba 
naravne pripravke uporabljati 
vsakih pet dni. Vrtnice redno 
čistimo vseh odcvetelih cvetov, 
a jih ne mečemo na tla, drugače 
bodo vir okužb za nove cvetove. 
Cvetove vedno porežemo tako, 
da poiščemo prvi list, ki ima 
pet lističev in gleda iz grma. Za 
tem listom odrežemo steblo z 
odcvetelim cvetom tako, da ne 
pustimo več kot 0,5 cm dolgega 
štrclja. Tako bo grm vedno lepo 
oblikovan.

Nekaj domačih 
pripravkov
za ta čas

Med naravnimi pripravki , ki 
si ji lahko sami pripravimo, iz-
biramo iste, ki jih uporabljamo 
na vrtu za paradižnik, papriko, 
jajčevec in kumare. Naj vam na-
pišem nekaj receptov.

Ekstrakt iz bezgovih 
listov in cvetov

250 gr listov in cvetov preli-
jemo s 0,5 l vode. Zmiksamo s 
paličnim mešalnikom, precedi-
mo, dodamo 0,5 l tople vode in 
kapljico detergenta ter pustimo 
stati čez noč. Precedimo preko 
gaze (lahko damo celo v sokov-
nik), s tekočino pa poškropimo 
liste ogroženih rastlin. Ostanke 
precejene mase damo okoli so-
late, da preženejo polže, ali pa v 
jame voluharjev in krtov, da jim 
malo zagrenimo (zasmradimo) 
življenje.

Kamilice
Še vedno si jih lahko nabere-

mo. Ker jih bomo uporabljali za 
varstvo rastlin, so lahko tudi uši-
ve. Drugače pa ne pozabite: ka-
milice naj le cvetijo na vrtu, saj 

so že s svojim vonjem koristne. 
Posebej odganjajo škodljivce od 
kapusnic in bolezni od razhu-
dnikov (paradižnik, paprika …) 
Čaj naredimo tako, da 1 slabo 
pest posušenih kamilic nama-
kamo najmanj 30 minut v vreli 
vodi –okoli 1 l naj je bo. Teko-
čino potem dobro odcedimo in 
z njo razkužujemo semena stroč-
nic in križnic (zdaj sejemo črno 
in belo redkev). Seveda moramo 
pred namakanjem semena čaj 
ohladiti. Z ohlajeno tekočino re-
dno škropimo vrtnice in bazili-
ko, med vrtninami pa predvsem 
krompirjevke, med katerimi je 
tudi paradižnik.

Lahko pa si delo še nekoliko 
olajšamo. Slabo pest posušenih 
cvetov namakamo najmanj 24 
ur v 1 l deževnice ali postane 
vode. Precedimo in razredčimo 
v razmerju 1:1 do 1:5 ter s tem 
pripravkom redno varujemo 
ogrožene rastline.

Poleg teh rastlin uporabljamo 
tudi čaj iz rmanovih cvetov, žaj-
bljev  in timijanov čaj, tudi čaj 
boraga in šetrajke. Čajev med 
seboj ne mešamo, je pa dobro, 
da jih zamenjujemo – uporabi-
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Moje cvetje � Miša Pušenjak, specialistka za zelenjadarstvo in okrasne rastline

Toplo – mrzlo – vroče – hladno – vroče
Takšen bi bil telegrafski opis letošnjega vremena. Čeprav smo si želeli toplote in poletja, nas je vročina vse presenetila, da smo si želeli osvežitve, naše rastline pa 
tudi vode, saj je bilo že pošteno suho. Pa vendar ti temperaturni šoki za rastline niso koristni. V naslednjem tednu pa nas bodo spet, kot vse kaže, kurili. Prihajajo 
dnevi, ki bodo kakor nalašč za številne bolezni in škodljivce na vrtninah in okrasnih rastlinah.

ba poškropiti zvečer in večkrat 
v kratkem časovnem razmaku 
(dva do tri dni), da škodljivca 
povsem odstranimo.

Trenutno je na kapusnicah 
veliko tujih gostov, najnevarnej-
ša pa je zagotovo kapusova hrži-
ca. Zaradi nje cvetača in brokoli 
ne naredita rož, zelje pa ne glav. 
Redno, vsaj enkrat na teden po-
zno zvečer rastline zalijte z enim 
izmed prej omenjenih insektici-
dov.

Kaj še sadimo 
in počnemo na 
zelenjavnem vrtu

Zagotovo je zdaj čas, ko posa-
dimo vse zimske kapusnice: zelje 
za kisanje in skladiščenje, rdeče 
zelje za martinovo praznovanje, 
predvsem pa listnati in brstični 

ohrovt. Še vedno je čas za setev 
in presajanje endivije in radiča. 
Nikar pa ne pozabite na setev 
črne ali bele redkve, podzemne 
kolerabe in repe. Tako boste na 
svojem vrtu imeli vse, kar po-
trebujete za zdravo zimsko »spa-
nje«.

Med paradižnik in papriko 
posejte novozelandsko špinačo, 
med ohrovt ali zelje pa užitni 
tolščak za pikantne poletne sola-
te. Tudi nizki fi žol lahko še brez 
skrbi sejete. V naslednjem tednu 
zagotovo še ni prepozno za setev 
visokega stročjega fi žola, posebej 
zgodnejših sort, kot je jeruza-
lemski.

Za zimsko skladiščenje seje-
mo zdaj tudi rdečo peso, korenje 
in peteršilj. Posejete lahko tudi 
listnato zeleno. Med vrstice zele-
ne, peteršilja in korenja pa posa-
dite še sadike pora.

Izkoristite tudi to verjetno 
(upamo) zadnjo močo pred vro-
čim poletjem za to, da še enkrat 
rahlo pognojite zelenice. Izberite 
specialna gnojila za travo.

Že v uvodu sem nekaj napisa-
la o rezi vrtnic. Prav tako je zdaj 
še idealen čas za rez živih meja. 
Sama bi jih po rezi poškropila s 
pripravki na osnovi morskih alg.

Prav tako izkoristite prvi ne-
koliko bolj suh dan in vse gre-
dice, tako okrasne kakor  tiste 
na zelenjavnem vrtu, okopljite, 
prerahljate. Tako boste prekinili 
izhlapevanje in vodo, ki je zdaj 
ni premalo, dalj časa zadržali v 
okolici korenin. Preprečili bo-
ste tudi zaskorjenje zemlje, ki 
močno ovira sprejem hranil v ra-
stline. Če le lahko, nato zemljo 
okoli rastlin zastrite s pokošeno 
travo ali katero drugo rastlin-
sko maso. Tako bodo poletje in 
poletno vročino, ki se nam spet 
obeta v tem tednu, lažje preži-
vele.

Preživite kar se da lep teden, 
vsem, ki se odpravljate na poči-
tnice, pa miren počitek in veliko 
sonca.

Miša Pušenjak

Zadovoljni z rešitvami za 
spremembo zakona o dohodnini

Ukinjeno bo obvezno 
vodenje računovodstva 
za kmetije in znižana 
obdavčitev neposrednih 
plačil  

Na minuli seji odbora za fi -
nance in monetarno politiko v 
državnem zboru je bilo sprejeto 
besedilo zakona, ki v največji 

meri povzema rešitve, ki jih je predlagala zbornica.
Člani odbora so sicer obravnavali dva predloga  zakonov o 

spremembi zakona o dohodnini, in sicer prvega, ki ga je vložila 
KGZS s podpisi volivcev, in drugega, ki ga je predlagala vla-
da. Po upoštevanju predlogov s strani KGZS je bilo sprejeto 
takšno besedilo zakona, po katerem bo po dokončni potrditvi 
zakona v državnem zboru s 1. januarjem 2016 prenehala ve-
ljati obveznost vodenja računovodstva za davčne namene za 
osnovno kmetijsko in gozdarsko dejavnost. Prav tako se bo 
znižala obdavčitev neposrednih plačil za 30 odstotkov, kar sta 
bili ključni zahtevi zbornice pri spremembi zakona.

Za dosego teh rešitev je bilo zelo pomembno sodelovanje 
med zbornico in ministrstvom za kmetijstvo, gozdarstvo in pre-
hrano, ki je podpiralo predlagane rešitve in si je v postopku 
sprejemanja zakona ves čas prizadevalo za njihov sprejem.

KGZS se zahvaljuje vsem, ki so dali svoj podpis, in kmetij-
skemu ministru za aktivno podporo pri spreminjanju zakono-
daje v korist slovenskega kmeta. Na KGZS pričakujejo, da bo 
država že v osnovi zagotovila za kmetijstvo spodbudnejše in 
prijaznejše zakonodajno okolje ter da takšnih akcij ne bo treba 
pogosto ponavljati.

KGZS

KGZS obvešča

Vir: internet

Foto: Miša Pušenjak

Foto: Miša Pušenjak

Foto: Miša Pušenjak



Kontroverzna ameriška pevka 
Lady Gaga je bila pred dnevi v 
New Yorku na svečanem spreje-
mu v Hiši slavnih tekstopiscev 
(Songwriters Hall of Fame) zno-
va v središču pozornosti. Zvez-
dnica se je namreč na rdeči pre-
progi pojavila zgolj v spodnjem 
perilu. 29-letna pevka, ki jo 
poznamo po uspešnicah, kot so 
Poker Face, Applause, Just Dan-
ce in Bad Romance, je za svoje 
glasbene dosežke prejela tudi 
posebno nagrado (Contem-
porary Icon Award). Ob Lady 
Gaga so bili nagrajeni še irski 
glasbenik Van Morrison, ame-
riška pevka Cindy Lauper, rock 
pevka Linda Perry ter country 

zvezdi Toby Keith in Bobby 
Braddock.

���
Po štiriletnem premoru se 

z novim singlom na svetovno 
glasbeno sceno vrača priljublje-
na angleška zasedba Duran Du-
ran. Pri snemanju nove skladbe 
z naslovom Pressure Off  sta 
sodelovala tudi popularna ame-
riška glasbenika Nile Rodgers in 
Janelle Monae. Skladbo Pressure 
Off  bomo seveda lahko slišali 
tudi na njihovem novem albu-
mu Paper Gods, ki naj bi izšel 
v septembru. Z novim studij-
skim izdelkom se Duran Du-
ran vračajo k svojim glasbenim 
koreninam in oživljajo duh iz 
80., ko je bila tako imenovana 

nova romantika na začetku svoje 
poti. Pred kratkim so predsta-
vili še eno novo skladbo z nove 
zgoščenke, ki jo je produciral 
Mark Ronson in nosi naslov All 
You Need Is Now. Ronson pa ni 
edino slavno ime na novi plošči, 
saj so med gosti na njej tudi Ki-
esza, John Frusciant in Lindsay 
Lohan.

���
Italijanski glasbenik Giorgio 

Moroder, pionir disko in elek-
tronske glasbe, je po več kot 30 
letih izdal svoj novi samostojni 
studijski album. Dolgo priča-
kovani album je najavil s singli 
Deja vu feat. Sia, 74 is the New 
24 in Right Here, Right Now; 
pri slednjem je sodelovala tudi 
avstralska pop pevka Kyle Mi-
nogue. Tudi sicer so s slavnim 
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S svetovne glasbene scene

Foto: splet

Giorgio Moroder

11. TO WANT ME –NT TO WWWANT T  JASON DERUULLOO
22. U AGAIN E YOU SSEEE YO N – WIZ KHALIFA FT. CHARLIE CHCCHARARLIHAL
PUTH
3. AIN'T NOBODY NONO OD (LOVES ME BETTER)(LOVES ME BET  – FELIX FE
JAEHN FT. JASMINE THOMPSONFT. J NE THOMPSO
4. HEROES –OES –OE  MANS ZELMERLOWNS ZELMERLO
5. CASSY O' –Y O' –Y  GEORGE EZRA ORGE EZRA
6. CHEERLEADER ERLEADERLE (FELIX JAEHN REMEMIX)X) (FELIX JAEHN – OMI 
7. HEADLIGHTS –DLI HTSLIGH  ROBIN SCHULTZ/ILSEYLTZ//ILSLS
8. SOMEBODY –EBODY –BOD  NATALIE LA ROOSEE FTT. 
JEREMIH
9. SHUT UP & DANCE –T UP DAP & D  WALK THE MOONHEE MOO
10. PHOTOGRAFH –OTO AFOGRA  ED SHEERANANN
11. GHOSTOWN –OS WNSTOW  MADONNA

Z  Vami na frekvencah bo Janko Bezjak

Vsako nedeljo na Radiu Ptuj

S svetovne glasbene scene glasbenikom na novem albumu 
sodelovala številna znana glas-
bena imena, kot so Britney Spe-
ars, Charli XCX, Mikky Ekko, 
Foxes, Kelis, Marlene in Mat-
thew Koma. Giorgio Moroder 
je prava glasbena ikona in kljub 
svoji starosti (74 let) še naprej 
sodi med najvplivnejše glasbe-
nike s področja elektronske in 
dance glasbe. Pevec, ki je mno-
gim ostal v spominu predvsem 
zaradi svoje največje uspešnice 
iz leta 1984, Together in Elec-
tric Dreams, je v svoji karieri 
sodeloval s takšnimi glasbenimi 
velikani, kot so Barbra Strei-
sand, Elton John, Donna Sum-
mer, Cher, Janet Jackson, Chaka 
Khan, Freddie Mercury, Blondie 
in David Bowie.

���
Angleški elektro pop duo 

Hurts bo 9. oktobra na trgovske 
police poslal svoj novi, že tretji 
studijski album z naslovom Su-
rrender. Duet, ki ga sestavljata 
Th eo Hutchcraft in Adam An-
derson, je 28. maja predstavil 
prvi singel z novega albuma, 
skladbo Some Kind of Heaven. 
Njun zadnji album  Exile je bil 
izdan v letu 2013. Producenta al-
buma sta Stuart Price (ki se lahko 
pohvali, da je sodeloval s takšni-
mi imeni, kot sta Madonna in 
Th e Killers) in Ariel Rechtshaid 
(Haim, Vampire Weekend). Za 
skladbo Some Kind of Heaven 
so posneli tudi že videospot, ki 
ga je režiral Chino Moya.

Janko Bezjak

ODKRIJTE KONTRASTE BOSNE IN HERCEGOVINE 
Z RADIEM PTUJ IN ŠTAJERSKIM TEDNIKOM
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sečnicah pa lahko povzroči slab razvoj 

otroka.

Koliko kalorij je v skodelici 
kave

»Na dan popijem kar nekaj skodelic 

kave, še nikjer pa nisem prebral, koli-

ko kalorij vsebuje kava. Predvidevam, 

da malo, vendar pa me zanima koliko,« 

je nekdo vprašal ZPS. Skodelica kave 

brez dodatkov (sladkor, mleko), pripra-

vljena iz 5 gramov mlete pražene kave, 

ima okoli 7,5 kcal. Za espresso ponava-

di uporabijo od 5 do 8 gramov mlete 

kave, vsak gram kave pa pomeni okoli 

1,5 kcal. Kava sama po sebi nima velike 

energijske vrednosti, če pa ji dodamo 

sladkor in/ali mleko, pa se število kalorij 

hitro poveča. Skodelica kave, pripravlje-

na iz 5 gramov mlete pražene kave, ki ji 

dodamo eno vrečko sladkorja (vrečka, 

ki jo dobimo ob kavi, vsebuje 5 gramov 

sladkorja, kar je 20 kcal), povprečno 

vsebuje 27,5 kcal. Če v kavo vlijemo še 

pol decilitra posnetega mleka, smo ji 

dodali še 24 kcal.

Kofeina ne smemo zaužiti tik pred 

telesno aktivnostjo in dve do štiri ure 

pred spanjem, če želimo, da nam ne bo 

kratil spanca. Nosečnice naj ne bi dnev-

no zaužile več kot 200 mg kofeina, otro-

ci pa ne več kot 3 mg na kg telesne teže. 

Če smo bolni in jemljemo zdravila, se 

moramo o uživanju kofeina posvetovati 

z zdravnikom ali farmacevtom.

Kakšna so tveganja 
prevelikega vnosa

Kofein je stimulant, ki vpliva na 

delovanje centralnega živčnega siste-

ma, poveča tudi pozornost in ob nor-

malnem vnosu vpliva na budnost. Ob 

enkratnem prevelikem vnosu kofeina 

odrasli in otroci občutijo povečano sti-

mulacijo živčnega sistema kot razbur-

jenje, vzburjenost, strah, spremembe 

v vedenju, kadar pa je uživanje velikih 

količin dolgotrajno, pa lahko negativ-

no vpliva na srčno-žilni sistem, pri no-
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Pripravila: Alenka 
Šmigoc VinkoKaj bomo danes jedli

Sestavine: 2 jajci, 6 žlic rjavega sladkorja, 1 lonček navadnega jogurta, 3/4 jogurtovega lončka olja, 1 
vanilijin sladkor, rum, 2 lončka moke, 1 pecilni prašek; poljubno sadje, lahko tudi mešano (ribez, maline, 
jagode, češnje, višnje  – kar vam pač trenutno zori na vrtu).
Jajca in rjavi sladkor stepamo nekaj minut, da masa postane penasta in malo naraste. Na hitro primešamo 
jogurt, olje, rum in vanilijin sladkor. Moko in pecilni ter zmešamo ter ju narahlo vmešamo k ostali masi; ne 
sme ime� grudic. Vlijemo v okrogel pekač (premer 26-28 cm) in potresemo s sadjem. Pečemo 45 minut 
pri 180 stopinjah.

Jogurtov biskvit s sadjem

Sestavine: svinjina po želji (zarebrnice, rebra, flam); marinada za svinjino: 3 do 4 na grobo sesekljani 
stroki česna, 1 narezana pekoča paprika, po 1 vejica rožmarina, �mijana in majarona, 3 zdrobljeni lis� 
lovora, 1 kozarec temnega piva, sok 1 limone, 1/2 dl olivnega olja, 1 žlička rjavega sladkorja.
Vse začimbe stremo v možnarju ter v skledi pomešamo s tekočim delom marinade (olje, limonin sok in 
pivo) in sladkorjem. (Solimo še ne; to storimo �k pred pečenjem!) Meso pomažemo z marinado in položi-
mo v keramično ali stekleno posodo. Prelijemo s preostankom marinade in čez noč pus�mo v hladilniku. 
Uro pred pečenjem meso vzamemo iz hladilnika, solimo in spečemo na žaru. Zraven ponudimo na žaru pe-
čeno zelenjavo, kumarično solato z jogurtovim prelivom, grško solato ali svežo solato in pečen krompirček.

Svinjska rebra na žaru

Ne več kot 5,7 mg na kg 
telesne teže

Največja dnevna količina za zdrave-

ga odraslega človeka, težkega 70 kg, 

je 400 mg kofeina oziroma 5,7 mg na 

kg telesne teže, a ga ne smemo zaužiti 

naenkrat, temveč v 2-4-urnih razmakih 

prek dneva. V enem obroku naj ne bi 

zaužili več kot 200 mg kofeina. Ta koli-

čina in tak način vnosa sta varna tudi, 

kadar pijemo energijske pijače brez 

alkohola.

Zakonodaja in praksa naj 
sledita priporočilom EFSE

Evropske potrošniške organizacije, 

združene v Evropsko potrošniško or-

ganizacijo BEUC, se zavzemamo, da 

Komisija in države članice sprejmejo 

zakonodajne ukrepe, ki bodo preprečili 

proizvajalcem in trgovcem oglaševati 

kofein kot zdrav dodatek prehrani in 

prepovedali prehranske trditve, kot so: 

“kofein pomaga pri vzdržljivosti”, “ko-

fein pomaga pri koncentraciji”, “kofein 

ohranja budnost” itd.

TOREK SREDA ČETRTEK PETEK SOBOTA NEDELJA PONEDELJEK

bobova enolončnica 
z mesom, rižev 
narastek

krompirjev golaž, 
kranjska klobasa, 
sladoled

kumarična juha, 
lazanja z jajčevci, 
mešana solata, sadje

ocvrte sardelice, 
krompirjeva solata, 
sladica

korenčkova kremna 
juha, puranja 
pečenka z gobovo 
omako, dušen riž, 
solata

juha, svinjska rebra 
na žaru, grška solata, 
pečen krompirček, 
jogurtov biskvit s 
sadjem

nadevana paprika v 
paradižnikovi omaki, 
pire krompir, češnjev 
zavitek

Pod drobnogledom ZPS �  Kakšna je še varna doza kofeina

Od 6 do 33 % Evropejcev presega še varen vnos kofeina
Evropska agencija za varno hrano EFSA (European Food Safety Agency) je objavila mnenje o še varnem vnosu kofeina za zdrave ljudi, nosečnice in otroke. EFSA je v raziskavi 
ugotovila, da v Evropi od 6 do 33 % ljudi presega še varen vnos kofeina, največ na Danskem. Zaskrbljujoče je tudi, da 19 % Evropejcev, ki uživajo energijske pijače, v eni noči ali 
ob športni aktivnosti preseže še varno dozo kofeina.

Vir: ZPS

Energijske pijače niso ustrezna pijača 
za otroke in najstnike

Na Inštitutu za varovanje zdravja in na ZPS so pred dvema letoma 
posvetilu pozornost tudi energijskim pijačam. Opozorili so, da vse več 
raziskav ugotavlja, da je uživanje energijskih pijač resno tveganje za 
zdravje otrok in mladostnikov. Zaradi visokega vnosa kofeina in dru-
gih sestavin v organizem, ki se še razvija, namreč pri njih lahko nasto-
pijo fiziološke in vedenjske spremembe, ki se razlikujejo od odraslih 
in vključujejo povečano živčno vzburjenost, nespečnost, povečano uri-
niranje, pa tudi tesnobo, motnje srčnega ritma in mišične krče. Tisti 
mladostniki, ki uživajo energijske pijače, pogosteje posegajo tudi po 
drugih psihoaktivnih substancah. Po mnenju inštituta so energijske 
pijače tudi nezdrav vir sladkorja in sladil.

»Uživanje energijskih pijač zelo odsvetujemo otrokom in mladostni-
kom, nosečim in doječim ženskam, ljudem z visokim krvnim tlakom, 
ljudem z boleznimi srca in ožilja in ljudem s sladkorno boleznijo. Za 
nikogar pa energijske pijače niso primerne pred in med športno aktiv-
nostjo, še posebej tvegano pa je uživanje v kombinaciji z alkoholom,« 
je povedala Urška Blaznik z inštituta.
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Foto: arhiv
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Sestavil: Tadej Šink, horarni astrolog

Velja za teden od 30. junija do 6. julija 2015
1 znak – slabo, 2 znaka – dobro, 3 znaki – odlično

Od torka do torka

Tadejev znakoskop
Sudoku � Sudoku

Izpolnite prazne kvadratke s številkami od 1 do 9. Pazite: vsaka 
številka se lahko v isti vodoravni ali navpični vrstici ter v istem 
manjšem kvadratu pojavi le enkrat.

 Ljubezen Posel Denar Zdravje
Oven � ☺☺ € ��

Bik �� ☺ €€ ���

Dvojcka � ☺☺☺ €€€ ��

Rak �� ☺ € ���

Lev �� ☺☺☺ €€ �

Devica ��� ☺☺ € ��

Tehtnica � ☺☺☺ €€ �

Škorpijon �� ☺☺☺ € ���

Strelec ��� ☺ € �

Kozorog �� ☺☺☺ €€ ���

Vodnar � ☺☺ €€€ �

Ribi �� ☺ €€€ ��

Vam je kakšna fotogra-
fija posebej uspela? Se 
vam zdi, da bi bila zanimi-
va tudi drugim bralcem? 
Pošljite nam jo, pa bomo 
izbrali najzanimivejšo. 
Naš elektronski naslov: 
nabiralnik@radio-tednik.
si. Fotografija naj bo v for-
matu »jpg« in dovolj velika 
za objavo v časopisu (vsaj 
300 kB - raje več). Pripiši-
te še avtorja fotografije in 
opišite, kdaj in kje je foto-
grafija nastala. Veselo na 
delo!

Tokrat je fotografija 
tedna uspela našemu 
fotoreporterju Črtomi-
ru Gozniku. Na njej so 
ustvarjalci zdaj že slovite 
iLutke z najbolj navduše-
nim občinstvom, takoj po 
predpremieri.

Foto: Črtomir Goznik

Torek, 30. junija

18:00 Benedikt, prostori RZ,: Humanost in kultura Benedikt 
2015, otvoritev razstavnega salona ob 70. obletnici 
krvodajalstva na Slovenskem

18:00 Ptuj, Salon umetnosti: odprtje razstave Mesta srečeva-
nja, kulturni stiki v zadnjih stoletjih pred našim štetjem 
v Evropi – Kelti, PM PtujOrmož

20:00 Vurberk, grad: komedija Pokojnik, dramska sekcija KD 
Grajena

Sreda, 1. julija

07:00 Benedikt, OŠ: 16. občinski praznik, krvodajalska 
akcija, do 12.00

18:00 Ormož, grajsko dvorišče: festival Ormoško poletje, 
otroška lutkovna predstava Gospa Pehtra, Lucija Čiro-
vič in Boštjan Štorman

20:00 Vurberk, grad: komedija Pokojnik, dramska sekcija KD 
Grajena

21:00 Ptuj, dvorišče minoritskega samostana: poletni gleda-
liški festival MGP Zvezde pod zvezdami: Mrtvec pride 
po ljubico

Četrtek, 2. julija

19:00 Velika Nedelja, klet Kogl: Podobe kulture in vina, lite-
rarni večer, predstavitev romana Jele Krečič Ni druge

21:00 Ptuj, dvorišče Minoritskega samostana: poletni gleda-
liški festival MGP Zvezde pod zvezdami, predstava Ne 
daj se, Kim

Petek, 3. julija

18:00 Ptuj, dom Franca Krambergerja: odprtje razstave 
likovnih del slikarske kolonije na gradu Turnišče

20:00 Benedikt, šotor: 16. občinski praznik, osrednja priredi-
tev Županov večer

20:00 Velika Nedelja, na prostem pred gradom: komedija Iz 
zadrege v zadrego, Kulturno društvo Simona Gregor-
čiča Velika Nedelja

20:30 Slovenska Bistrica, grad: komedija Taxi, Klemen Sla-
konja in Tadej Toš

21:00 Lenart, športna dvorana: Folkart v Lenartu, nastop 
folklorne skupine Agrupacion Panama

21:00 Ormož, dvorišče gradu: festival Ormoško poletje, 
predstava Reporter Milan – Ona, bivši in Đoni

21:00 Ptuj, grad Turnišče: romantična komedija iLutka, po-
letni gledališki festival Zvezde pod zvezdami, Mestno 
gledališče Ptuj

21:00 Ptuj, pred Mestno hišo: poletni gledališki festival MGP 
Zvezde pod zvezdami, predstava Najstarejša obrt

Mestni kino Ptuj

Četrtek, 2. julija: 19:00 Poštarjeve bele noči
Petek, 3., sobota, 4., in nedelja, 5. julija: 17:00 Kapitan 

Sabljezobi in zaklad Lame Rame; 19:00 Ted 2; 21:00 
Poštarjeve bele noči

Prireditvenik 

Foto tedna � Bralci fotografirajo
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1 6 5
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5 4 1

1 7 2
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4 2 7

…  da bi morali organi pre-

gona po uradni dolžnosti za-

četi postopek proti preproda-

jalcem orožja (državne la-

stnine). Dokazni material je 

že nekaj let napisan v trilogiji 

V imenu države.

…  da lahko ribo pričnemo 

čistiti tudi od glave proti repu. 

To dokazujejo volivci in seda-

nji poetovionski prvi mož.

…  da je poslanec s Ptujske-

ga zrel za obravnavo na ko-

misiji za preprečevanje ko-

rupcije. Čeprav je do volitev še 

daleč, je že začel podkupovati 

volivce v Kicarju, Markovcih 

in Dornavi, seveda z davko-

plačevalskim denarjem.

… da nekdanji klopotajoči 

slovenjegoriški poslanec trdi, 

da ni garjava ovca, ampak 

nedolžno jagnje, a se ga pri 

iskanju zaposlitve kljub temu 

povsod previdno izogibajo.

…da se je volivcem–deloda-

jalcem zameril tudi nekdanji 

poslanec Zamernik, ki že ne-

kaj let išče službo. Baje zato, 

ker se preživlja s prihranki.

Vidi se …
… da lahko tistim politi-

kom, ki trdijo, da je kriza v 

glavnem že za nami, vsaj 

malo verjamemo, saj se je po-

večala vsaj ponudba delov-

nih mest v tujini.

Govori se …
… da smo z osamosvojitvi-

jo in samostojnostjo Slovenije 

dosegli le to, da se je odloča-

nje o vsem preneslo – iz Beo-

grada v Bruselj.

…  da je predsednik države 

ob letošnjem dnevu držav-

nosti ponosno razkazoval 

svoj kabinet malčkom; zato 

bi bilo prav, da bi ob nasle-

dnjem državnem prazniku 

vodje političnih strank, vlado 

in poslance popeljal na ogled 

delovnega in bivalnega oko-

lja več kot tretjine slovenskih 

revežev.

Vroča linija Radia Ptuj 
Oddaja Vroča linija odhaja na počitnice. 

Ponovno bo z vami po poletju 
3. septembra!

V Vroči liniji boste lahko sodelovali tudi vi!

Foto: Tajno društvo PGC

Iskrice
(Vir: www.pregovor.com)

***
»V ljubezni izkustvo ne velja; če bi veljalo, bi se 

ljudje več ne zaljubili.« Neznan avtor

***
»Um išče, srce najde.« Neznan avtor

***
»Verjemite mi, nič ni tako hudega, da se ne bi dalo 

posvetiti z ljubeznijo.« Dolores Vieser

***
»Vsakdo prenaša svojega bližnjega v tolikšni 

meri, kolikor ga ljubi. Če ljubite, se prenašate, če 

prenehate ljubiti, se nehate tudi razumeti med 

seboj.« Gregor Veliki

***
»Življenje je bogatejše zavoljo ljubezni, ki je 

minila.« Rabindranath Tagore

***
»V ljubezni ugajamo bolj s prijetnimi napakami 

kakor z bistvenimi kakovostmi, velike čednosti so 

zlatniki, ki jih manj uporabljamo kot drobiž.« Ninon 

de Lenclos

Minister za zdravje opozarja: 
»Prekomerno pitje alkohola škoduje 
zdravju«
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Prejeli smo
Županu zaušnica!

Ste vedeli, da je župan dobil 

od Ministrstva za izobraževa-

nje, znanost in šport opozorilo 

na nezakonito ravnanje v zve-

zi z zahtevo za sklic izredne 

seje sveta zavoda Vrtca Ptuj.

Ste vedeli:

• da županov poziv za razre-

šitev ravnateljice ni v skla-

du z zakonodajo

• da županova zahteva po 

obvezni prisotnosti prav-

nega strokovnjaka Mestne 

občine Ptuj na seji sveta 

zavoda ni v skladu z zako-

nodajo

• da županova zahteva po 

obvezni prisotnosti sindi-

kata na seji sveta zavoda 

ni v skladu z zakonodajo

• da županova zahteva po 

izločitvi ravnateljice s seje 

sveta zavoda ni v skladu z 

zakonodajo

• da Mestna občina Ptuj lah-

ko vpliva na delo zavoda 

samo preko svojih pred-

stavnikov

• da si mora svet zavoda 

pred morebitno razreši-

tvijo ravnatelja pridobiti 

mnenje lokalne skupnosti

• da je svet zavoda organ 

upravljanja zavoda

• da je ravnatelj pedagoški 

in poslovodni organ, ki 

predstavlja in zastopa za-

vod

• da županu zakonodaja 

ne daje nobene podlage za 

vplivanje na delo zavoda

• da mora biti ravnatelj se-

znanjen z razlogi za raz-

rešitev

• da mora biti ravnatelju 

dana možnost, da se o ra-

zlogih razrešitve izjavi

• da mora svet zavoda s pre-

dlogom za razrešitev rav-

natelja seznaniti lokalno 

skupnost, svet staršev, vzgo-

jiteljski odbor ter si pridobi-

ti njihova mnenja

• da se obrazložen predlog 

za razrešitev ravnatelja 

mora posredovati v mnenje 

tudi ministrstvu

• da lahko svet zavoda šele 

po pridobitvi vseh mnenj 

odloča o morebitni razreši-

tvi ravnatelja

Ministrstvo za izobraže-

vanje, znanost in šport je v 

celoti potrdilo moje navedbe 

v zvezi z nezakonitim delom 

župana. Ministrstvo je potrdi-

lo, da župan, njegova uprava 

ter njegovi pravni svetovalci 

ne poznajo osnove delovanja 

lokalne samouprave, še manj 

pa delovanja javnih zavodov.

Izdano opozorilo županu je 

po vsebini popolnoma identič-

no mojemu pravnemu mne-

nju, izdanemu ravnateljici 

Vrtca Ptuj, vendar to mnenje 

ni dobro, ker ga je napisal 

Ptujčan, povrhu pa še prija-

telj bivšega župana, ki želi 

diskreditirati novo oblast na 

Ptujskem.

O vsem navedenemu Mini-

Mali oglasi
STORITVE

PRODAJAMO razcepljena bukova 
drva vseh dimenzij in bukovo hlodo-
vino ter zelo kakovostne smrekove 
pelete, brezplačna dostava, ugodna 
cena. Horvat – drva, Moškanjci 1 d. 
Tel. 051 667 170.

NEPREMIČNINE

PRODAM vrstno hišo, 2 kilometra od 
Term Ptuj, na voljo samo še ena od 
šestih. Telefon 041 646 662.
PRODAMO stanovanje, 45 m2, cena 
39.000 €. Prodamo avtoprikolico, 
cena 200 €. Telefon 031 669 145.
NA PTUJU, na Volkmerjevi cesti, od-
dam opremljeno garsonjero za dobo 
11 mesecev. Telefon 041 519 251.
ODDAM poslovni prostor (skladi-
šče, delavnica, trgovina z neživilski-
mi proizvodi) 3 x do 50 m2. Tel. 041 
639 074, Rajšpova 14, Ptuj.

www.tednik.si                                                                  tednik@tednik.si

strstvo za izobraževanje, zna-

nost in šport poučuje našega 

župana in njegove pravne 

strokovnjake v zgoraj navede-

nem opozorilu županu na ne-

zakonito delo. Si lahko župan 

privošči, kljub slavnim prav-

nim strokovnjakom občine, 

tak spodrsljaj. Osebno menim, 

da z nepoznavanjem osnov-

ne zakonodaje žali lokalne 

pravne strokovnjake. Z opo-

zorilom ministrstva ni dobil 

zaušnice samo župan, ampak 

vsi mi Ptujčani. Ali smo res po-

polni analfabeti ali pa ovce, ki 

se nas vodi ter nas sedaj mini-

strstvo uči kako delati?

Dokler ne bomo zaupali v 

lastno znanje in lasten kader 

in dokler bomo zadeve reševa-

li z ovadbami, nam ni pomoči.

Res je zadnji čas, da stopimo 

skupaj in začnemo razumno 

delati v dobrobit Ptuja. Na-

zadnje sem se še jaz poslužil 

fraze, katere so se posluževali 

vsi prvi možje občine od kar se 

spominjam ter se zato globoko 

opravičujem.
Igor Majnik, odvetnik

Zaradi povečanega obsega dela 
iščemo 2 ambiciozna, zanesljiva 
in izkušena delavca – 2 slikople-
skarja. Delo bo potekalo v Slove-
niji in tujini. Nudimo stimulativno 
plačilo. Arhitekt dekor, d. o. o., PE 
TAPETKO, Ormoška cesta 3, Ptuj. 
Telefon 031 340 272.
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Prazen dom je in dvorišče,
naše oko zaman te išče,
ni več tvojega smehljaja,
utihnil je tvoj glas,
bolečina in samota sta pri nas.
Zato pot nas vodi tja,
kjer sredi tišine spiš,
a v naših srcih ti živiš.

ZAHVALA
ob boleči izgubi dragega moža, atija, sina, brata, svaka, 
strica in zeta

Borisa Hazimalija
IZ STOJNCEV 23 A
Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, prijateljem, sosedom 
in znancem za izrečena sožalja, darovano cvetje, sveče in za 
svete maše.
Posebna hvala botru Viktorju z družino in družini Tomažič 
za nesebično pomoč, sodelavcem Slovenskih železnic, pose-
bej postaji Ormož–Središče ob Dravi, podjetju Zaf in pod-
jetju Vitiva, bivšim sošolcem OŠ, kolektivu OŠ Markovci 
ter učencem 5. in 8. razredov. Zahvaljujemo se g. župniku 
Janezu Maučecu za opravljen obred, pevcem za odpete žalo-
stinke, govornikom ge. Ireni, g. Janezu in ge. Hedviki ter g. 
Janku za odigrano Tišino in pomoč.
Še enkrat hvala vsem, ki ste ga v velikem številu pospremili 
na njegovi zadnji, mnogo prerani poti.

Njegovi najdražji

Saj molčal sem dolgo, molče trpel
in upanju se sladkemu upiral,
hrepenenje s silo vase zapiral.
Prišla je ura, nisem mogel več ...
Nam ostala le solza je spomina,
zakaj ta pot bila ti je edina.

ZAHVALA
Sporočamo žalostno vest, da nas je v 
44. letu tragično zapustil dragi mož in ati

Anton Petek
IZ MOŠKANJCEV 21/B
Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, pri-
jateljem, znancem, Tonetovim sošolcem, ki ste ga v tako 
velikem številu pospremili na njegovi zadnji poti. Hvala za 
darovano cvetje, sveče, za svete maše, g. patru iz Ptuja za 
opravljen pogrebni obred, g. Branku Firbasu za besede slo-
vesa, pevskemu zboru in pogrebnemu podjetju Mir iz Ptuja.
Posebej se zahvaljujemo Komunalnemu podjetju Ptuj, 
Matičevim sošolcem in razredniku 1. b Strojne šole iz Ptuja, 
Uroševim sošolcem 9. razredov OŠ Gorišnica. Hvala vsem 
sorodnikom in sosedom, ki ste nam v težkih trenutkih stali 
ob strani in nam bili v pomoč.

Žalujoči: žena Jerneja, sinova Matic in Uroš, 
ki te neizmerno pogrešamo

Srce tvoje več ne bije, bolečin več ne trpiš,
nam pa žalost srce trga, solza lije iz oči,
dom je prazen in otožen, ker te več med nami ni.

ZAHVALA
Ob boleči izgubi našega dragega očeta, brata, dedka, pra-
dedka in tasta

Antona Kranjca
IZ LOČIČA 6
15. 9. 1932 – 27. 5. 2015
se iskreno zahvaljujemo vsem soro-
dnikom, sosedom, prijateljem in 
znancem za izrečena sožalja, za 
darovane sveče, svete maše in druge 
darove. Hvala vsem, ki ste ga pospremili k večnemu 
počitku. Zahvaljujemo se tudi g. župniku za opravljeno sv. 
mašo, gospe Elbl za molitev in ganljiv govor, pogrebnemu 
podjetju Almaja, nosilcem zastave, Društvu upokojencev in 
Rdečemu križu.
Hvala vsem, ki ga boste ohranili v lepem spominu.

V SPOMIN
26. 6. minevajo tri leta, odkar nas je 
zapustila

Marija Kranjc
IZ LOČIČA 6
Hvala vsem, ki postojite ob njunem 
preranem grobu.

Žalujoči: vajini najdražji

Solza, žalost, bolečina
te zbudila ni,
a ostala je tišina,
ki močno boli.
 (T. Pavček)

ZAHVALA
Ob izgubi naše drage mame, babice, sestre in tašče

Marije Valenko
IZ ŠTRAFELOVE ULICE 16, PTUJ
se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem in sosedom, ki ste nam ob težkih trenutkih 
stali ob strani, darovali cvetje, sveče in za svete maše in bili z dobrimi mislimi z nami ter jo 
pospremili na njeni zadnji poti.
Hvala tudi pevcem, govornici, gospodu župniku, DU Budina–Brstje, Javnim službam in pod-
jetju Mir.
Še enkrat vsem in vsakemu posebej hvala.

Vsi njeni

Nasmeh in tvoja dobra volja
vsakega osrečiti sta znala.
Nič več besed, ne stiska rok –
ostal je le spomin na lepe skupne dni.
Le naša srca vedo, kako boli,
ko več med nami tebe ni.

V SPOMIN
26. junija je minilo šest let, odkar nas je zapustil

Jožef Slodnjak
IZ DORNAVE 82

Hvala vsem, ki se ga spominjate in postojite ob njegovem 
grobu, mu prižigate svečke, polagate cvetje in se udeležu-
jete svetih maš.

Tvoji najdražji

Mali oglasi

PO ZELO ugodnih cenah od-
kupujemo vse vrste hlodovine, 
možnost odkupa tudi na panju. 
Prodamo tudi drva za kurjavo. 
Aleksander Šket, s. p., Irje 3 d, 
3250 Rogaška Slatina, tel. 041 
785 318.

KMETIJSTVO

KUPIMO vse znamke traktorjev in vso 
kmetijsko mehanizacijo, lahko tudi 
slabše kakovosti ali nepopolne. Tele-
fon 041 923 197.

KUPIM TRAKTOR Zetor, IMT, Deutz, Ur-
sus, Štore Univerzal in tudi priključke. 
Tel. 041 235 349.

PRODAM PRAŠIČA domače reje, me-
snate pasme, 140 kg. Tel. 041 484 
591.

KUPIM traktor, lahko tudi z vsemi pri-
ključki ali brez njih. Tel. 041 235 349.

V 9. MESECU BREJOSTI prodam telico 
simentalko, cena po dogovoru. Tele-
fon 031 497 125.

PRODAJAMO kakovostne višnje. Šte-
fan Gačnik, Bodkovci 11a, Juršinci. 
Telefon 041 206 444 ali 02 758 1021.

OSLA in osličko, stara 22 mesecev, 
prodam. Cena 600 €. Tel. 040 817 
720.

RAZPRODAM kozike z mladiči. Telefon 
753 11 81.

RAZNO 

RAZSTAVLJAM in prodam slike ter fo-
tografi je, ogled možem po predho-
dni najavi. Tel. 041 692 040.
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Kot so zapisali policisti, 

so osumljeni dva vidnejša 

predstavnika ene od lokalnih 

skupnosti na območju PU 

Maribor, ki naj bi na razpisu 

za šolske prevoze favorizirala 

podjetje, in dve odgovorni ose-

bi gospodarske družbe. Šlo naj 

bi za župana občine Sveta Tro-

jica v Slov. goricah Darka Frasa 

in direktorja občinske uprave 

Srečka Aleksandra Padovnika 

ter odgovorni osebi podjetja 

Lešnik in Zemljič, d. o. o., s se-

dežem pri Sveti Trojici.

Na razpisu za 
šolske prevoze 
naj bi favorizirali 
podjetje

Po navedbah kriminalistov 

naj bi namreč osumljenca „v 

poletnih mesecih leta 2014 

pri postopku javnega naročila 

izvedbe avtobusnih prevozov 

šolskih otrok zlorabila svoj 

položaj in javni razpis izvedla 

tako, da sta v razpisno doku-

mentacijo vpisala eno izmed 

meril za izbiro ponudnika, ki 

je neprimerna za dejavnost 

avtobusnih prevozov oz. za 

katero sta vedela, da jo izpol-

njuje že vnaprej določen oz. 

njun »favorizirani« ponudnik, 

ki je bil na koncu razpisnega 

postopka izbran tudi kot naj-

ugodnejši ponudnik“. V pred-

kazenskem postopku je bilo 

še ugotovljeno, da je bila „pred 

uradnim in javnim odpiranjem 

ponudb na občini nezakonito 

odprta ponudbena ovojnica 

konkurenčnega ponudnika, 

s čimer sta osumljena bila že 

pred javnim odpiranjem na-

tančno seznanjena s konku-

renčno ponudbo, ki je bila zna-

tno ugodnejša od tiste, ki sta 

Sveta Trojica � Sta župan in direktor priredila razpis za šolske prevoze?

Župan zavrača očitke in pravi, 
da je neizbrani ponudnik izsiljeval
Minuli konec tedna so mariborski kriminalisti na pristojno Okrožno državno tožilstvo v Mariboru zoper štiri osebe podali kazensko 
ovadbo zaradi utemeljenega suma prirejanja razpisa za avtobusne prevoze šolskih otrok. Vse kaže na župana občine Sveta Trojica 
Darka Frasa in direktorja občinske uprave Srečka Aleksandra Padovnika ter podjetje Lešnik & Zemljič. Župan očitke zavrača in trdi, da 
naj bi neizbrani ponudnik izsiljeval.

Osebna kronika
Rodile so: Alja Šterbal, Gori-
šnica 92, Gorišnica – deček 
Leo; Sandra Novak, Žigrova ul. 
6a, Ormož – deklica Teja; Maja 
Lovrenčić, Razlagova ul. 1, Ma-
ribor – deček Max; Nina Ram-
šak, Cesta 8. avgusta 19, Ptuj 
– deček Luka; Alenka Lovrec, 
Dolga lesa 9, Ormož – deklica 
Taja; Monika Puster Kitak, Nad 
kanalom 1, Miklavž na Dr. polju 
– deklica Ajda; Iana Ovcharen-
ko, Hofmanova 10, Rogatec – 
deček Marcel; Monika Zorko, 
Osek 88, Sv. Trojica v Slov. go-
ricah – deklica Neža; Natalija 
Bedrač, Slatina 55b, Cirkulane 
– deklica Lucija; Tadeja Ker-
že, Cesta zmage 2, Slovenska 
Bistrica – deček Peter; Jasmi-
na Šumenjak, Lasigovci 15b, 
Polenšak – deklica Neli; Anja 
Somer Toplak, Vrhloga 69, Pra-
gersko – deček; Nina Kranjec, 
Laporje 35a, Laporje – deklica 
Ela; Ingrida Perko, Trstenik 20, 
Benedikt – deklica Sandra; Na-
talija Vajda, Orešje 124, Ptuj – 
deklica Julija; Branka Malinger, 
Levanjci 12, Destrnik – deček 
Luka.
Umrli so: Marija NOVAK, roj. 
Žunkovič, Ptujska Gora 100, roj. 
1928 – umrla 17. junija 2015; 
Oto BRATUŠA, Stojnci 53 A, roj. 
1943 – umrl 17. junija 2015; 
Marija ŠABEDER, roj. Kokot, Bo-
rovci 37, roj. 1926 – umrla 17. 
junija 2015; Marija VALENKO, 
roj. Bombek, Ptuj, Štrafelova ul. 
16, roj. 1940 – umrla 17. junija 
2015; Boris HAZIMALI, Stojnci 
23 A, roj. 1978 – umrl 19. ju-
nija 2015; Emil HAMLER, Nova 
vas pri Ptuju 115 B, roj. 1945 
– umrl 17. junija 2015; Ivan MI-
KŠA, Ptuj, Žnidaričevo nabrežje 
7, roj. 1974 – umrl 22. junija 
2015; Ana TOPLAK roj. Čuš, 
Dornava 26, roj. 1925 – umrla 
24. junija 2015; Alojz KLINC, 
Cunkovci 12 C, roj. 1944 – umrl 
20. junija 2015.
Poroke –Ptuj: Igor PETER, 
Pobrežje 6 A, in Sabina BRATU-
ŠEK, Paradiž 8; Josip KRAJNC 
in Valerija VINKO, Videm pri 
Ptuju 49; Iztok PETEK, Hla-
ponci 50, in Andreja PERGER, 
Lancova vas 58 A; Andrej ČEH 
in Vlasta ŠMIGOC, Rotman 58 
A; Leon DACINGER in Petra 
ŠPRAH, Rotman 55 B; Marko 
BEZJAK, Dolga lesa 11, in Do-
minika SOK, Sodinci 21 A; Ale-
ksander HAZENMALI, Krčevina 
pri Vurbergu 20 B, in Natalija 
SVENŠEK, Sela 29.
Poroke – Ormož: Dalibor 
Kralj, Đure Kuhara 2, Sračinec, 
in Katarina Majdič, Kerenčičev 
trg 5, Ormož.

Danes bo delno jasno z zmerno 
oblačnostjo, občasno pretežno 
oblačno. Na severu države bodo 
čez dan možne posamezne plo-
he. Najnižje jutranje temperature 
bodo od 11 do 16, na Primorskem 
okoli 18, najvišje dnevne od 25 
do 30 stopinj C.

Obeti
V sredo in četrtek bo povečini 

sončno in še nekoliko topleje. V 
četrtek popoldne bodo v hribovi-
tem svetu predvsem na severoza-
hodu države možne posamezne 
nevihte.

Vremenska slika
Nad zahodno in srednjo Evropo 

je območje visokega zračnega 
tlaka. V višinah priteka nad naše 
kraje s severnim vetrom topel in 
občasno bolj vlažen zrak.

Napoved vremena za Slovenijopoletna
ponudba
v Pomaranci, Ob Dravi, ptuj
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poletna
ponudba
v Pomaranci, Ob Dravi, ptuj

Župan Darko Fras

„Obtožba je 
zavajajoča. Nihče 

ni prejel niti centa 
od nikogar.“

Župan se je razgovoril tudi o 
obtožbi policije o tem, da naj bi omogočil izbranemu 
ponudniku kar 180.000 evrov premoženjske koristi: 
„Gre za očitno zavajanje javnosti, saj nihče ni prejel 
niti centa od nikogar. Znesek ki ga omenjajo, je teo-
retična skupna vrednost prevozov v naslednjih petih 
letih. Izbrani ponudnik prejema plačilo za prevoze 
mesečno v višini približno 3.500€, če seveda pre-
voze opravi. Iz plačila mora najprej poravnati davek, 
plače voznikov, stroške goriva in vzdrževanje vozila, 
in če mu še kaj ostane, je to lahko njegov zaslužek. 
Naj poudarim, da so dosežene cene med najnižjimi 
v Sloveniji, zato je še toliko bolj zavajajoče govoriti o 
premoženjski koristi. Zagotavljam, da je za izvajanje 
prevozov naših otrok bil izbran najcenejši in najbolj 
usposobljen izvajalec in da imamo zagotovljen varen 
prevoz naših otrok v šolo. To je tisto, kar je pomemb-
no in kar smo morali zasledovati pri izbiri. Upam, da 
bomo v postopku to dokazali in ovrgli obtožbe, ki nam 
jih očitajo. Vprašanje pa je, ali bo potem tudi za to kdo 
odgovarjal.“

Foto: Črtomir Goznik

Fotografija je simbolična.

Za kaznivo dejanje zloraba uradnega položaja 
ali uradnih pravic je zagrožena kazen od enega 
do osem let zapora, za kaznivo dejanje ponare-
ditve ali uničenja uradne listine, knjige, spisa ali 
arhivskega gradiva pa do treh let.

jo osumljena favorizirala“. Po 

trditvah kriminalistov je tako 

favorizirani ponudnik po nju-

nih navodilih ponudbo sproti 

prilagajal kot najugodnejšo, 

prav tako je bil po uradnem 

odpiranju ponudb zamenjan 

del ponudbene dokumen-

tacije, eden od osumljencev 

(domnevno direktor občinske 

uprave Padovnik) ša naj bi ka-

sneje neupravičeno odpiranje 

ponudb in zlorabo uradnega 

položaja skušal prikriti tudi s 

ponarejanjem uradnih listin. 

Z zlorabo uradnega položaja 

naj bi osumljenca drugima 

osumljencema, odgovornima 

osebama gospodarske družbe, 

pridobila 179.550 evrov proti-

pravne premoženjske koristi.

Župan nad 
ovadbo policije 
presenečen: 
»Vse diši po neki 
barabiji.«

Trojiški župan Darko Fras je 

minuli teden dejal, da je bil o 

ovadbi seznanjen zgolj iz me-

dijev, zato njenih podrobnosti 

ne pozna in vsebine ne more 

komentirati. A vse očitke zavra-

ča in pravi, da naj bi neizbrani 

ponudnik z ovadbo že zagro-

zil: »Bil sem seznanjen, da nas 

je neizbrani ponudnik ovadil. 

A sem nad očitki policije pre-

senečen. Vse očitke zavračam. 

Kolikor vem, smo po zakoni-

tem in ustaljenem postopku iz-

brali najugodnejšega ponudni-

ka, ki izvaja kvalitetne in varne 

prevoze naših otrok. Lahko 

povem še, da nas je neizbrani 

ponudnik izsiljeval, da nas bo 

prijavil, če ne bomo razveljavi-

li razpisa. Očitno pa je tudi, da 

sta bila neizbrana ponudnika 

v dogovoru in sta nastopala 

skupaj. Neizbrani ponudnik je 

namreč trdil, da je bila njegova 

kuverta odprta, ni pa zahteval 

vpogleda v drugi dve kuverti, 

ali sta bili odprti. Ni logike, za-

kaj bi eno odprli, ostalih dveh 

pa ne. S tem ne bi nič rešili. Vse 

skupaj je zelo sumljivo. Kot ve-

ste, imata oba neizbrana ponu-

dnika že veliko masla na glavi. 

O tem je bilo že več prispevkov 

v medijih in preseneča me, da 

policija ščiti takšne ovaditelje.« 

Neizbrana ponudnika naj bi 

bila podjetje Vrček iz Vidma 

pri Ptuju in podjetje Gorice 

promet iz Lenarta.

Frasa pa še čudi, zakaj je v 

predkazenskem postopku, saj 

v postopku javnega naročila ni 

sodeloval: „Največja ironija je, 

da župan ne sme sodelovati pri 

odpiranju, sedaj pa me policija 

meša v to. Na javno odpiranje 

ponudb pa ni bilo nobene pri-

tožbe. Vse diši po neki barabiji 

...«

Po navedbah župana je po-

stopek vodila občinska uprava 

z direktorjem na čelu. Padovni-

ka sicer ni bilo mogoče prikli-

cati, saj je po besedah župana 

na letnem dopustu. Pri tem pa 

je župan še poudaril, da direk-

torju občinske uprave, ki je na 

občini praktično od vsega za-

četka, verjame in zaupa.
Monika Levanič

Foto: Monika Levanič
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